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Z A P I S N I K 
sa 7. redovne sjednice Općinskog vijeća Maglaj 

održane dana 13.07.2021. godine u 9:00 sati u kino sali 
JU Dom kulture «Edhem Mulabdić» Maglaj 

 
Dopredsjedavajuća Aida Bašić,  na osnovu  člana 59. Poslovnika o radu Općinskog vijeća Maglaj, 
zaključaka Kolegija od 06.07.2021.godine, te Programa rada Općinskog vijeća otvaram 7. redovnu 
sjednicu Općinskog vijeća. 

Na današnju sjednicu pozvani su vijećnici iz parlamentarnih političkih stranaka SDP, SDA, A-SDA, 
SBB, DF, HDZ i NBL. Poziv za sjednicu i materijali dostavljeni su OSCE-ovom terenskom uredu u 
Travniku i sredstvima informisanja koji prate rad današnje sjednice. Pozvan je načelnik općine, 
rukovodioci općinskih Službi, općinska pravobraniteljica, kao i predstavnici čiji materijali će biti 
razmatrani na današnjoj sjednici Općinskog vijeća. 

Na sjednicu su također pozvani zastupnik u Domu naroda gospodin Jasminko Kapić i zastupnica u 
Skupštini Zeničko-dobojskog kantona gospođa Emira Drnda-Čičeklić. 

Sve vas selamim i pozdravljam i pozivam da svako na sebi svojstven način, odamo dužnu počast 
onima koji su svoje živote ugradili u zemlju, domovinu nam Bosnu i Hercegovinu i svim žrtvama rata. 
Obzirom da je mjesec juli odajmo počast žrtvama genocida u Srebrenici, da se nikad ne zaboravi i ne 
ponovi. 

Zamolila bih predstavnicu Službe Načelnika općine i Općinskog vijeća da prozivkom utvrdimo broj 
prisutnih vijećnika na 7. redovnoj sjednici Općinskog vijeća Maglaj. 
 
Današnjoj sjednici Općinskog vijeća prisustvuje 24 vijećnika. 

Opravdano odsutna predsjedavajuća Svjetlana Zamboni-Radovanović. 

Konstatujem da Općinsko vijeće može punovažno raditi i odlučivati i donositi odluke, zaključke i 
rješenja čime je ispoštovan član 88. Poslovnika o radu Općinskog vijeća Maglaj.  

Na današnjoj sjednici potrebno je izvršiti verifikaciju zapisnika sa 6. redovne sjednice Općinskog 
vijeća. Da li ima primjedbi na zapisnik? Nema. Uredu. 

GLASALO ZA: Elvir Arnautović, Mirza Bradarić, Fikret Delić, Jasmin Đuhera, Samir Fetić, Firuz 
Galijašević, Mirza Mešić, Arif Mujkanović, Almin Smailović, Senad Šehić (SDP), Mustafa Bešić 
(SBB), Hajrudin Fermić (DF), Aida Bašić (A-SDA), Elvir Vehabović (NBL), Pero Mamić ( HDZ), 



Adis Abdurahmanović, Jasmin Begić, Mirsad Bejzić, Safet Jašić, Eldis Kusur, Edin Osmić, Eldin 
Pehrat, Edin Salatović, Maid Suljaković  (SDA). 
 
Otvaram raspravu po pitanju dnevnog reda. Napominjem da je na prijedlog načelnika dnevni red i 
saglasnost Kolegija proširen za dvije tačke, tačku 21. i tačku 22. Ukoliko ima još neko za proširenje 
dnevnog reda? Gospodine Kusur izvolite.  
Vijećnik Eldis Kusur, ja vas sve selamim i pozdravljam i želim vam ugodan rad, jest da nisu neki 
uslovi, ali eto potrudit ćemo se da što kvalitetnije i što bolje danas odradimo ovaj posao. Znači Klub 
SDA shodno članu 64. stav 2 predlaže izmjenu dnevnog reda, međutim Kolegij je već isto to 
predložio, a radilo se o radnom vremenu ugostiteljskih objekata tj. o izmjeni Odluke o javnom redu i 
miru tako da će klub SDA podržati proširenje dnevnog reda što se tiče ove tačke rada ugostiteljskih 
objekata. 
Dopredsjedavajuća Aida Bašić, hvala gospodine Kusur. Sada ću pročitati predloženi dnevni red. 

DNEVNI RED 

1. Prijedlog Odluke o usvajanju djelimične izmjene Regulacionog plana Centar Maglaj-
južni dio po zahtjevu Alu Wood Inžinjering; 

2. Prijedlog Odluke o usvajanju djelimične izmjene Regulacionog plana Stari Grad 
Maglaj, po zahtjevu Bašić Ramiz; 

3. Prijedlog Odluke o usvajanju djelimične izmjene Regulacionog plana Novi Šeher, po 
zahtjevu Budimir Drago i Budo Export d.o.o. Grabovica Žepče; 

4. Prijedlog Odluke o djelimičnoj izmjeni Regulacionog plana Centar Maglaj- južni dio; 
5. Prijedlog odluke o pristupanju djelimičnoj izmjeni Regulacionog plana Centar Maglaj – 

sjeverni dio po zahtjevu Hrnjić Minadir i Mulaomerović Melisa; 
6. Prijedlog odluke o naknadi troškova izdavanja urbanističke i građevinske 

dokumentacije; 
7. Razmatranje zahtjeva za davanje saglasnosti Općinskog vijeća na dodjelu koncesije za 

eksploataciju prirodne vode na parceli označenoj kao k.č. 1476/3 u KO Donji Rakovac, 
općina Maglaj, po zahtjevu Ministarstva za poljoprivredu i šumarstvo ZDK; 

8.  Prijedlog odluke o imenovanju povjerenika MZ-a na području općine Maglaj; 
9. Odluka o dodjeli javnih priznanja Maglaj za 2021.godinu 
10. a) Odluka o načinu i uslovima javne prodaje nekretnina, gradskog građevinskog 

zemljišta, u vlasništvu Općine Maglaj – građevinska parcela broj 72 po Regulacionom 
planu „Centar Maglaj – južni dio“ ; 
b) Rješenje o imenovanju Komisije za sprovođenje javnog nadmetanja – licitacije za 
prodaju nekretnina u vlasništvu Općine Maglaj; 
 

11. Odluka o prodaji motornih vozila na području općine Maglaj; 
12. Izvještaj o radu JU za 2020 godinu i Plan i program rada za       2021.godinu(„Narodna 

apoteka“, Dom kulture „Edhem Mulabdić“, „Centar za socijalni    rad“ i „Narodna 
biblioteka“); 

13. a) Izvještaj o radu Općinskog urbanističko-građevinskog i putnog inspektora za period 
od 01.01. – 31.12.2020.godine i 

            b) Plan rada urbanističko–građevinskog i putnog inspektora za 2021.godinu; 
14. a) Izvještaj o radu Komunalno-sanitarno-vodoprivrednog inspektora za 2020.godinu; 

b) Program rada Komunalno-sanitarno-vodoprivrednog inspektora za    2021.godinu; 
15. Informacija o stanju bezbjednosti na području općine Maglaj za 2020.godinu;  
16. Informacija o stanju i kretanju nezaposlenosti i zapošljavanju na području općine 

Maglaj u 2020.godini – u saradnji sa Biroom rada Maglaj; 



17. Informacija o deminiranju, obilježavanju i uništavanju neeksplodiranih ubojnih 
sredstava na teritoriji općine Maglaj u 2020. godini; 

18.  Informacija o stanju zaštite od požara na području općine Maglaj za period 01.01.- 
31.12.2020.godine; 

19.  Informacija o upisu učenika u prve razrede osnovnih i srednjih škola za školsku 
2021/2022 godini; 

20. a) Informacija o gazdovanju šumama na području općine Maglaj u 2020. i 2021.,  
            b) Informacija o gospodarenju šumama na području ZDK u 2020.godini i planovi  
            gospodarenja za 2021.godinu; 

21. Izmjena zaključka vezna za davanje predhodne saglasnosti na prijedlog za imenovanje 
članova Nadzornog odbora KJD d.o.o. Maglaj; 

22. Odluka o dopuni Odluke o Javnom redu i miru broj 02-05-1-1511/18 od 04.07.2018. 
godine; 
 

Dopredsjedavajuća Aida Bašić, ko je za ovakav predloženi dnevni red? 
 
GLASALO ZA: Elvir Arnautović, Mirza Bradarić, Fikret Delić, Jasmin Đuhera, Samir Fetić, Firuz 
Galijašević, Mirza Mešić, Arif Mujkanović, Almin Smailović, Senad Šehić (SDP), Mustafa Bešić 
(SBB), Aida Bašić (A-SDA), Elvir Vehabović (NBL), Pero Mamić ( HDZ), Adis Abdurahmanović, 
Jasmin Begić, Mirsad Bejzić, Safet Jašić, Eldis Kusur, Edin Osmić, Eldin Pehrat, Edin Salatović, Maid 
Suljaković  (SDA). 
GLASALO UZDRŽANO: Hajrudin Fermić (DF). 
 
1.Prijedlog Odluke o usvajanju djelimične izmjene Regulacionog plana Centar Maglaj-južni dio 
po zahtjevu Alu Wood Inžinjering; 
 
Otvaram raspravu. 
Vijećnik Jasmin Begić, ja vas sve selamim i pozdravljam, želim vam svima ugodan rad mada je 
temperatura malo visoka i shodno tome da skratimo i ujedno sebi olakšamo malo, ja predlažem da 
nam predlagač izađe skroz do 5. tačke da nam ukratko kaže zbog javnosti i zbog građana. Mi imamo 
materijal, ali da nam pojasni. jer bilo je veliko interesovanje za neke objekte, da nam pojasni ukratko o 
čemu se radi, kako se radi i može do tačke broj 5, tako da bi ubrzali rad. 
Nedžad Ćatić, pozdravljam sve prisutne. Prva tačka dnevnog reda Prijedlog Odluke o usvajanju 
djelimične izmjene u Regulacionom planu Centar Maglaj- južni dio po zahtjevu Alu Wood 
Inžinjering. Nacrt Odluke je bio 18.05.2021. na sjednici Općinskog vijeća gdje je Odluka upućena na 
Javni uvid i Javnu raspravu. Javni uvid je bio 28.05.2021. do 11.06.2021. godine i Javna rasprava je 
održana 15.06.2021. godine. Na Javnoj raspravi je bio prisutan priličan broj zainteresovanih građana 
gdje je bilo i rasprave i na kraju donesen je saglasan zaključak o udaljenosti, spratnosti koji je nakon 
toga proslijeđen nosiocu izrade koji je ispoštovao, ustvari radio prema tim zaključcima  tako da danas 
imate prijedlog za donošenje odluke kako je to već bilo na Javnoj raspravi. Tačka 2. ja sam dobio tako, 
možda ste i vi dobili preko maila, greška je bila jedna, a ovo što je išlo štampano nema greške, umjesto 
Centar Maglaj- južni dio treba biti Centar Maglaj- Stari grad. Ovo smo isto imali na sjednici kada je 
bila Odluka o pristupanju i izmjeni, išao je skraćeni postupak s obzirom da to nije neki veći zahtjev. 
Prijedlog Odluke o usvajanju djelimične izmjene Regulacionog plana Novi Šeher, po zahtjevu 
Budimir Drago i Budo Export doo Grabovica Žepče- prilikom donošenja Odluke o pristupanju 
izmjene Regulacionog plana i tada je bio skraćeni postupak, nosilac izrade je uradio prijedlog rada 
gdje se isto tako u korekcijama u dijelu građevinskih linija, dimenzija objekata, tako da objekti koji su 
već izrađeni mogu legalizovati. To se radi u dijelu gore preko rijeke, i sve što vam bude nejasno tu 
sam da vam pojasnim. Četvrta tačka Prijedlog Odluka o djelimičnoj izmjeni Regulacionog plana 



Centar Maglaj- južni dio. Prijedlog ove Odluke o pristupanju izmjeni Regulacionog plana je također 
bio na Općinskom vijeću i isto tako usvojeno da ide po skraćenom postupku. Radi se o izmjeni u 
dijelu parcelaciji građevinskog zemljišta i izgradnje građevinskog objekta. Tako da objekat koji je bio 
predviđen kao lamijelni dio, sad se predviđa odvojeni dio objekta, to se radi o dijelu zgrade koja je 
postojala, dva stana su srušena tako da se taj dio odvaja od postojećeg dijela zgrade koji još uvijek 
postoji i predviđa se gradnja stambenog objekta spratnosti P+1, P+2 do P+2+M zavisno od interesa 
budućih investitora. Tačka 5. Odluka o pristupanju djelimičnoj izmjeni Regulacionog plana Centar 
Maglaj – sjeverni dio po zahtjevu Hrnjić Minadir i Mulaomerović Melisa, već sam počeo objašnjavati, 
oni su kupili ovaj dio zemljišta u sjevernom dijelu grada iza M9 i M11 prema lokaciji buduće 
saobraćajnice koja spaja Konzum i T-objekte. Na toj lokaciji predviđena je izgradnja objekata 
lamijelnog tipa i predviđena je izgradnja javnog parkinga. Podnosioci zahtjeva predlažu izmjenu 
Regulacionog plana tako da se izmjenom ovog Regulacionog plana predvidi izgradnja  jednog objekta 
dimenzija 14x30 koji bi pored njihovog zemljišta zahvatao i dio zemljišta 1040/2 površine cca 200 m2 

, s tim da u preostalom dijelu njihovog zemljišta ostaje i dalje da se predvidi gradnja javnog parkinga 
za objekte koji tu direktiraju. Isto tako bi se u okviru ovog preostalog dijela zemljišta 1040/2 i 1030/2  
predvidila izgradnja stambeno prostornog objekta. To je to, tih pet tačaka.  
Dopredsjedavajuća Aida Bašić, nakon izlaganja šefa možemo preći na prvu tačku.  
Otvaram raspravu. 
Vijećnik Hajrudin Fermić, pozdravljam srdačno sve prisutne ovdje i želim da na kvalitetan način, što 
prije i što ažurnije završimo ovu sjednicu Općinskog vijeća obzirom i na uslove u kojima danas 
radimo. Iz tih razloga i obimnog dnevnog reda ja zaista neću puno uzimat vremena, ali moram da 
ponovim nekoliko rečenica koje sam kada je u pitanju ova Odluka o izmjeni Regulacionog plana 
Centar sjever po zahtjevu investitora Alu Wood Inžinjering, a ponovit samo ono što sam govorio i 
prilikom donošenja odluke o pristupanju izmjenama, nacrtu na Javnoj raspravi i evo sad ću reć. U tim 
svim nastupima i svojim diskusijama iznosio sam niz argumenata koji ukazuju na to da ovo rješenje 
novog objekta u odnosu na stari objekat konkretno na postojeći objekat Soliter S će kod određenog 
broja stanovnika, vlasnika stambenih jedinica sigurno uzrokovat trajno, kontinuirano nekvalitetniji 
život u odnosu na ovo što je do sad bilo. Također sam iznosio niz argumenata gdje struka, vrhunski 
stručnjaci u toj oblasti govore o potrebi uvažavanja onih uslova, kriterija insolacije, udaljenosti 
objekata, rješenja i tako dalje. Sve to zapravo se govori zbog energetske efikasnosti, učinkovitosti 
postojećih objekata koji su građeni u skladu sa arhitektonskim standardima, urbanističnim 
standardima, rasporedom, prostorima itd. Čak i na Javnoj raspravi predstavnik investitora je rekao da 
će najmanje šest stambenih jedinica odnosno vlasnika ,,osjetit“ gradnju ovog objekta. Ja ću zaista 
pomenuti nekoliko rečenica opet jednog vrhunskog stručnjaka koji kaže da problem koji se javi kod 
postojećih zgrada kod kojih je primijenjena pravila, propisi i norme na neenergetskoj učinkovitosti jest 
izgradnja na susjednim parcelama koji bi zaklonile direktno sunčevu svjetlost, a za koje su izgrađeni 
tehnički proračuni postojećih zgrada. Ako se ne izradi solarna analiza ugrozit će se sav trud i novac u 
uloženu implementaciju načela energetske učinkovitosti postojeće zgrade. Evo samo da završim ovim 
rečenicama, dakle i na Javnim raspravama sam bio izričit kao stanar, kao neposredno zainteresovani i 
predložio nešto što je djelimično usvojeno, da ostane udaljenost novog objekta od postojećeg najmanje 
12 metara, a da ukupna visina novoizgrađenog objekta bude u dimenzijama objekta S. Pomenuo sam 
već da je i predstavnik investitora rekao da će bit ugroženo nekih šest stanova, tih šest među kojima 
sam i ja izgubit će na kvaliteti stanovanja i života uopšte, bit će prinuđeni na enromno veće troškove 
prilikom zagrijavanja, a da ne govorimo o zdravstvenim aspektima. Mislim da u buduće obzirom da je 
ovo sigurno već ispečena stvar, da će ovo danas bit usvojeno na Vijeću, ja želim da apelujem i da 
kažem da dobro razmislimo ovo ne ide ovako daj jednom da zaradi, a drugim daj da trpe i da izdvajaju 
puno više sredstava i na neki način gube na kvaliteti svog života. Soliter je kao što svi znate dosta puta 
pogođen u ratu, to što je sanirano je čista improvizacija. U Soliteru je razmještaj urađen po 
standardima i ne može se prilagođavati. Bojim se da već uvodimo praksu nesigurnosti u rješavanju 



ovakvih slučajeva koji se rade ad-hoc. Predlagao sam i usvojene su određene i odgovarajući zaključci 
u predhodnom sazivu da se utvrde standardi čak ako je neko čitao Izvještaj o radu građevinsko -
urbanističkog inspektora također stoji da je ovu oblast neophodno što prije urediti po određenim 
aktima Općinskog vijeća može se tu dosta uraditi ubuduće od načina raspoređivanja, rasprostranjenosti 
novih zgrada, udaljenosti od postojećih objekata, spratnost itd. na kraju krajeva to nam je i zakonska 
obaveza i urbanistički zahtjev i standard i potrebno je donijeti takvu odluku i tražim da se zadrži 
udaljenost objekta Soliter od novog objekta  na onih 12 metara predloženih, a ukoliko se to ne uradi da 
se investitor današnjim zaključkom obaveže da u dogovoru sa vlasnicima ugroženih stanova, a prije 
izdavanja urbanističke dozvole osigura kvalitetnu toplotnu zaštitu tj. energetsku efikasnost tih rizičnih 
stanova.  
Dopredsjedavajuća Aida Bašić, ko je za prijedlog gospodina Fermića koji ste upravo čuli? 

GLASALO ZA: Hajrudin Fermić ( DF). 
GLASALO UZDRŽANO: Elvir Arnautović, Mirza Bradarić, Fikret Delić, Jasmin Đuhera, Samir 
Fetić, Firuz Galijašević, Mirza Mešić, Arif Mujkanović, Almin Smailović, Senad Šehić (SDP), 
Mustafa Bešić (SBB), Aida Bašić (A-SDA), Elvir Vehabović (NBL), Pero Mamić ( HDZ), Adis 
Abdurahmanović, Jasmin Begić, Mirsad Bejzić, Safet Jašić, Eldis Kusur, Edin Osmić, Eldin Pehrat, 
Edin Salatović, Maid Suljaković  (SDA). 
 
Dopredsjedavajuća Aida Bašić, konstatujem da prijedlog gospodina Fermića nije usvojen. Sada 
stavljam Odluku na glasanje tj. Prijedlog Odluke o usvajanju djelimične izmjene Regulacionog plana 
Centar Maglaj- južni dio po zahtjevu Alu Wood Inžinjering na glasanje. Ko je za?  
 

Z A K L J U Č A K   
 

1.1. Prijedlog Odluke o usvajanju djelimične izmjene Regulacionog plana Centar Maglaj-južni dio po 
zahtjevu Alu Wood Inžinjering; 

 
 
GLASALO ZA: Elvir Arnautović, Mirza Bradarić, Fikret Delić, Jasmin Đuhera, Samir Fetić, Firuz 
Galijašević, Mirza Mešić, Arif Mujkanović, Almin Smailović, Senad Šehić (SDP), Mustafa Bešić 
(SBB), Aida Bašić (A-SDA), Elvir Vehabović (NBL), Pero Mamić ( HDZ), Adis Abdurahmanović, 
Jasmin Begić, Mirsad Bejzić, Safet Jašić, Eldis Kusur, Edin Osmić, Eldin Pehrat, Edin Salatović, Maid 
Suljaković  (SDA). 
GLASALO UZDRŽANO: Hajrudin Fermić (DF). 
 
Dopredsjedavajuća Aida Bašić, konstatujem da je Prijedlog Odluke o izdvajanju djelimične izmjene 
Regulacionog plana Centar Maglaj-južni dio po zahtjevu Alu Wood Inžinjering usvojen.  
 
2.Prijedlog Odluke o usvajanju djelimične izmjene Regulacionog plana Stari Grad Maglaj, po 
zahtjevu Bašić Ramiz; 
 
Otvaram raspravu. 
Zatvaram raspravu i stavljam prijedlog Odluke na glasanje. Ko je za? 
 

Z A K L J U Č A K 
 
2.1. Usvaja se Odluka o usvajanju djelimične izmjene Regulacionog plana Stari Grad Maglaj, po 
zahtjevu Bašić Ramiz. 



 

GLASALO ZA:  Elvir Arnautović, Mirza Bradarić, Fikret Delić, Jasmin Đuhera, Samir Fetić, Firuz 
Galijašević, Mirza Mešić, Arif Mujkanović, Almin Smailović, Senad Šehić (SDP), Mustafa Bešić 
(SBB), Aida Bašić (A-SDA), Hajrudin Fermić (DF), Elvir Vehabović (NBL), Pero Mamić ( HDZ), 
Adis Abdurahmanović, Jasmin Begić, Mirsad Bejzić, Safet Jašić, Eldis Kusur, Edin Osmić, Eldin 
Pehrat, Edin Salatović, Maid Suljaković  (SDA). 

Dopredsjedavajuća Aida Bašić, konstatujem da smo Prijedlog Odluke o usvajanju djelimične 
izmjene Regulacionog plana Stari grad Maglaj po zahtjevu Bašić Ramiza jednoglasno usvojili. 

3.Prijedlog Odluke o usvajanju djelimične izmjene Regulacionog plana Novi Šeher, po zahtjevu 
Budimir Drago i Budo Export d.o.o. Grabovica Žepče; 
 

Otvaram raspravu. 
Zatvaram raspravu i stavljam Prijedlog Odluke na glasanje, ko je za? 
 

Z A K L J U Č A K  
 

3.1.Usvaja se Odluka o usvajanju djelimične izmjene Regulacionog plana Novi Šeher, po zahtjevu 
Budimir Drago i Budo Export doo Grabovica Žepče. 
 
 
GLASALO ZA:  Elvir Arnautović, Mirza Bradarić, Fikret Delić, Jasmin Đuhera, Samir Fetić, Firuz 
Galijašević, Mirza Mešić, Arif Mujkanović, Almin Smailović, Senad Šehić (SDP), Mustafa Bešić 
(SBB), Aida Bašić (A-SDA), Hajrudin Fermić (DF), Elvir Vehabović (NBL), Pero Mamić ( HDZ), 
Adis Abdurahmanović, Jasmin Begić, Mirsad Bejzić, Safet Jašić, Eldis Kusur, Edin Osmić, Eldin 
Pehrat, Edin Salatović, Maid Suljaković  (SDA). 

 
4. Prijedlog Odluke o djelimičnoj izmjeni Regulacionog plana Centar Maglaj- južni dio;  
 

Otvaram raspravu. 
Vijećnik Hajrudin Fermić odsutan. 
Vijećnik Jasmin Begić, ako se pogleda materijal za ovu parcelaciju zemljišta u Maglaju mislim da se 
ovdje uporno griješi i ono što vidimo svaki dan u Maglaju, a to je da se parcele prodaju i tako se puni 
Budžet i uredu je, neka je, gdje imamo neke stare objekte nek se prave nije problem. Šta je suština 
moje diskusije u svemu ovom je da od jedne parcele pravimo tri parcele, da bi se mogli raditi 
individualni stambeni objekti u centru grada. Urbani dio grada treba da inicira da se individualni 
stambeni objekti animiraju, da se prave veći objekti gdje bi na tim parcelama bilo više stambenih 
jedinica tako da bi ostalo više zelene površine u gradu ovdje. Kuće znamo šta to, zbrine se jedna 
porodica i onda na toj parceli okolo je avlija i nemamo ništa. Mislim da imamo manjak zemljišta da bi 
tako u urbanom dijelu pravili i davali odobrenja za kuće tj. individualne stambene objekte. Moj je 
prijedlog da navedenu parcelu stavimo pod jednu parcelu i da se tu predvidi stambeno poslovni 
objekat gdje bi se inicirali drugi u susjedstvu da isto to urade, jer imamo prijedloge od ljudi koji imaju 
tamo individualne objekte da bi oni rado sufinansirali dio toga da se ti objekti dignu za sprat, dva ili 
tri. Tako da onaj, stvarno nema smisla da dajemo više odobrenja u urbanom dijelu grada da se prave 
kuće. 



Dopredsjedavajuća Aida Bašić, hvala gospodine Jasmine, prije stavljanja ovog prijedloga Odluke na 
glasanje, glasat ćemo za prijedlog koji je gospodin Jasmin Begić predložio odnosno iznio. Ko je za 
prijedlog gospodina Begića? 

GLASALO ZA: Adis Abdurahmanović, Jasmin Begić, Mirsad Bejzić, Safet Jašić, Eldis Kusur, Edin 
Osmić, Eldin Pehrat, Edin Salatović, Maid Suljaković  (SDA). 
GLASALO PROTIV: Elvir Arnautović, Mirza Bradarić, Fikret Delić, Jasmin Đuhera, Samir Fetić, 
Firuz Galijašević, Mirza Mešić, Arif Mujkanović, Almin Smailović, Senad Šehić (SDP), Aida Bašić 
(A-SDA), Elvir Vehabović (NBL). 
GLASALO UZDRŽANO: Pero Mamić (HDZ), Mustafa Bešić (SBB). 
 
Dopredsjedavajuća Aida Bašić, konstatujem da prijedlog gospodina Begića nije usvojen i prelazimo 
na glasanje vezano za tačku 4, ko je za Prijedlog Odluke o djelimičnoj izmjeni Regulacionog plana 
Centar Maglaj-južni dio? 
 

Z A K L J U Č A K  
 

4.1 Usvaja se Odluka o djelimičnoj izmjeni Regulacionog plana Centar Maglaj- južni dio; 

 
GLASALO ZA: Elvir Arnautović, Mirza Bradarić, Fikret Delić, Jasmin Đuhera, Samir Fetić, Firuz 
Galijašević, Mirza Mešić, Arif Mujkanović, Almin Smailović, Senad Šehić (SDP), Mustafa Bešić 
(SBB), Aida Bašić (A-SDA), Elvir Vehabović (NBL), Pero Mamić ( HDZ). 
GLASALO PROTIV: Adis Abdurahmanović, Jasmin Begić, Mirsad Bejzić, Safet Jašić, Eldis Kusur, 
Edin Osmić, Eldin Pehrat, Edin Salatović, Maid Suljaković  (SDA). 
 

5. Prijedlog odluke o pristupanju djelimičnoj izmjeni Regulacionog plana Centar Maglaj – sjeverni dio 
po zahtjevu Hrnjić Minadir i Mulaomerović Melisa; 

Otvaram raspravu. 
Zatvaram raspravu i dajem na glasanje 
 

Z A K L J U Č A K  
 

5.1. Usvaja  se Odluka o pristupanju djelimičnoj izmjeni Regulacionog plana Centar Maglaj – sjeverni 
dio po zahtjevu Hrnjić Minadir i Mulaomerović Melisa; 

 

GLASALO ZA: Elvir Arnautović, Mirza Bradarić, Fikret Delić, Jasmin Đuhera, Samir Fetić, Firuz 
Galijašević, Mirza Mešić, Arif Mujkanović, Almin Smailović, Senad Šehić (SDP), Mustafa Bešić 
(SBB), Aida Bašić (A-SDA), Elvir Vehabović (NBL), Pero Mamić ( HDZ). 
GLASALO PROTIV: Adis Abdurahmanović, Jasmin Begić, Mirsad Bejzić, Safet Jašić, Eldis Kusur, 
Edin Osmić, Eldin Pehrat, Edin Salatović, Maid Suljaković  (SDA). 
 
 
6. Prijedlog odluke o naknadi troškova izdavanja urbanističke i građevinske dokumentacije; 
 
Otvaram raspravu. 



Vijećnik Edin Osmić, ja bih sve da vas pozdravim, prijedlog odluke o naknadi troškova za izdavanje 
urbanističke i građevinske dokumentacije, stav Kluba vijećnika SDA. Na našoj općini primijećena su 
stalna povećanja taksi na naknade i predlažemo da odluka ostane identična, a da se cijena linearno 
umanje za 30%. Ukoliko se ne usvoji naš prijedlog Klub vijećnika SDA je protiv te odluke. 
Dopredsjedavajuća Aida Bašić, zahvaljujem se gospodine Osmić, još neko? Prije stavljanja 
Prijedloga odluke o naknadi troškova za izdavanje urbanističke i građevinske dokumentacije na 
glasanje, glasat ćemo za prijedlog gospodina Osmića, ko je za? 
 
GLASALO ZA: Adis Abdurahmanović, Jasmin Begić, Mirsad Bejzić, Safet Jašić, Eldis Kusur, Edin 
Osmić, Eldin Pehrat, Edin Salatović, Maid Suljaković  (SDA). 
GLASALO PROTIV: Almin Smailović ( SDP); 
GLASALO UZDRŽANO: Elvir Arnautović, Mirza Bradarić, Fikret Delić, Jasmin Đuhera, Samir 
Fetić, Firuz Galijašević, Mirza Mešić, Arif Mujkanović, Senad Šehić (SDP), Mustafa Bešić (SBB), 
Aida Bašić (A-SDA), Elvir Vehabović (NBL), Pero Mamić ( HDZ). 
 
Konstatujem da je prijedlog gospodina Osmića nije dobio većinu te prelazimo na glasanje Prijedlog 
odluke o naknadi troškova za izdavanje urbanističke i građevinske dokumentacije, ko je za?  

 

Z A K L J U Č A K 

6.1. Usvaja se Odluka o naknadi troškova izdavanja urbanističke i građevinske dokumentacije; 

GLASALO ZA: Elvir Arnautović, Mirza Bradarić, Fikret Delić, Jasmin Đuhera, Samir Fetić, Firuz 
Galijašević, Mirza Mešić, Arif Mujkanović, Almin Smailović, Senad Šehić (SDP), Mustafa Bešić 
(SBB), Aida Bašić (A-SDA), Elvir Vehabović (NBL), Pero Mamić ( HDZ). 
GLASALO PROTIV: Adis Abdurahmanović, Jasmin Begić, Mirsad Bejzić, Safet Jašić, Eldis Kusur, 
Edin Osmić, Eldin Pehrat, Edin Salatović, Maid Suljaković  (SDA). 
 
7.Razmatranje zahtjeva za davanje saglasnosti Općinskog vijeća na dodjelu koncesije za eksploataciju 
prirodne vode na parceli označenoj kao k.č. 1476/3 u KO Donji Rakovac, općina Maglaj, po zahtjevu 
Ministarstva za poljoprivredu i šumarstvo ZDK; 
 
Otvaram raspravu. 
Vijećnik Hajrudin Fermić prisutan. 
Vijećnik Eldis Kusur, ja vas ponovo sve selamim i pozdravljam, sad je malo hladnije, otvorili smo 
vrata. Ovako znači, Klub Stranke demokratske akcije je za prihvatanje saglasnosti za davanje 
koncesije firmi Sjaj tj. vlasniku Muji Kamariću. Klub SDA je od početka zasjedanja tj. od početka 
prve sjednice Vijeća zalaže se principijelno za razvoj privrede u općini Maglaj i pomoć privrede, 
govorimo da trebamo privrednicima pomagat tako i ova saglasnost koju mi danas usvajamo je 
dobrobit i punjenje Budžeta kako Općine tako i kantona i zapošljavanja novih ljudi u ovoj firmi.  
Dopredsjedavajuća Aida Bašić, zatvaramo raspravu i stavljam ovaj zahtjev na glasanje, ko je za 
razmatranje zahtjeva za davanje saglasnosti Općinskog vijeća na dodjelu koncesije za eksploataciju 
prirodne vode na parceli označenoj kao k.č. 1476/3 u KO Donji Rakovac, općina Maglaj, po zahtjevu 
Ministarstva za poljoprivredu i šumarstvo ZDK? 
 
 

Z A K L J U Č A K 



7.1. Ne daje se saglasnost na dodjelu koncesije za eksploataciju prirodne vode na parceli označenoj 
kao k.č. 1476/3 u KO Donji Rakovac, općina Maglaj, po zahtjevu Ministarstva za poljoprivredu i 
šumarstvo ZDK; 
 
GLASALO ZA: Adis Abdurahmanović, Jasmin Begić, Mirsad Bejzić, Safet Jašić, Eldis Kusur, Edin 
Osmić, Eldin Pehrat, Edin Salatović, Maid Suljaković  (SDA). 
GLASALO PROTIV: Elvir Vehabović (NBL). 
GLASALO UZDRŽANO: : Elvir Arnautović, Mirza Bradarić, Fikret Delić, Jasmin Đuhera, Samir 
Fetić, Firuz Galijašević, Mirza Mešić, Arif Mujkanović, Almin Smailović, Senad Šehić (SDP), 
Mustafa Bešić (SBB), Aida Bašić (A-SDA), Elvir Vehabović (NBL), Pero Mamić ( HDZ). 
 
Dopredsjedavajuća Aida Bašić, konstatujem da nismo usvojili razmatranje zahtjeva za davanje 
saglasnosti Općinskog vijeća na dodjelu koncesije za eksploataciju prirodne vode na parceli označenoj 
kao k.č. 1476/3 u KO Donji Rakovac, općina Maglaj, po zahtjevu Ministarstva za poljoprivredu i 
šumarstvo ZDK. 
 
 
8. Prijedlog odluke o imenovanju povjerenika MZ-a na području općine Maglaj; 
 
Otvaram raspravu. 
Vijećnik Firuz Galijašević, pozdravljam sve prisutne, prvo da ispravimo jednu tehničku grešku što 
sam ispravljao i prošlu sjednicu Vijeća kada je bila ova tačka dnevnog reda, a to se odnosi na ime 
odnosno prezime povjerenika MZ Straište, nije Vahidin Čamić nego Čizmić i povjerenik MZ Ravna 
nije Bahrudin Skula nego Bajrudin Skula, to je tehnička i da ispravimo to, a moj prijedlog za 
povjerenika MZ umjesto Bajrudina Skule jeste Jasmin Hasagić i predlažemo zaključak, zadužuju se 
povjerenici MZ-a koje su sa manjim brojem registrovanih birača na posljednjem biračkom spisku iz 
2020.godine, MZ do 1000 birača, a sve u saradnji sa Službom u skladu sa epidemiološkim mjerama da 
organizuju zbor građana, usvoje Statut MZ i izaberu rukovodstvo MZ u roku od 90 dana.  
Vijećnik Edin Salatović, ja vas takođe sve selamim i pozdravljam i iznijeću stav Kluba vijećnika 
SDA. Kao što se već duži niz godina općina Maglaj nema legalno izabrana rukovodstva MZ. MZ ne 
rade, ne apliciraju projekte i nemaju nikakvu svrhu, a sve zbog toga što nadležna Služba ne provodi 
zakon propisane procedure za izbor organa MZ-a. Ova većina u Općinskom vijeću već četvrti put 
donosi odluku o imenovanju povjerenika skoro pa identične, gdje se očigledno ne radi na tome da se 
iznesu zborovi građana sukladno trenutnim epidemiološkim mjerama, da se provedu izbori u svim 
MZ-a. Smatramo da nemamo racionalnog razloga da se ne provedu izbori u MZ kako bismo dobili 
legitimna rukovodstva istih. Ja ću se sad samo nadovezat na slučaj MZ Bradići iz koje ja dolazim. Mi 
se naime gore razlikujemo na dosta mjesta dijelimo se na naseljena mjesta na bošnjake, hrvate na 
stranke SDA, SDP, HDZ, ali svi smo saglasni u jednom Šefik Ridžal nikog ne predstavlja gore, mislim 
da se to treba promijeniti, da trebamo napraviti izbore i da se to jednom završi jer čovjek vlada već 
gore 13-14 godina i mislim da je vrijeme da se to jednom promijeni.  
Vijećnik Mirza Mešić, prvo ću vas sve pozdravit, pa ću kolegi Salatoviću objasnit, ako je pratio da 
njegova MZ spada u manje mjesne zajednice i da je gospodin Firuz predložio zaključak jedan koji bi 
trebali svi ovdje da podržimo da provedu. I ja sam isto kao povjerenik razmišljao o broju izbora kako i 
na koji način. Mi smo veća MZ i ne postoji mogućnost zbog epidemiološke situacije koju svi znamo 
kakva je, okupljanje zabranjeno i određen broj ima. U zatvorenom prostoru je potrebno da se održi 
zbor građana. Prvo se treba iščitat kao što je gospodin Firuz rekao Statut, da se usvoji Statut. Trenutno 
za veće mjesne zajednice nisu ispunjeni uslovi, što se tiče manjih jesu. Drugo što sam ja htio da 
napomenem vezano za Službu, povjerenici koji su preuzeli, lično ja kod preuzimanja sam stavio stav 
tamo da želim da preuzmem svu finansijsku i ostalu dokumentaciju od MZ i ja sam preuzeo, jer nisam 



htio drugačije. Tražim od nadležne Službe da oni povjerenici koji to nisu uradili Kopice, Čobe, Šeher, 
da na isti način se održi primopredaja sveukupne dokumentacije od ovih što su bili prije njih 
predstavnici, da predaju svu dokumentaciju sadašnjim povjerenicima. 
Vijećnik Hajrudin Fermić-replika, više je to replika na prijedlog zaključka gospodina Galijaševića, 
naime u onim aktima koje smo donijeli Odlukom o osnivanju mjesnih zajednica jasno i decizno stoji 
da će se izbori vršit, obavit u skladu sa pravilima koje donese Opštinsko vijeće. Mi nismo usvojili 
pravila i mislim da ne bi moglo otić, samo kad je to pitanje procedure izbora. S druge strane već dugo 
vremena tu, već smo se svi složili Statuti mjesnih zajednica trebaju bit usvojeni na zboru dobit 
saglasnost Opštinskog vijeća, bit objavljeni i nakon toga su oni validni i važeći. Zato ja predlažem, 
iskreno rečeno očekivao sam već na ovoj sjednici da se to pripremi da se donese odluka odnosno 
pravilnik o izborima u mjesnoj zajednici koje će donijeti Opštinsko vijeće na narednoj sjednici, ta 
naredna sjednica pretpostavljam da bi trebala bit nekad u septembru. Također se u tim pravilima u 
konsultacije povjerenicima mjesnih zajednica može sve jako dobro i kvalitetno pripremiti da se ti 
statuti mjesnih zajednica konačno verifikuju na ovim zborovima, a sama tehnologija izbora, 
potvrđivanja, održavanja zborova može da bude i na kreativan način osmišljena da to ne bude mora bit 
u zatvorenom prostoru, da to ne znači mora bit ovako ili onako zborovi se mogu sazvat i na kreativan 
način možda da zadovolje onaj kriterij koji stoji u odluci. Ja želim samo da ovo podcrtam, ne možemo 
ići u izbore dok se ne donesu pravila od strane ovog Opštinskog vijeća i dok se statuti mjesnih 
zajednica ne potvrde.  
Vijećnik Firuz Galijašević-replika, slušao sam prijedlog gospodina Fermića za neko odgađanje, ako 
mi budemo na ovaj način radili kako gospodin Fermić kaže mi nikada nećemo ništa završiti, uvijek 
ćemo ići u nedogled se vraćati na neke procedure. Dajte jednom da više rješimo bar ove male mjesne 
zajednice koje mogu da se organizuju i izaberu svoje članove rukovodstva.  
Vijećnik Hajrudin Fermić-replika, bez obzira što je replika želim gospodinu Galijaševiću da se 
apsolutno slažem sa vama, ali to nije do Opštinskog vijeća to je do Službe koja vam treba da to 
pripremi i evo dobijamo tri mjeseca, neka nam to Služba kvalitetno pripremi kao što nam sve Službe 
pripreme ove materijale, a mi samo digni ruku ako ko ima šta da progovori, ako nema idemo dalje. 
Vijećnik Mustafa Bešić, evo ja vas sve selamim i pozdravljam pošto izlazim prvi put. Ja ne znam 
ovaj što smo mi digli ovoliko ovu prašinu između predstavnika i povjerenika, pa ljudi moji da bogdom 
mi saberemo predstavnike, neće to ba niko to je volonterski. Evo, vidjet ćemo doće rezultati koliko će 
se odazvat na zborove građana i koliko će učešća ljudi uzeti. Nema ovdje ljudi para ovdje je 
volonterski rad, da mi imamo ovdje 100-200 to bi bili redovi, ovdje džaba se radi. Ja mimo ovog što će 
ići izbori u mjesnim zajednicama predlažem da idu svi, zbog čega je to razlika neka ide zajedno sve 
mjesne zajednice. Predlažem za narednu godinu u Budžetu Općine Maglaj da se izdvoji pa jedno 
minimalno 100KM za predstavnika pa nek se natiče ko god hoće. Ja najvjerovatnije u svojoj mjesnoj 
zajednici, evo javno govorim da neću više vodit mjesnu zajednicu, meni je dosta uradio sam ono što 
sam mogao uradit, nek se aktivira ko god hoće bolji. A ovo za povjereništvo toliko dižete galamu daj 
Bože da saberemo 20 ljudi čestitih da to hoće, treba radit nije tu samo...ja kad uzmem nešto ja hoću da 
radim da iznesem koliko mogu. Eto znači, želim sreću svima ko god bude se zauzeo da pošteno to 
radi. 
Vijećnik Hajrudin Fermić, replika u izlaganju gospodina Bešića jer sam se pronašao u ovome što 
galamite oko povjerenika. Želim da kažem da zaista nikako ni kao vijećnik ni kao pojedinac, a ni kao 
predstavnik stranke iz koje jesam iz DF-a nemam neke interese za te funkcije u mjesnim zajednicama, 
ali ono što želimo da se ovo konačno dovede u jedan zakonit red, a u zakonito funkcionisanje te 
oblasti i slažemo se da je krajnje vrijeme da donesemo te dvi nekakve odluke, ta odlučujuća dva 
koraka da uradimo i da konačno mjesne zajednice mogu i razmišljat o ovim problemima kako će se 
finansirat kako će projekte realizovat itd.  
Vijećnik Safet Jašić, selamim i pozdravljam sve prisutne i koliko sam ja razumio aj nije mi baš do 
diskusije, ali eto malo me ponukao malo neke diskusije predhodnika, mi danas imamo na sjednici 



Vijeća Odluku o imenovanju povjerenika u mjesnim zajednicama u općini Maglaj prema tome u tom 
pravcu se treba ići i ne razvodnjavati stvari na sve strane. Ja sam se zalagao i uvijek se zalažem da sve 
bude jednobrazno, sve mjesne zajednice u isto vrijeme u svim proteklim mandatima da u isto vrijeme 
otprilike da to bude 10-15 dana da sazovu izbore i provedu izbore u svojim mjesnim zajednicama. 
Nemojte sada, ako je danas Odluka ova neka ide Odluka ovako kako je zamišljena, a što se tiče Statuta 
gospodin Fermić je zaista u pravu neko mora, ako i ne, mi imamo Statute, ako već kažemo da nisu 
uredu, nisu važeći mogu se i tu složiti, daj nek nam Služba pripremi daj nek idu Statuti takvi kakvi 
jesu, da se potvrde na zborovima građana za ovaj period za koje je zamišljeno da budu povjerenici će 
se sigurno uraditi sve i zborovi građana će na prvom svom zboru ili drugom ili trećem ne znam ni ja 
kakav će gdje biti odziv, usvojit takav Statut i istog momenta krenut u izbor u mjesnim zajednicama. 
To je ono otprilike što treba nemojte manje mjesne zajednice mogu vako mogu nako, neke ne treba da 
postoje, nemojte da navodimo 10 mjesnih zajednica koje ne treba da postoje i koje neće ništa uraditi, 
mi ako hoćemo nešto kvalitetno i ako hoćemo da mjesne zajednice zaista rade onda to treba uraditi 
ovako, ne zato što sam ja reko, ali sigurni budite da je ovo najbolja stvar koja se u ovom momentu 
može ponuditi. Možete aplicirati koliko god hoćete, ali ovo je jedan način, ovo je jedan put ako 
hoćemo da uradimo mi znamo u kakvom su stanju trenutno mjesne zajednice, znamo i kako je 
administrativno i kako je na terenu, mi to sve znamo i nemojte da idemo još dalje. Bolje je sačekati 
nek Služba pripremi to što treba da pripremi što sam ja rekao i da se ide normalno u izbore. 
Vijećnik Firuz Galijašević, mislim da niste slušali prijedlog zaključka koji sam iznio. Fino kaže evo 
samo ću vam ovaj dio citirat: ,,A sve u saradnji sa Službom.“ Znači sve ove pripreme o kojim vi 
pričate znači, evo da damo 90 dana roka da ovi novoizabrani povjerenici u saradnji sa Službom 
pripreme zborove građana, ništa ja nisam rekao drugačije. Hvala.  
Vijećnik Hajrudin Fermić, razumio sam ja vas gospodine Galijašević, ali vi očito niste mene. Ne 
može Služba direktno to sa mjesnom zajednicom da radi, to je suština. Tako je u aktu naše Odluke, 
ako je hoćemo prekršit onda ćemo zažmirit, neko će bit protiv neko će pobjeć sa ove sjednice Vijeća i 
progurat će se, ali to je nezakonito što vi predlažete. Mora bit ovde pravila koje Opštinsko vijeće mora 
verifikovat, da bi Opštinsko vijeće moglo verifikovat Služba, ne mora bit Služba može bit neka 
komisija, ako se mi dogovorimo, predlaže ta pravila Opštinskom vijeću, kada Opštinsko vijeće usvoji 
pravila onda ide u mjesne zajednice. To je bitno, nemojte da obezglavljujemo ovo Opštinsko vijeće.  
Vijećnik Jasmin Begić, evo ovako, svjedoci smo stalnog produživanja ovih odluka, 90 dana 90 dana 
mislim da je do sad 270 dana i nije samo to već i prije toga od samog dolaska da je ova vlast 
devastirala rad mjesnih zajednica i ne zna adekvatno uradit to i mislim da će se najmanje 5-6 puta ovo 
produžiti. Više nije pandemija razlog, evo sad je dobro vrijeme i sad se može organizovati šta hoće, 
problem je u tome što i ovi ljudi koje ste izabrali ovdje sa ovog spiska ne rade. Mijenjate ljude, nek 
organizuju regularne zborove i nek izaberu mjesne zajednice svoje rukovodioce. Ljudi, jeste vi 
prolazili kroz mjesne zajednice to su zarasli putevi jel vidite na facebook-u da se ljudi samoinicijativno 
organizuju i čiste, pa nismo mi u 18.-tom vijeku bolan da mi sebi nasipamo rupe i da mi čistimo 
puteve i sve, valjda postoje organi koji treba to da rade. Shodno tome, imamo ovu odluku, imamo 
prijedloge ovih ljudi bez obzira kojoj stranci pripadali, de da izaberemo ljude koji će radit, svako od 
nas može iz svoje mjesne zajednice izabrat čovjeka koji će sigurno organizovat zbor za 90 dana. Ovi 
ljudi sa spiska, većina njih to nisu sposobni uradit. Ja dolazim iz mjesne zajednice Jablanica 
povjerenik je Asim Mehinagić već mu se produžava treći puta ja mislim, čovjeka nema uopšte među 
narodom, čovjeka nema nigdje ljudi sem u lovu ja mislim. I mi ponovo stavljamo njega i ponovo znači 
kad prođete kroz Jablanicu nećete moć proć da ne zakačite granu za auto. Moj prijedlog je da umjesto 
Asima Mehinagića se predloži Elvin Bradarić kojem će se dati šansa za 90 dana da organizuje 
regularne zborove shodno pravilniku o radu mjesnih zajednica.  
Vijećnik Mirza Mešić, ja moram ovdje gospodinu Begiću samo kratko, prvo pošto vrijeđa i mene i 
druge ovdje, znači naviko je to za govornicom da radi cijelo vrijeme. Prođite malo kroz papire ovo što 
traže da se daju papiri povjerenicima pa vidite šta se radilo, predhodnici vaši drugovi što s vama sjede, 



pogledajte, ovo konkretno govorim sad za Kosovu kako i na koji način i šta je rađeno. Zađite malo, ja 
sam svaki dan, samo što ja nisam facebook političar i ne živim od facebook-a gospodine Begiću, 
facebook me ne interesuje, ne objavljujem ništa i neću objavljivati, a svaki dan slobodno provjerite sa 
građanima i stalno radim u kontaktu sam s njima. Tako da, ko prvo mene ste uvrijedili, a vjerujem 
ovdje ima još prisutnih koje ste uvrijedili da nas stavljate sve u isti koš. Ja mislim da treba da završimo 
ovu raspravu, ali ima zaključak predložen da glasamo, hoćemo li zaključak ili nećemo idemo dalje, 
glasamo za povjerenike hoćemo/nećemo da ne dužimo dalje, ovo je...stalno govorite da mi ovdje 
oduzimamo vrijeme i ništa ne radimo, evo dajte konkretno da radimo, dajte prijedloge i idemo dalje, 
toliko. 
Vijećnik Jasmin Begić, ja ne znam, ko ovdje ne sluša, reko sam Mirza većina, to si možda ti koji 
radiš, većina ih ne radi Mirza i moramo jednom glasno i jasno reć ko ne radi da se mijenja sa ove liste. 
Isto tako, ko god krši zakone ove države evo Mirza je pomenuo da je bilo svega, ja sam legalista znači 
prvo krenite od mene ako ga ja kršim da onda dođu nadležni organi i da izvrše uvid u tu 
dokumentaciju i da odgovaraju oni koji su kršili zakone Mirza, to je tvoja obaveza kao vijećnika, ja bi 
to uradio da sam na tvom mjestu i da sam to našo. 
Vijećnik Adis Abdurahmanović, selamim i pozdravljam sve prisutne, bilo je ovdje diskusija i koji se 
tiču materijala i koji se ne tiču, moram se složiti sa kolegom Fermićem i kolegom Jašićem, znači 
nemojte da radimo ove stvari preko koljena znate već dugi niz godina da oko izbora u mjesnim 
zajednicama pokušavamo na različite načine međutim ne ide, koliko se sjećam ovo je četvrti puta da 
produžujemo mandat, zaista nije bitno ko je povjerenik u mjesnoj zajednici ja znam i složit ću se s 
kolegom Mešićom da je on, da želi da radi i da se kreće kroz Kosovu, međutim svima vama pa i tebi 
su ruke vezane, vi ste povjerenik, znači vaš zadatak je da provedete izbore i nikakav nije problem u 
Kosovi ko će bit na čelu mjesne zajednice, naćemo mi ljude koji će radit bez obzira na stranačko 
opredjeljenost. Mislim da je najrealniji prijedlog gospodina Fermića koji da bi zadužili Službu da nam 
pripremi materijal, da izglasamo i onda da idemo u daljnu proceduru. Znači kad već ovoliki niz godina 
nemamo mjesne zajednice zašto sada da idemo preko koljena, zar se nismo vi većina u Općinskom 
vijeću u prošlom mandatu tražili da objedinimo, da izbori u mjesnim zajednicama idu u isto vrijeme, 
otkud sad priča da ide u pola i opet nemamo izabrane mjesne zajednice bit će razlika pola godine, 
godina..i Kopice koji svih ovih godina organizuju izbore vani, na otvorenom, ne more se vadit na to da 
ne može u zatvorenom prostoru, svi mi imamo otvoreni prostor i možemo završiti izbore, ali evo 
nećemo žurit ne mora to bit u 15-20 dana, dajte da ne idemo preko koljena, da idemo procedurom da 
nas nikog poslije ne zaboli glava kad završimo ovo oko mjesnih zajednica da više niko nikog ne 
tužaka da to sve bude legalno i idemo radit jer najviše ispaštaju građani. Vi ste svi svjesni da mi 
imamo mrtve zajednice i ljudi bi koji bi da rade ne mogu radit, pa ljudi moji povjerenik nema ovlasti 
kao vijeće mjesne zajednice da radi i mijenja vijeće mjesne zajednice. 
Vijećnik Mirza Mešić, samo kolega da vas napomenem tamo u članu stoji rok 90 dana da povjerenik 
obavlja sve poslove organa mjesne zajednice. Znači pročitajte Statut evo ja sam ponovo pročitao, 
drugo ja sam rekao da u zatvorenom prostoru, ne može se ni na otvorenom održat, pandemija ljudi, ja 
bi volio da se završi, da se to skine, isto kao i vi sad, ne samo Kosova nego i sve mjesne zajednice, da 
se to završi jednom, da se uvede u jedan red i da rješimo s tim. 20 i nešto godina traje ovo s mjesnim 
zajednicama, znam ovo je bilo i prije 20 godina.. 
Vijećnik Eldis Kusur, nisam htio da izlazim po pitanju ove tačke, ovo više postaje farsa ove mjesne 
zajednice. Ja ne znam, nikakvo opravdanje nije korona ni COVID, evo pratitel druge Općine u 
okruženju, već su davno završili izbore, Žepče kad je ova Općina završila izbor organa mjesne 
zajednice, tačno u članu 102. Statuta Općine Maglaj stav 3 piše to što kažeš, međutim povjerenik ima 
ulogu tu koja fino kaže najviše 90 dana, ovo je već postalo 270 dana i nama je u interesu da se provedu 
ti izbori, a nemojte stalno s nešto odugovlači, sticajem okolnosti imam kolegu Samira Fetića on je 
završio zbor davno i poništeno ovdje, imamo druge mjesne zajednice koje su pokušale da urade zbor 
poništeno je i interesuje me, evo baš ću kolegu Firuza pitat vidim svi ljudi su tu ostali, ovaj mali 



Bahrudin Skula, ja koliko sam pratio momka, Bajrudin Skula, koliko sam pratio momka na svom 
facebook profilu kad je imenovan prvi put za povjerenika mjesne zajednice Ravna momak se 
oduševio, podijelio da će radit u interesu mjesne zajednice Ravna i odjedanput momak se mijenja, 
imenuje se neki drugi. O čemu je riječ, ja pretpostavljam, hoću da mi kolega kaže pa ću ja reć, neću 
iznijet svoje mišljenje. Uglavnom, dajte da se ovo završi, imamo druge općine, općina Tešanj, Žepče, 
sve druge općine su završile izbor predsjednika mjesne zajednice, što kaže kolega Bešić da Bogdom 
ima nas 1000 na tom zboru, neće ljudi doć bolan, evo konkretno za pohvalu ljudima što se samo 
organizuju i većina mjesnih zajednica i ovdje povjerenika su samo slovo na papiru, ne rade ništa, od 
ovih ovdje 20 povjerenika 3-4 povjerenika se mogu uzeti koji su stvarno aktivni u mjesnim 
zajednicama i koji pokušavaju nešto da urade, između ostalog evo pofalit ću, nismo ista stranka, al 
smo komšije, kolege, radi održava, dođite u Domislicu i vidite, al to nije uradila ni općina Maglaj ni 
bilo ko, uradio je predsjednik mjesne zajednice, uradili su ljudi koji tu žive, hoću da ugodno žive u 
svojim mjesnim zajednicama. Mislim trebaju se organi izabrat, ko neće da radi maket i to je to.  
Vijećnik Firuz Galijašević, pa dobro imaš pravo postavit to pitanje, ali isto tako to pitanje si mogao 
postavit Bajrudinu Skuli, ono što je meni rekao je da on to ne može podnijet, taj teret da radi i 
jednostavno ne može da radi i bolje da ne radi nego ako će mi stajat po strani i zato sam i predložio 
novog koji želi da radi.  
Vijećnik Almin Smajlović, Ja bih iskoristio priliku da pozdravim sve prisutne, nisam mislio da 
ponovo javljam oko ovih mjesnih zajednica, naime onaj mjesne zajednice i povjereništva možda isu 
bili na papiru ali u nekim mjesnim zajednicama postoje dugi niz godina. Konkretno ću reć Čobe pošto 
dolazim ispred mjesne zajednice Čobe, ovdje nekih 80/90 % ljudi koji su izabrani za povjerenike ne 
rade svoj dio posla, pa ću onaj da kažem da i u predhodnom mandatu Općinskog vijeća mi smo čekali 
iz Čoba da se pripremi Statut, valjda je bila neka komisija koja je to pripremala, mi smo čekali dugo te 
Statute da se pripreme, da se regularno to organizuje, ko je zakazao u tom dijelu, a odugovlačio neke 
3/4 godine, ne znam jeste vi Fermić bili u komisiji za Statut i tako to, pa smo mi čekali iz Čoba da se 
taj Statut usvoji, da krenemo u regularno organizovanje tih mjesnih zajednica i na kraju smo došli u 
ovu situaciju da na kraju u pandemijskoj godini naknadno poslije toga organizujemo zborove građana 
na način kako moramo. Znači ja sam da krenemo eksperimentalno, da organizujemo zborove u 
manjim mjesnim zajednicama da vidimo kako će to ić pa ćemo se onda proširit i na ove veće mjesne 
zajednice, ali najbitnije da se organizuju zborovi da se izaberu ljudi, znači iz kojih će to bit partija to je 
sad nebitno, bitno je da se ljudi odazovu u zborovima. Zašto se ljudi ne odazivaju u zborovima, zato 
što su ljudima dosadile jedne te iste face, znači dođu organizovani zborovi i onda ljudi koji bi htjeli 
promjene, ne mogu jer su prije toga organizovani zborovi i onda dođu jedne te iste face i ljudi neće da 
dođu na zborove. Mene konkretno interesuje gdje su ti Statuti, znači mi smo čekali to dugo vremena, 
pa smo onda imali peticiju da malo pokrenemo i to uz peticiju da pokrnemo tu komisiju da vidimo šta 
se tu izdešavalo, međutim ništa. Ovdje ispade da su povjerenici glavni problem svega toga.  
Vijećnik Hajrudin Fermić, gospodinu Smajloviću vrlo kratka replika, dakle ponavljamo u februaru 
2019. Godine Služba bila zadužena na osnovu odluke Opštinskog vijeća na osnovu prijedloga 
donesene dvije Odluke, Odluka o registru i Odluka i osnivanju da zajedno sa mjesnim zajednicama 
provede aktivnost i to uradi, dakle Služba nikakva komisija, nikakva radna grupa, a usput replika u toj 
radnoj grupi koja je radila od 2017-te pa nekih par mjeseci bio je i gospodin Kapić i gospodin 
Vehabović između ostalih. 
Vijećnik Samir Fetić, da vas pozdravim i selamim sviju, pa dajte ljudi da više ovo prekinemo, pa 
nema smisla više. Znaš šta ću da uradim sad ovdje, ja ću sad da napravim sljedeće izbore i nema više 
za mene u Misurićima izbora jeste čuli, svi dobro znaju da je meni više dovdje, svaki mjesec neki 
izbori, gotovo je dakle, za Misuriće je gotovo, ja sad prvi pravim i gotovo ja dajem Službi i to se 
završava, nema više nikakvih Službi ni čekanja. Pa znate li vi šta je rad u mjesnoj zajednici, ništa, što 
kaže Beša nula, klipača jedna koja ide kroz Misuriće, ja sad kad napravim izbore, ja sam jednom 
napravio i sad mi treba pola hvala dragom Allahu i da ja to završim za sva vremena. 



Vijećnik Arif Mujkanović, dobar dan, želim da se pozdravim, da se svima vama zahvalim na 
razumijevanju ovakve situacije, zaparalo mi je maloprije jedna diskusija uši. Naime, vijećnik Kusur je 
pohvalio rad vijećnika Bešića kao povjerenika mjesne zajednice i rekao jednu neistinu, ne trebate 
odmahivat glavom ja ću vam reć, a vi slobodno možete reći, rekli ste nije imao podršku Općine bio je 
sam, imao je podršku Općine, ja bih molio opet vijećnika Bešića da potvrdi je li imao podršku. Ovo 
govorim samo iz jednog razloga jer se ovo ipak i snima ima i dolazi i izlazi javnost da ne ispadne tako 
ono malo ćoškasto, bila je podrška od strane Općine, kolega Bešić je li bilo podrške, drago mi je samo 
radi toga, hvala lijepo. 
Vijećnik Eldis Kusur, ja ne znam zaista šta je razlog pa se mi ne slušamo, stvarno, ovo isto 
pokvarenih telefona, ja nisam rekao..u Domislici, evo kolega će potvrditi organizovali se ljudi, 
organizovao se predsjednik mjesne zajednice pokosio ulaz u Domislicu, što to ne bi uradila općina, 
znači nije mjesna zajednica, evo dolazim iz Domislice pa to govorim zato što znam, ima i drugih 
mjesnih zajednica gdje su se ljudi samoorganizovali, predsjednici mjesnih zajednica ili grupa građana 
gdje su očistili ulaz u sela, pokosili. Ja nisam ni u jednom trenutku rekao da nije bilo podrške Općine 
Maglaj, ja samo kažem da općinska administracija bi trebala to uradit, mislim neće ljudi se stalno 
samoorganizovat. Evo konkretan primjer, vidite da se ljudi stalno samoorganizuju u svojim mjesnim 
zajednicama, ako ima održavanja tih lokalnih puteva jel se ugovor potpisao il nije za održavanje 
lokalnih puteva, znači jednostavno ja ne znam, dolazite u mjesne zajednice i vidite da je trava 
enormno visoka, izlaz katastrofa hoćemo mi sad čekat, hoće ljudi čekat da neko dođe da se smiluje ili 
će se ljudi samoorganizovat. Ja znam kako radi Mustafa Bešić, zahvaljujući našoj dijaspori, 
zahvaljujući ljudima iz Domislice i nemojte da sam ja, kako Mustafa Bešić predsjednik tj. povjerenik 
već dugi  niz godina mjesne zajednice, čovjek tu radi. Ja nemam ništa protiv njega, prvo ne uzimajući 
politiku on je moj komšija i mi prvo na to moramo mislit, sarađivat zajedno nas dvojica i svi ostali koji 
smo tu u komšiluku da nam bude ljepše. Mi smo daleko od Općine, 20 km, hoćemo sad čekat da nam 
neko dođe nasuti one rupe, puteve makadamske. Trenutno smo jedina mjesna zajednica koja ima 
najviše nekategorisanih akademskih puteva, ono što se malo otkinulo predsjednik mjesne zajednice je 
uspio dobit općinsku podršku da realizuje te projekte, a nemojte brate dragi da ovdje bacamo prašinu 
jedni drugim u oči, dajte da se završi. Rekao sam maloprije općine u okruženju su završile onaj, ovo je 
postalo Maglaj farsa, ovo se vuče. Ja znam ja sam bio predsjednik mjesne zajednice 2002. godine kad 
je bio mandat predsjednika mjesnih zajednica dvije godine, nezahvalno je radit neće niko da radi, al 
dajte da završimo, nemojte svako tri mjeseca imamo tačke dnevnog reda odluka o imenovanju 
povjereništava pa dajte da više se izaberu ti organi. Ja garantujem, mislim i da se izaberu povjerenici u 
mjesnim zajednicama ljudi opet neće radit, ne možeš natjerat nekog da radi gdje je volonter, čovjek 
ode na drugu stranu da zaradi dnevnicu i nezahvalno je, jednostavno dajte da se uvede ovo u okvire 
kako treba i da se završi više ova farsa oko mjesnih zajednica da se izaberu organi da nam više ne 
dolazi na dnevni red mjesne zajednice. Mi samo trebamo radit principe, napravit plansku 
dokumentaciju za razvoj mjesnih zajednica, evo konkretno općina Tešanj znatel da u njih sekretari 
mjesne zajednice u sklopu, koliko jedna mjesna zajednica ima stanovnika na osnovu toga se 
obračunava neka naknada, ljudi sjede po dva tri sata, moramo se ogledat na druge lokalne sredine, 
mjesne zajednice su problem dugogodišnje neki rade neki ne rade, evo imamo aplikacije projekat, sve 
mjesne zajednice mogu samostalno da apliciraju uz preporuku Općine Maglaj da apliciraju za neke 
projekte, evo koje su mjesne zajednice u 2021.godini aplicirali za bilo kakav Javni poziv, koje su 
mjesne zajednice u 2020.godini aplicirali, koje su mjesne zajednice u 2019.godini. Pogledajte, vidite, 
pogledajte druge općinske lokalne zajednice, općine opet ću krenut Žepče, Zavidovići, pogledajte 
koliko su oni aplicirali projekat, imamo infrastruktura je loša, možemo mi ovdje pričat ovo ono, ali 
došli smo tu jednostavno moramo se uozbiljit jer ove mjesne zajednice su postale farsa i dajte da se 
više to rješi, a ovo donošenje odluke o stalnom produženju mandata povjerenika, to ode u nedogled 
tako da nećemo do sljedećeg Bajrama izabrat organe mjesne zajednice.  



Vijećnik Safet Jašić, ja se nadam da ću bit posljednji diskutant. Ja zaista ne želim, prvo ću reć kako je 
došlo prvi puta do imenovanja povjerenika pa do ovog momenta nećemo se znači vraćat na to. Mi smo 
svjesni bolan koliko povjerenici imaju ovlasti i koliko mogu radit i u tome i jest problem i diskusija 
moja i gospodina Fermića je išla u tom pravcu jer je ovo prijelazno rješenje, daj da jednobrazno, daj da 
kvalitetno uradimo ovo sve da se provedu izbori i da ne bude više nikad ko što se događalo ranije, pa 
ja ću kad meni se to prohtije organizovat, znači imamo vremena, daj da napravimo, da jednom kažemo 
evo imamo legalan statut to je broj 1, znači Služba je ovdje faktor broj 1 koja mora ovo odradit, 
dostavit Općinskom vijeću i onda se ide u mjesne zajednice. Što se tiče dokumentacije mjesnih 
zajednica vjerovatno neko aludira na neku finansijsku dokumentaciju, sve što ima mjesna zajednica 
dokumentacije ima u Općini, kakav god projekat da ima mjesna zajednica i aplicira, ima Općina to 
dobro zna i načelnik i ove strukture, znači sve može se dobit na uvid kad god poželite i projekti da se 
poslužite i sve ostalo, nek se formiraju vijeća mjesnih zajednica i onda normalno sve to treba 
zapisnički uradit, predat itd. znači hajmo u ovom pravcu da Služba odradi svoj dio posla, vijeće je i tu 
je načelnik koji odrađuje kako će to ić dalje i primamo statute, mi ćemo to lahko, mjesne zajednice nek 
radi ko može, ko zaista ima elana da radi nek radi. Kome je stalo do mjesnih zajednica, stalo je nama 
što dolazimo iz mjesnih zajednica nije stalo Maglaju gradu šta će im mjesn zajednica, njima će opština 
uradit sve to su činjenice, to je tako čitav život. Mi smo iz ruralnih dijelova i moramo se potrudit za što 
bolji rad u mjesnim zajednicama. Ja sam spreman da razgovaram, ko god hoće dobrom radu u mjesnoj 
zajednici, sve što se dobro događa u mojoj mjesnoj zajednici ja ću to podržat, eto dajte da idemo u 
ovom pravcu i da prekinemo više sa ovim.  
Vijećnik Jasmin Begić, što je najbitnije vidimo da svi imamo volju da se ovo završi. Dolazimo 
pretežno iz većine mjesnih zajednica. Moj prijedlog je da svi mi koji dolazimo iz mjesnih zajednica da 
predložimo ljude koji će stvarno uradit to za 90 dana, nebitno koja je stranka, al de nek završe ljudi. Ja 
vas pozivam iz bilo koje mjesne zajednice Moševca, Kosove bilo koga, predložite ljude koji će stvarno 
radit ovaj poso za 90 dana i za kojeg ćemo mi garantovat, i da ćete vi reć za 90 dana za predstavnika iz 
Jablanice, eto reko si da će se organizovat izbori ti nisi, tvoj čovjek nije organizovao. Imenujte ljude 
koji će napravit izbore za 90 dana i dajte da krenemo sa konkretnim prijedlozima, ja sam predložio 
jednog i ako možete i vi predložite iz vaših mjesnih zajednica i izaberite ljude koji će završit poso za 
90 dana.  
Dopredsjedavajuća Aida Bašić- zatvaram raspravu, i na zahtjev Kluba SDA dajem pauzu 5 minuta. 
 
PAUZA 5 MINUTA 
Dopredsjedavajuća Aida Bašić, nastavljamo dalje, imali smo dužu raspravu i diskusiju vezano za 
tačku 8. Iz diskusije je proizašlo 3 prijedloga koja ću prije stavljanja odluke o imenovanju 
predstavnika povjerenika mjesne zajednice na glasanje, stavit ćemo prijedloge na glasanje. Prijedlog 
prvi je došao od strane gospodina Firuza Galijaševića i odnosi se na zamjenu povjerenika umjesto 
Bajrudina Skul- Jasmin Hasagić i zaključka- zadužuju se povjerenici mjesnih zajednica koji su sa 
manjim brojem registrovanih birača na posljednjem biračkom spisku iz 2020.godine, mjesne zajednice 
do 1000 birača, a sve u saradnji sa Službom u skladu sa epidemiološkim mjerama da organizuju zbor 
građana, usvoje statut mjesne zajednice i izaberu rukovodstvo mjesne zajednice u roku od 90 dana. 
Ovaj prijedlog stavljam na glasanje, ko je za? 
 
GLASALO ZA: Elvir Arnautović, Mirza Bradarić, Fikret Delić, Jasmin Đuhera, Samir Fetić, Firuz 
Galijašević, Mirza Mešić, Arif Mujkanović, Almin Smailović, Senad Šehić (SDP), Mustafa Bešić 
(SBB), Aida Bašić (A-SDA), Elvir Vehabović (NBL), Pero Mamić ( HDZ). 
GLASALO PROTIV: Jasmin Begić, Mirsad Bejzić, Safet Jašić, Eldis Kusur, Edin Osmić, Edin 
Salatović, Maid Suljaković  (SDA). 
GLASALO UZDRŽANO: Eldin Pehrat, Adis Abdurahmanović ( SDA), Hajrudin Fermić (DF). 
 



Dopredsjedavajuća Aida Bašić, konstatujem da je prijedlog gospodina Firuza usvojen. Drugi 
prijedlog je došao od strane gospodina Fermića, prijedlog da se donese pravilnik o izborima u mjesnim 
zajednicama koje će donijeti Općinsko vijeće narednoj sjednici, ko je za prijedlog gospodina Fermića? 
 
GLASALO ZA: Adis Abdurahmanović, Jasmin Begić, Mirsad Bejzić, Safet Jašić, Eldis Kusur, Edin 
Osmić, Eldin Pehrat, Edin Salatović, Maid Suljaković  (SDA), Hajrudin Fermić (DF). 
GLASALO UZDRŽANO: Elvir Arnautović, Mirza Bradarić, Fikret Delić, Jasmin Đuhera, Samir 
Fetić, Firuz Galijašević, Mirza Mešić, Arif Mujkanović, Almin Smailović, Senad Šehić (SDP), 
Mustafa Bešić (SBB), Aida Bašić (A-SDA), Elvir Vehabović (NBL), Pero Mamić ( HDZ). 
 
Konstatujem da prijedlog gospodina Fermića nije prošao. Prelazimo na prijedlog gospodina Begića da 
se umjesto Asima Mehinagića imenuje Elvin Bradarić i drugi prijedlog gospodina Begića je bio 
vezano da se imenuju ljudi koji će raditi u mjesnim zajednicama u narednih 90 dana odnosno ljudi koji 
žele da rade u mjesnim zajednicama, ko je za prijedlog gospodina Begića? 
 
GLASALO ZA: Adis Abdurahmanović, Jasmin Begić, Mirsad Bejzić, Safet Jašić, Eldis Kusur, Edin 
Osmić, Eldin Pehrat, Edin Salatović, Maid Suljaković  (SDA), Hajrudin Fermić (DF). 
GLASALO PROTIV: Elvir Arnautović, Mirza Bradarić, Fikret Delić, Jasmin Đuhera, Samir Fetić, 
Firuz Galijašević, Mirza Mešić, Arif Mujkanović, Almin Smailović, Senad Šehić (SDP), Aida Bašić 
(A-SDA). 
GLASALO UZDRŽANO: Mustafa Bešić (SBB), Elvir Vehabović (NBL), Pero Mamić ( HDZ), 
Hajrudin Fermić (DF). 
 
Dopredsjedavajuća Aida Bašić, konstatujem da prijedlog gospodina Begića nije prošao. Gospodin 
Bešić, imali ste prijedlog?  
Vijećnik Mustafa Bešić, odustajem od prijedloga. 
Dopredsjedavajuća Aida Bašić, prelazimo na prijedlog odluke o imenovanju povjerenika mjesnih 
zajednica, ko je za? 
 

Z A K L J U Č A K 

8.1. Usvaja se Odluka o imenovanju povjerenika MZ-a na području općine Maglaj; 

 
GLASALO ZA: Elvir Arnautović, Mirza Bradarić, Fikret Delić, Jasmin Đuhera, Samir Fetić, Firuz 
Galijašević, Mirza Mešić, Arif Mujkanović, Almin Smailović, Senad Šehić (SDP), Mustafa Bešić 
(SBB), Aida Bašić (A-SDA), Elvir Vehabović (NBL), Pero Mamić ( HDZ). 
GLASALO PROTIV: Adis Abdurahmanović, Jasmin Begić, Mirsad Bejzić, Safet Jašić, Eldis Kusur, 
Edin Osmić, Eldin Pehrat, Edin Salatović, Maid Suljaković  (SDA), Hajrudin Fermić (DF). 

 
9. Odluka o dodjeli javnih priznanja Maglaj za 2021.godinu; 
 

Otvaram raspravu. 
Vijećnik Eldis Kusur, stvarno ružno što ću reć, al moje mišljenje, ovo Općinsko vijeće ko cipiripi 
crtani film, znači malo ovako, malo onako kako paše, de ovako, isto da se djeca igraju kad uzmu lego 
kockice pa malo hoćemo ovdje stat, malo ondje, stvarno neozbiljno. I ova Odluka o dodjeli javnih 
priznanja, isto cipiripi procedura bila, znači jednostavno klub vijećnika SDA smatra da ova Odluka o 



dodjeli javnih priznanja za 2021.godinu nije donesena u skladu sa Poslovnikom o radu iste Komisije. 
Vi možda ne znate, možda neki znate ne zna,  ima ovdje predsjednica Komisije, prilikom donošenja 
prve Odluke o raspisivanju Javnog poziva o dodjeli javnih priznanja prvobitni rok 20 dana da bi nakon 
2/3 dana ponovo se komisija sazvala na kojoj je donesena odluka koja nije donesena, a sad ću vam reć 
kako, možda neki znaju, a neki ne znaju na toj sjednici Komisije bila su prisutna 3 člana, znači bila je 
predsjednica i bila su dva člana koji su predloženi ispred Stranke demokratske akcije. Prilikom 
glasanja za Odluku o skraćivanju roka tj. Konkursa za dodjelu javnih priznanja sa 20 na 13 dana 
predsjednica je bila za, jedan član Komisije bio je protiv, drugi je bio suzdržan, kako je Odluka mogla 
bit donesena, de mi vi recite, od prisutnih članova Komisije taj dan, zar nije Odluka donesena ovdje da 
glasa za tu Odluku većina vijećnika, prisutnih vijećnika na Općinskom vijeću, tako da mislim da radi 
tako, po istom principu rade i sve komisije, kakvo izjašnjavanje pismenim putem mislim zaista 
smiješno, zašto ovo govorim, zato što se zaista ovdje ne vodi nikakva procedura, pa mi znamo, nas 
ima, ja to stalno govorim, nas ima ovdje 9, opozicija hoću da budemo časna opozicija, da ukazujemo 
poziciji da se tako ne treba radit, vi nastavite ovako u ovom pravcu kako ste krenuli, slobodno radite 
imate ruke slobodno dižite, ali ja mislim kao odgovorne osobe da treba imat malo i osjećanja i 
odgovornosti. Dobili smo danas u materijalu odluku o dodjeli javnih priznanja za 2021.godinu, 
procedura je prekršena, smatramo da je procedura prekršena, mi smo se odmah očitovali pismenim 
putemkkomisiji da  danas na održavanju sjednice  nismo dobili pismeno obrazloženje, ali zaista da se 
donese odluka, jedan za, jedan protiv i jedan uzdržan i da je Odluka donesena, mislim da je to, mislim 
da to nema ni u Koreji da se tako odluke donose, nego ovo je samo volja, to će bit tako i to je to. Vi 
radite to tako, mi nećemo prihvatit i Klub SDA ove godine nije nikog predložio za dodjelu javnog 
priznanja i mi tražimo da se ova Odluka danas skine sa dnevnog reda, jer ovo je već izgubilo značaj 
dodjele javnih priznanja, dodjeljuju se javna priznanja kako se kome ,,ćefne“ komšija možda malo 
dobro angažiran pa ajde da mi njega predložimo za javno priznanje, ne gleda se uopšte da li su te 
osobe zaslužile dodjelu javnih priznanja, jel potrebno čuli smo se sa kapitalnim stvarima i vidjeli ovo 
sve ne liči ni na što nego na cipiripi film pa haj kako kome prahne negdje na kahvi i u nekim 
kancelarijicama ovako će bit, samo vi tako provodite, vi ste većina to radite, a mi ćemo svaki put 
ovdje vama sugerisat da nije ova odluka o dodjeli javnih priznanja donesena u skladu sa Poslovnikom 
o radu te Komisije i ne može se niko ko nije prisutan na sjednici taj dan izjašnjavati pismenim putem. 
Nismo mi krivi što neko ne može doć na sjednicu komisije. 
Arnela Tumbić, ja vas sve pozdravljam, obzirom da niko od članova Komisije nije mogao da dođe na 
sjednicu, dakle svih petero ljudi koji su članovi Komisije za dodjelu javnih priznanja radi izvan 
Maglaja. Ja tu Komisiju opslužujem dakle, na drugoj sjednici Komisije za dodjelu javnih priznanja 
prisutna je bila predsjednica gospođica Dženana Gračić, gospodin Mirsad Hasanić i gospodin Hajrudin 
Musić. Kao što je gospodin Kusur rekao jeste, Dženana je bila za, Hajrudin Musić je bio suzdržan, 
Mirsad Hasanić protiv. Međutim, na toj istoj sjednici Komisije članovi su se dogovorili nakon što je 
predsjednica dakle pojasnila da gospođa Nermina Krzić i gospođa Irena Herceg nisu zbog unaprijed 
preuzetih obaveza mogle da dođu na sjednicu dakle, da će se pismeno očitovati o svom izboru. Ja u 
svojoj dokumentaciji imam, isti dan mi je na mail stiglo pismeno očitovanje i potpisano od strane 
Nermine Krzić i Irene Herceg. Nakon što je održana treća sjednica Komisije za dodjelu javnih 
priznanja i nakon što se ponovo diskutovalo o toj istoj temi gospođa Nermina Krzić koja je bila u 
sazivu 2016.- 2020. godine kao predsjednica Komisije rekla je da ona apsolutno pravo ima i da joj se 
to već predhodne 4 i saziv 2012.-2016.- godina da su se članovi Komisije imali pravo izjasniti 
pismenim putem o prijedlogu ukoliko su zaista spriječeni da dođu. Dakle, ja govorim ono što znam, 
imam u dokumentaciji sve dokumentovano i svako od vas u bilo kojem momentu može da dođe do 
mene i ja ću to vrlo rado da pokažem.  
Vijećnik Eldis Kusur, kolegice Arnela, sve je to uredu, ja ne sumnjam da ste vi proveli tu proceduru, 
međutim, akti koji donosi ovaj organ Općinsko vijeće kažu drugačije, nema igranja s time. Pravnik 
sam po struci, kako može, nema, to nije legalna Odluka, ne može se neko pismenim putem, mora bit, 



fino piše u Poslovniku o radu od ukupno prisutnih članova na sjednici donosi se odluka, njih je bilo 
troje, Mirsad Hasanić je bio protiv, Hajrudin Musić suzdržan i predsjednica je bila za, i to dvoje se 
izjasnilo pismenim putem i ne može se smatrat da je Odluka usvojena, nisu bili prisutni na sjednici, 
tako da ništa sporno. Procedura oko donošenja Odluke nije ispoštovana i ja samo sugerišem i klub 
SDA sugeriše na te nepravilnosti. Mi znamo da ćete vi donijeti tu Odluku, ali mi sugerišemo da su tu 
bile nepravilnosti prilikom donošenja Odluke. Isto sad da nas ovdje ima 9, a ovamo na ovoj drugoj 
strani većina 5, a onih ostalih 11 pismenim putem pošalju dopis da su oni za tu neku Odluku da se 
usvoji, isti Poslovnik važi za sve, krši se Statut uporno i Poslovnik o radu Općinskog vijeća. 
Arnela Tumbić, dakle ja moram da napomenem, da je telefonskim putem predsjednica obaviještena 
unaprijed o pismenom očitovanju, a isto tako na sjednici kada su bili svih 5 članova prisutni, obzirom 
da Poslovnik nije prilagođen uslovima pandemije, dakle, nigdje nije navedeno ni online ni pismeno 
očitovanje konstatovali su i prihvatili su na predhodnoj sjednici da se dostavi pismeno očitovanje, 
potpisano od strane dva člana Komisije koji nisu bili prisutni, dakle njih troje su se složili da se 
dostavi ta pismena očitovanja, potvrde da mi govorimo regularne stvari. Ja vam prezentujem ono što 
znam, imam zapisnike i nema potrebe za bilo kakvim malverzacijama, mislim radi se o dodjeli javnih 
priznanja, ne donosimo mi neke zakone. 
Vijećnik Mustafa Bešić, što se tiče ove Odluke o dodjeli javnih priznanja Općine Maglaj za 
2021.godinu vjerujem da je kvalitetna i dobra  i ja ću je podržat. Ono što želim ovdje da iznesem još 
da dam svoj prijedlog tj. Samira Fetića, znači prijedlog posebne zasluge i angažman u mjesnim 
zajednicama. Znači svi znamo koliko je Samir Fetić-Bakula doprinijeo za razvoj svoje mjesne 
zajednice za napredak. Pored toga Samir Fetić je pripadnik Armije BiH dao velik doprinos za BiH, 
Općini Maglaj, RVI, čovjek koji dugo godina igra sjedeću odbojku gdje ove godine doprinos velik 
dao, igrao u premijer ligi. Mislim da bi bilo više suvišno pričat, znači prijedlog moj je da ide zajedno 
uz ove ljude, da se Samir Fetiću dodjeli jedna nagrada za angažman u mjesnim zajednicama. Eto 
toliko. 
Vijećnik Mirza Mešić, ja ću samo kratko gospodinu Kusuru, ovaj, svi smo se mi na početku 
izjašnjavali za dnevni red i vi ste se izjasnili ako sam mogao primijetiti da ste za dnevni red, sad tražite 
da skinemo ovu tačku, to je ja mislim jedno kontra, ja mislim da nema potrebe da glasamo za ovaj 
zaključak pošto smo na početku glasali za ovakav dnevni red.  
Vijećnik Eldis Kusur, eto ako je lakše podnijet mi ćemo bit protiv, da razuvjerim vas ovdje radi 
zapisnika i radi javnosti i sve. Član 40. Poslovnika o radu Općinskog vijeća piše fino- rad i kvorum 
Komisije, stav 1, a sad ću vam pročitat da vidite šta sam maloprije govorio, šta je ovo Općinsko vijeće 
usvojilo, a mi samo kršimo i ne samo na ovoj odluci nego na većini odluka. Komisija može da radi 
ako sjednici prisustvuje većina članova Komisije, a odlučuju o pitanju nadležnosti većinom glasova od 
ukupnog broja članova Komisije. 
Vijećnik Safet Jašić, vidjet ćemo kako će diskusija ić dalje po pitanju samih prijedloga ali ono što je 
interesantno i što ne trebamo prekršit princip svoj, evo ja gledam ovdje ne mogu da vidim nikog od 
članova Komisije prisutnog ovdje, a uvijek smo otprilike govorili ako nisu prisutni predlagači odnosno 
predsjednik i članovi da se tačka sa dnevnog reda skida. Prema tome, mislim sve oko Komisije nešto 
mi ne štima, nije dobar rad, jednostavno rad Komisije, ali ovo stoji i bilo je do sada, mi možemo raditi 
kako hoćemo, ali bar malo da držimo do onoga. A ovo ostalo ćemo vidjet, da ima još primjedbi samih 
obrazloženja za svakog predloženog itd jer zna se otprilike i u ranijim sazivima da su se razilazili 
ovakvi prijedlozi ko što je gospodin Bešić iznio sada, na samoj sjednici se to moglo radit. Međutim 
Komisija koja je od 5 članova nije mogla jednom sastat pa da kvalitetno obrade ove sve članove i da 
svakog predloženog, obrazloženje koje smo poslali, ja sam jedan od predlagača građana iz Kopica 
gdje smo predložili čovjeka koji će o njemu kasnije govorit, znači nema obrazloženja jer vjerovatno bi 
došlo do promjene mišljenja nekih vijećnika na samoj sjednici. Komisija, smatram ja lično komisiju 
najodgovorniju za ovo pitanje, nije kvalitetno uradila poso.  



Vijećnik Samir Fetić- ja se zahvaljujem svom prijatelju velikom Bešiću, ali ja ću sad odustati ipak od 
ovog svega što si ti predložio pa ćemo vidjet u narednom periodu kako će bit, hvala ti još jednom.  
Vijećnik Jasmin Begić, evo ovako, većina građana Maglaja zna za ovu Odluku, nastojo sam da 
stvarno dosta Maglaj se upozna sa ovim prijedlozima, s tim da su predlagani očevi, amidže, strine, 
komšinice, predlagane i firme koje upošljavaju 4-5 ljudi, a u Maglaju imamo firme koje upošljavaju 
700-800 i nisu nikad došli na red za ovo priznanje. Tako da moj prijedlog vezano za ovu odluku pošto 
je ona skroz stavljena na marginu i mi smo mala sredina tako da nemamo mi kapacitet da svake godine 
mi imenujemo ljude ili firme koji su zaslužni za nešto. Moj je prijedlog da se nova Odluka donese i da 
se priznanja dodjeljuju svakih 5 godina i da se ta komisija koja radi neozbiljno, koja nikad nije 
zasjedala, nije donosila odluke sa kvorumom, da se proširi ta komisija i da ljudi konkretno imamo 
kvalitetne prijedloge za mnoga priznanja. Shodno tome, grb Maglaja JU Dom zdravlja Maglaj, to 
stvarno treba podržat. Mi smo za to da se glasa svako pojedinačno, svaki prijedlog. Zahvalnicu 
Maglaja, humanitarna akcija nemam ni pojma kako se zove Crnojević, ako ste vidjeli tamo ta 
humanitarna akcija djeluje u Švicarskoj i njima je predložena novčana nagrada. Ta humanitarna 
organizacija nama donirala popularnu tu kućicu koja je nelegalno bila postavljena na gradini i za koju 
je isto znala čitava čaršija zato što je i to jedan vid cirkusa. Od nacionalanog spomenika mi pravimo, 
odnosno vi pravite cirkus i šta je sad ta kućica evo donesena ovdje, konačno dobila svrhu zato što je 
već na redu da se popularizirala ova nagrada koja treba da se dandne organizaciji Crnojevići. Plakete 
Maglaja NSoft kompanija, znate šta radi, ta kompanija radi programe za kladionice i ta kompanija 
zapošljava 4-5 ljudi i ta kompanija treba da bude prijedlog Maglaja da dobije neko priznanje. Ljudi, pa 
koliko mi imamo kompanija koje izvoze, koji su brend u svijetu, zar nije takva jedna kompanija koja 
zapošljava 400-500 ljudi da ih ne imenujem mogla doći barem za ovu plaketu, ako ne ništa drugo. 
Maglajska lenta Izudin ef.Kruško isto je bilo kontradiktornosti, svi mi znamo u Maglaju da će neko 
reći pozitivno neko negativno, čovjek je umro rahmet mu duši od mene, dalje ne bih o tome. Počasni 
građanin Maglaja, Ajša i Adem Mahmutagić, je li iko čuo za te ljude osim što dođu ljeti da se 
prošetaju kroz Maglaj 2-3 dana i odoše, niko nije čuo, to vam je amidža i strina od Mahmutagića 
Mirsada, našeg načelnika, ako se ne varam, ako se varam demantujte. Ljudi ba, čaršija vam se smije, 
mi smo ozbiljna institucija ba, dajte da ovo promijenimo, da stavimo ljude, nijednog borca na ovom 
spisku nema, a mi zahvaljujući tim borcima smo ovdje ljudi, tako da ja predlažem da ovu Odluku 
promijenimo, da izmjenimo ove kandidate i da izglasamo i da prijedlog bude sljedeća već da se 
dodjeljuje svaki 5 godina.  
Vijećnik Hajrudin Fermić, prije predsjedavajuća nekad je bilo ono pravilo kaže, riječ ima taj i taj, a 
neka se pripremi taj i taj, pa neka se to uvaži. Želim da kažem ja nekoliko rečenica kada je u pitanju 
ova tačka dnevnog reda, da malo podsjetim i na neke ranije zaključke Općinskog vijeća u prvom 
sazivu kada smo nekoliko godina unazad evo konkretno 2019.godine donijeli zaključak da se uradi, 
pretrese i uradi potpuno nova odluka o priznanjima Općine Maglaj u kojoj bi se izdefinisale, 
nedovoljno definisane stavke, precizirale, utvrdili oštri kriterij, eventualno uvele neke druge rubrike u 
toj odluci jer smo imali u tom predhodnom sastavu zaista na samim sjednicam vijeća ili u toku izbora 
da to uđe i predstavnici mjesnih zajednica i građani itd. zaključci su bili, mi te zaključke nikad nismo 
proveli, mislim da je i ovogodišnja rasprava o pojedincima i kolektivima koji trebaju da dobiju 
priznanje 18.09. pokazala upravo svu opravdanost ovog zaključka da se realizira, da se ponovo stavi 
na dnevni red i da se formira jedna radna grupa, ne komisija, radna grupa u kojoj bi zaista bili ljudi 
intelektualci i ljudi koji su dobijali odrđena priznanja u ovoj oblasti i da oni na neki način utvrde radni 
dio ove odluke kako bi na narednim sjednicama Općinskog vijeća bila kod nas. Moramo da se iskreno 
pogledamo u oči i da kažemo da barem u ovih predhodnih 5 godina koliko sam ja vijećnik da 
pogledamo sebi u oči i da kažemo da mi ustvari nigdje, ni na jednom mjestu možda u Službi tamo 
pojedinci imaju podatke ko su sve dobitnici po kojim oblastima od 2008.godine kad se prvi put počela 
dodjeljivat  ova priznanja, gdje su ti ljudi, gdje su ti kolektivi, kakve su im adrese kakve veze imaju sa 
Općinom Maglaj, koliko oni zapravo nakon toga vraćaju nama. Pogledajte vi da na sjedini općinskog 



vijeća 18.09. niko nikada od tih dobitnika priznanja ije bio prisutan, ni taj dan nije pročitao čestitke, 
građanima općine Maglaj. Moramo i to da vidimo kakav je odnos nas prema tim ljudima i 
kolektivima, ali isto tako da vidimo kakav je odnos tih ljudi prema nama, da li smo to eventualno 
negdje pogriješili i šta ubuduće raditi. Meni je nejasno da mi na toj svečanosti nemamo u prvim 
redovima tih ljudi, a ponavljam postoji potreba ko će to uradit, ne znam evo ljudi izviruju, Doma 
kulture, Službe, RTV Maglaj, zaista nam treba i monografija svih tih dobitnika priznanja od 
2008.godine do danas koja bi se popunjavala kako godine idu, ali nama treba nova odluka o tome 
govorim. Ja se moram složiti zaista sa diskutantima koji su rekli da su prekršene procedure tokom 
predlaganja, ja se bojim i ovo je zaista iskrena bojazan da ova praksa, ovog saziva, ovog Općinskog 
vijeća, da se krše odluke Općinskog vijeća, dobijaju već razmjere jedne dobre uznemirenosti/straha bar 
kod mene. Mi imamo odluku koja je usvojena u onom sazivu 2015.godine općinskog vijeća i u kojoj 
stoji da se javni konkurs mora objaviti i da traje najmanje 20 dana. Sama ta činjenica u toj odluci 
Općinskog vijeća je prekršena. Da ne govorim o drugim aktivnostima gdje zaista jesu povrijeđeni i 
poslovnici, nemojte da to radimo zbog prijateljstva ovih ljudi koji su predloženi zbog njihovog 
autoriteta, radi se o imenima, radi se o kolektivima. Ja ću prihvatit na neki način, čak i kolegu Fetića 
da prihvatim da izglasa, ali odmah poslije toga mi donesemo odluku da se ona potpuno promijeni, 
rastabiri, da uozbiljimo, možda i ovo bude da kažemo da ćemo počasnog građanina ne znam ni ja grb 
Maglaja davati svake dvije godine il svake kalendarske, il svake jubilarne, ali da to konačno uredimo. 
Ovako je puno tih nekakvih šupljina koje omogućavaju da se donose kojekakve odluke koje ne idu 
vama na čast. 
Vijećnik Elvir Vehabović,  prije svega da vas sve pozdravim, znači neću dugo, na neki način ću bit 
na strani kolege Begića jednim dijelom odnosno da mi nemamo imena, da svake godine dodjeljujemo 
nagradna priznanja, možda ne bi trebalo bit na 5 godina, možda bi bilo pametno na 4 godine, da ne bi 
se desilo da Općinsko vijeće jedno nikome ne bi dalo pa na kraju svog mandata da ono za te 4 godine 
sabere što ima, izglasa i lente i sve što ima da izglasa i to je to. Činjenica je da ovako moramo 
izmišljat imena. Hvala.  
Vijećnik Firuz Galijašević, kada su radne grupe i komisije u pitanju moram pomenuti ono što moj 
kolega sa posla Bajrić Samir kaže, ako želiš nešto da usvojiš napravi radnu grupu il komisiju.  
Vijećnik Safet Jašić, ja ću samo reći da ozbiljno u radu Komisije koja je nama strpala vruć krompir u 
ruke i da mi ovdje sad, jer bilo je korektno da bar neko od njih bude prisutan mislim da treba bit 
principijelan po ovom pitanju i tako se do sad radilo i imam obavezu da kažem jedan sam od članova 
grupe grđana u svom našem prijedlogu koji je bio a radi se o gospodinu Senaidu Husiću, mislim da je 
ovo obrazloženje koje smo mi poslali i biografiju bilo ovdje da bi bilo sasvim drugačijih razmišljanja 
mada vi svi poznajete gospodina Senaida Husića. Tako da je i ovo jedna zamjerka komisiji što to nije 
pripremila, stavila u materijale za vijeće itd. Ja ću vas samo podsjetit, to je čovjek koji ima dvije 
repektabilne firme, koi je zapošljavao iz svih mjesnih zajednica i neobrazovane ljude i neškolovane 
ljude podučavao, kako jedna tako i druga firma i ne želim da podcjenjujem nijedan prijedlog, ali niti 
da poredim ovaj prijedlog ali mislim da ovaj prijedlog zaslužuje. Evo samo jednog prijedloga 
2004.godine nam je platio, mjesnoj zajednici Kopice projekat za rasvjetu i koji hvala Bogu u to 
vrijeme nije niko ni imao rasvjetu osim Šehera i Maglaja, sve akcije sponzor sportskih klubova, sve 
humanitarne akcije u kojima on učestvuje mislim da zaslužuje bar, makar bila i najniža. On je u 
prijedlogu bio za grb Maglaja, ne poredim ga ni sa jednim ali mislim da je zaslužio bar jednu od ovih 
nagrada.  
Dopredsjedavajuća Aida Bašić- ukoliko nema više niko za diskusiju zaključujem raspravu i molim 
vas pauza 5 minuta.  
 
PAUZA OD 5 MINUTA 



Dopredsjedavajuća Aida Bašić, nastavljamo dalje, tačka 9 Prijedlog Odluke o dodjeli javnih 
priznanja za 2021.godinu, nakon duže diskusije i rasprave imamo pristigle prijedloge pa ću ih dat na 
glasanje i da se izjasnite s tim. Jedan prijedlog je došao od gospodina Begića da se donese nova 
Odluka i da se priznanja donose svakih 5 godina, da se Komisija proširi koja će kvalitetnije raditi, ko 
je za prijedlog gospodina Begića? 

GLASALO ZA: Adis Abdurahmanović, Jasmin Begić, Mirsad Bejzić, Safet Jašić, Eldis Kusur, Edin 
Osmić, Eldin Pehrat, Edin Salatović, Maid Suljaković  (SDA). 
GLASALO PROTIV: Elvir Arnautović, Mirza Bradarić, Fikret Delić, Jasmin Đuhera, Samir Fetić, 
Firuz Galijašević, Mirza Mešić, Almin Smailović, Senad Šehić (SDP), Aida Bašić (A-SDA), Hajrudin 
Fermić (DF), Mustafa Bešić (SBB), Elvir Vehabović (NBL), Pero Mamić ( HDZ). 
GLASALO UZDRŽANO: Arif Mujkanović (SDP). 
 
Dopredsjedavajuća Aida Bašić, konstatujem da prijedlog gospodina Begića nije usvojen.  
Drugi prijedlog je pristigao od gosopodina Fermića, on glasi da vijeće formira radnu grupu sastavljenu 
od intelektualaca koji će raditi na donošenju nove Odluke o dodjeli javnih priznanja, ko je za prijedlog 
gospodina Fermića? 

GLASALO ZA: Adis Abdurahmanović, Jasmin Begić, Mirsad Bejzić, Safet Jašić, Eldis Kusur, Edin 
Osmić, Eldin Pehrat, Edin Salatović, Maid Suljaković  (SDA), Hajrudin Fermić (DF). 
GLASALO PROTIV: Mustafa Bešić (SBB), Elvir Vehabović (NBL), Pero Mamić ( HDZ). 
GLASALO UZDRŽANO: Elvir Arnautović, Mirza Bradarić, Fikret Delić, Jasmin Đuhera, Samir 
Fetić, Firuz Galijašević, Mirza Mešić, Arif Mujkanović, Almin Smailović, Senad Šehić (SDP), Aida 
Bašić (A-SDA). 
 
Dopredsjedavajuća Aida Bašić, konstatujem da prijedlog gospodina Fermića nije usvojen. Bila je 
jedna konstatacija od gospodina Vehabovića da se priznanja dodjeljuju svake 4 godine, bio je i 
prijedlog, ali je gospodin Bešić odustao od njega obzirom da Fetić ne želi. Poslije ovog stavljam 
prijedlog Odluke o dodjeli javnih priznanja za 2021.godinu na glasanje, ko je za? 

Z A K L J U Č A K 
 

9.1.Usvaja se Odluka o  dodjeli javnih priznanja Maglaj za 2021.godinu uz uvažavanje svih 
konstatacija za u buduće; 
 
GLASALO ZA: Elvir Arnautović, Mirza Bradarić, Fikret Delić, Jasmin Đuhera, Samir Fetić, Firuz 
Galijašević, Mirza Mešić, Arif Mujkanović, Almin Smailović, Senad Šehić (SDP), Aida Bašić (A-
SDA), Mustafa Bešić (SBB), Elvir Vehabović (NBL), Pero Mamić ( HDZ). 
GLASALO PROTIV: Adis Abdurahmanović, Jasmin Begić, Safet Jašić, Eldis Kusur, Edin Osmić, 
Eldin Pehrat, Edin Salatović, Maid Suljaković (SDA). 
GLASALO UZDRŽANO: Mirsad Bejzić (SDA), Hajrudin Fermić (DF). 
Dopredsjedavajuća Aida Bašić, konstatujem da je prijedlog odluke o dodjeli javnih priznanja Maglaj 
za 2021.godinu usvojen, te da u zapisnik uđe da će se uvažiti konstatacije i prijedlozi radu ubuduće na 
donošenje ove Odluke.  
 

10. 

a) Odluka o načinu i uslovima javne prodaje nekretnina, gradskog građevinskog zemljišta, u vlasništvu 
Općine Maglaj – građevinska parcela broj 72 po Regulacionom planu „Centar Maglaj – južni dio“  



b) Rješenje o imenovanju Komisije za sprovođenje javnog nadmetanja – licitacije za prodaju 
nekretnina u vlasništvu Općine Maglaj. 

Otvaram raspravu. 

Vijećnik Adis Abdurahmanović- kako smo već naglasili, Klub vijećnik SDA je protiv prodaje 
nekretnina građevinskog zemljišta u vlasništvu općine Maglaj. Predlažemo da se ovdje razmisli o 
dugoročnijem rješenju kao npr. da se investira, da se naprave neki objekti koji će se davati u zakup ili 
od kojeg će se ubirati kirija. Hvala.  
Dopredsjedavajuća Aida Bašić, prije glasanja ove Odluke, stavljam prijedlog gospodina 
Abdurahmanovića na glasanje, ko je za?  
 
GLASALO ZA: Adis Abdurahmanović, Jasmin Begić, Mirsad Bejzić, Safet Jašić, Eldis Kusur, Edin 
Osmić, Eldin Pehrat, Edin Salatović, Maid Suljaković (SDA). 
GLASALO UZDRŽANO: Elvir Arnautović, Mirza Bradarić, Fikret Delić, Jasmin Đuhera, Samir 
Fetić, Firuz Galijašević, Mirza Mešić, Arif Mujkanović, Almin Smailović, Senad Šehić (SDP), Aida 
Bašić (A-SDA), Hajrudin Fermić (DF), Mustafa Bešić (SBB), Elvir Vehabović (NBL), Pero Mamić ( 
HDZ). 
 
Dopredsjedavajuća Aida Bašić, Konstatujem da prijedlog gospodina Abdurahmanovića nije usvojen. 
Stavljam prijedlog Odluka o načinu i uslovima javne prodaje nekretnina, gradskog građevinskog 
zemljišta, u vlasništvu Općine Maglaj – građevinska parcela broj 72 po Regulacionom planu „Centar 
Maglaj – južni dio“ na glasanje, i takođe imamo pod b) Rješenje o imenovanju Komisije za 
provođenje javnog nadmetanja – licitacije za prodaju nekretnina u vlasništvu Općine Maglaj, ko je za? 
 
 
 
 

Z A K L J U Č A K 
10.1.Usvaja se Odluka o načinu i uslovima javne prodaje nekretnina, gradskog građevinskog zemljišta, 
u vlasništvu Općine Maglaj – građevinska parcela broj 72 po Regulacionom planu „Centar Maglaj – 
južni dio“; 
10.2. Donosi se Rješenje o imenovanju Komisije za sprovođenje javnog nadmetanja – licitacije za 
prodaju nekretnina u vlasništvu Općine Maglaj, a sastav Komisije će predložiti Načelnik općine; 
10.3.Početna prodajna cijena nekretnina iznosi 60,00 KM po 1 m2. 
 
GLASALO ZA: Elvir Arnautović, Mirza Bradarić, Fikret Delić, Jasmin Đuhera, Samir Fetić, Firuz 
Galijašević, Mirza Mešić, Arif Mujkanović, Almin Smailović, Senad Šehić (SDP), Aida Bašić (A-
SDA), Mustafa Bešić (SBB), Elvir Vehabović (NBL), Pero Mamić ( HDZ). 
GLASALO PROTIV: Adis Abdurahmanović, Jasmin Begić, Mirsad Bejzić, Safet Jašić, Eldis Kusur, 
Edin Osmić, Eldin Pehrat, Edin Salatović, Maid Suljaković (SDA). 
GLASALO UZDRŽANO: Hajrudin Fermić (DF), 
 
Dopredsjedavajuća Aida Bašić, konstatujem da prijedlog Odluka o načinu i uslovima javne prodaje 
nekretnina, gradskog građevinskog zemljišta, u vlasništvu Općine Maglaj – građevinska parcela broj 
72 po Regulacionom planu „Centar Maglaj – južni dio“ na glasanje kao i Rješenje o imenovanju 
Komisije za provođenje javnog nadmetanja – licitacije za prodaju nekretnina u vlasništvu Općine 
Maglaj, usvojili. 
 



11. Odluka o prodaji motornih vozila na području općine Maglaj; 
 
Otvaram raspravu.  
Zatvaram raspravu i stavljam prijedlog Odluke na glasanje, ko je za? 
 

Z A K L J U Č A K 
 

11.1. Usvaja se Odluka o prodaji motornih vozila u vlasništvu Općine Maglaj; 
 
GLASALO ZA: Elvir Arnautović, Mirza Bradarić, Fikret Delić, Jasmin Đuhera, Samir Fetić, Firuz 
Galijašević, Mirza Mešić, Arif Mujkanović, Almin Smailović, Senad Šehić (SDP), Aida Bašić (A-
SDA), Hajrudin Fermić (DF), Mustafa Bešić (SBB), Elvir Vehabović (NBL), Pero Mamić ( HDZ). 
GLASALO PROTIV: Adis Abdurahmanović, Jasmin Begić, Mirsad Bejzić, Safet Jašić, Eldis Kusur, 
Edin Osmić, Eldin Pehrat, Edin Salatović, Maid Suljaković (SDA). 

Dopredsjedavajuća Aida Bašić, konstatujem da smo prijedlog odluke o prodaji motornih vozila u 
vlasništvu Općine Maglaj usvojili.  

 

12. Izvještaj o radu JU za 2020 godinu i Plan i program rada za 2021.godinu( „Narodna apoteka“, 
Dom kulture „Edhem Mulabdić“, „Centar za socijalni    rad“ i „Narodna biblioteka“); 
 
Otvaram raspravu. 
Vijećnik Jasmin Begić, mi smo dobili svi materijal i svi smo vidjeli Izvještaj ovih javnih ustanova, ali 
građani Maglaja ne znaju mnogo toga o ovom pa ja predlažem da sve ove Javne ustanove koje su 
priložile ove Izvještaje da nam izađu i ukratko elaboriraju sa ovog Izvještaja. 
Vijećnik Hajrudin Fermić, nekoliko rečenica ću reć o sve četiri ove javne ustanove, prije svega treba 
istaći da su radile u izuzetno teškim uslovima pandemije i po financijskim i po drugim Izvještajima 
pokazalo se da su opstale i da su odgovorile onom svom osnovnom zadatku, zbog čega su jel i 
formirane, neke su to lakše prebrodile neke teže, neke će imat posljedica i dugoročno kao što je Dom 
kulture, ali u svakom slučaju ne može se nešto reć kritički prema tim ustanovama. One zaslužuju čak i 
određene pohvale, tako da ću ja prihvatiti njegove Izvještaje i njihove programe. Želio bih samo da 
kažem to mi je i obaveza, nekoliko rečenica o ovom Izvještaju o radu Centra za socijalni rad, a to je 
naravno da posebno želim da pohvalim, ja sam tu radio i na vanrednoj sjednici Općinskog vijeća 
prošle godine u doba pandemije kad smo imali, gdje sam rekao da su jedna od rijetkih ustanova zaista 
brzo prilagodila svoje djelovanje i izašla izvan kancelarija i pokušala i uspjela dobrim dijelom da 
pomogne zajedno sa predstavnicima humanitarnim organizacijama prije svega Crvenog križa, da 
pomogne onim najugroženijim kategorijama stanovništva. Tu prije svega želim da iskažem svoju 
podršku i pohvalu, radili su se evo kako i piše u 2020.godini i projekti, obavljena je i vršena edukacija 
kadra koji je zaposlen. Pored svega proširili su i obim svojih usluga, zakoni koji se donose na nivou 
Federacije pa i kantona, da daju nove obaveze i zadatke Centru za socijalni rad gdje oni prilično dobro 
i uspješno se nose s tim. Ja bih takođe želio da na neki način i kažem, pohvalim i one njihove 
prijedloge koji su iznijeli u programu rada koje Općinsko vijeće i administracija trebaju uzeti 
najozbiljnije u razmatranje i preduzet sve one mjere koje su potrebene da se ti njihovi programski 
zadaci realizovali na dobrobit svih nas, da li kroz normativu, da li kroz određenu podršku ili bilo koji 
drugi način, ali sigurno da treba ozbiljno ovom pristupit i njihovim prijedlozima koji stoje u programu 
rada Centra za socijalni rad u 2021. Godini. Ono što bi da takođe želio ovdje pomenuti, a to je da na 
neki način i otežano funkcionisanje Centra za socijalni rad iz razloga što po zakonu Centri su nosioci 
provedbe socijalne zaštite na općinskom području, a već sam ukazivao nekoliko puta da mi imamo 



podijeljene odgovornosti u realizaciji socijalne zaštite na Službe i na sam Centar za socijalni rad u 
kojima je njima ostalo da praktično primjenjuju zakone, samim tim obavezu i ovisnost o finasijama 
koje dobijaju isključivo iz Budžeta za te namjene, prošli saziv Općinskog vijeća Maglaj je krenuo u 
realizaciju donošenja nove sveobuhvatne odluke o socijalnoj zaštiti i tu je pandemija zaustavila taj rad 
i mislim da je došlo vrijeme da se ponovo ozbiljno, onako kako se krenulo sa izradom odluke o 
socijalnoj zaštiti na području općine Maglaj u kojem će se prije svega odredit zaista da svi oni 
korisnici socijalne zaštite kojima je ona najpotrebnija i imaju tu socijalnu zaštitu, primanja, naknade, 
podršku psihološku, stučnu, a oni kojima nije potrebna da nisu u prioritetima i da se sve to radi na 
jedan transparentan način sa jasnim i preciznim kriterijima izdvajanja sredstava koja prije svega 
izdvajamo iz Budžeta Općine Maglaj. Trebalo bi da na neki način bude sugestija da se ovo vrijeme i 
prekine i da se nastavi istim onakvim tempom izradi nove odluke o socijalnoj zaštiti. Ja bih želio da 
napomenem da je i Skupština ZDK na svojoj 35.sjednici razmatrala informaciju o stanju socijalne 
zaštite i akcioni plan implementacije socijalne zaštite na području ZDK u kojima je zaključak bio da 
će se ta analiza proslijediti svim općinskim vijećima i vijećnicima sa prijedlogom da se napravi 
tematska tačka na općinskim vijećima u kojima će se govoriti o socijalnoj zaštiti o provedbi različitih 
oblika socijalne zaštite na području općine Maglaj, ja se nadam da bi mi već u septembru ili oktobru 
mogli da imamo jednu tačku dnevnog reda koja bi bila Informacije o stanju socijalne zaštite ili analiza, 
one su bile planirane u program rada opštinskog vijeća tako da malo i koncentrisaniji i bolje 
pripremljeni razgovaramo o tome, a vjerujte izuzetno je kompleksna i teška oblast socijalne zaštite 
svugdje, a pogotovo na području općine Maglaj. Smatram da i dalje treba da bude taj nekakav 
fokus/akcenat na one koji su osim ugroženih najugroženiji, na porodice sa djecom, na poboljšanje 
demografske politike, pomoć starim i nemoćnim osobama, ni svjesni nismo koliko je broj starih osoba 
koji žive sami, a kojima je potrebna ta pomoć trećeg lica i to imaju i ovi Izvještaji u programu Centra 
za socijalni rad, ali ne mogu oni to sami ostvarit, ono moraju to uz podršku nas, Službe i humanitarnih 
organizacija. Ono što bih htio da dodam osim napominjanja da se nastavi radit na ovoj odluci o 
socijalnoj zaštiti na tome da imamo jednu tematsku tačku i jedan konkretan prijedlog, naime, oni koji 
su pratili medije mogli su da vide da je ovdje početkom maja mjeseca u Općinu došla jedna delegacija 
Udruženja- Srce za djecu oboljelu od raka iz Sarajeva i oni su se predstavili, informisali šta sve rade i 
čine za djecu koja su oboljela od te najstrašnije bolesti, koji je to značaj i koja je njihova uloga u 
svemu tome i naravno sa svojim projektima koji rade a to je prije svega izgradnja sigurne/roditeljske 
kuće, bilo je i ima sad djece kojima oni pružaju podršku i pomoć, prilikom posjete oni su zamolili i 
očekuju jednu vrstu podrške i od općinskog vijeća i administracije kako u moralnom smislu tako i 
određenoj finansijskoj podršci. Ja bih predložio da se nađe određen način, bilo kojim putem da se 
simbolička sredstva pokušaju uplatiti na ovo Udruženje, makar simboličnom naknadom i mislim da će 
načelnik najbolje da zna iz koji izvora moguće i koliki iznos a da se već na neki način razmišlja i kada 
se budu radile projekcije Budžeta da imamo na umu i ovo Udruženje kad se bude radio 
projekat/projekcija ili nacrt Budžeta. Eto toliko od mene, možda sam malo duži bio.  
Vijećnik Mirza Mešić- vezano samo za ove Izvještaje, gospodin Begić je izašao, tražio da izađe iz 
Službe odnosno dao prijedlog, ja sam predhodno komunicirao sa Službom i sav materijal je dostupan 
na stranici, znači onaj ko je htio vidjeti mogao je. Ja sam zato da se izjasnim na tom prijedlogu da li 
treba da svako posebno izlazi iz ove ustanove i objašnjava ili ne treba.  
Vijećnik Eldis Kusur- sad ćemo vidjeti jeste li principijelni. Predstavnika Doma kulture nema-ima. 
Klub SDA traži da se Izvještaj Doma kulture povuče, prošli put nije bilo predsjednika izborne 
komisije pa ste shodno tome povukli, jer ovo je neozbiljno da se niko iz Doma kulture ne pojavi, a mi 
razmatramo danas njihov izvještaj. Imao bih par pitanja i to je iz kluba vijećnika, drugo što sam na 
početku ostao dužan da pitam, šta nam se dešava sa predsjedavajućom, možemo li dobiti informaciju 
mi kao vijećnici, da vidimo, druga sjednica Općinskog vijeća predsjedavajuće nema, tražimo da se 
povuče izvještaj Doma kulture. 



Vijećnik Jasmin Begić- gledam ima li direktora apoteke ovdje, nema. S toga, također predlažem bez 
obzira što smo se toliko pripremili za ova dva izvještaja da se i ova tačka skine, i ovaj Izvještaj skine 
sa dnevnog reda.  
Vijećnik Maid Suljaković, sve vas selamim. Obzirom da nema ni direktorice Biblioteke, šalim se. 
Kada je u pitanju ova tačka dnevnog reda, analizirajući dokumentaciju koja nam je pristigla, rekao bih 
da je ova javna ustanova, kao i većina institucija susretala se sa novom i do tada nepoznatom 
situacijom, pojavom COVID-19, usljed čega su raniji kvaliteti rada bili onemogućeni. Brzom i 
spretnom intervencijom rukovodstva i svih uposlenih ove javne ustanove primjenjeni su novi načini 
kontakata sa korisnicima usluga i čitaocima. Pa su tako aktivnosti vođene i putem društvenih mreža, 
telefonski, pa čak i iznimno kućnom dostavom neke bibliotekarske građe. Kao neko ko konstantno nije 
prisutan u našoj općini, neke stvari možda mogu i bolje da vidim, a i u razgovoru sa osobama iz 
trenutno razvijenijih općina, jasno nam ukazuju da zavide na stanju i radu naše Biblioteke. Ja bih kao 
pojedinac dodao da sam ponosan na rad ove ustanove, čestitam vam i nastavite da radite sa takvim 
entuzijazmom. Naglasio bih da se u izvještaju na nekoliko mjesta ukazuje da je ovo neprofitna 
ustanova, svi koji se razumiju u ovu oblast, neće ni sporiti da je finansijsko poslovanje ovog preduzeća 
imalo i bitno. 
Vijećnik Adis Abdurahmanović, ja ću iznijeti stav Kluba vijećnika SDA, a moje izlaganje će se 
iznositi na Centar za socijalni rad. Centar za socijalni rad po našem mišljenju bi veći akcenat trebao 
staviti na sljedeće: kampanja suzbijanja međuvršnjačkog nasilja, nasilja putem interneta, nasilja putem 
društvenih mreža, porodičnog nasilja, sa akcentom seksualnog zlostavljanja djece u porodici i van nje. 
Preventivno djelovanje kampanje i na suzbijanju alkoholizma i određenih supstanci, upoznavanje 
građana sa uslugama i nadležnostima Centra, vršiti ohrabrivanje građana da prijavljuju nasilja. Kao što 
su u Izvještaju više puta naveli, kako im je velika prepreka to što nemaju zaposlenog psihologa, znači 
slažemo se i smatramo da je veoma bitno za ustanovu i korisnike da se iznađe rješenje i zaposli 
psiholog. 
Vijećnik Mirza Bradarić, sve vas pozdrvaljam. Ja razumijem ovo što kolega Kusur kaže 
principijelnost, ali mislim javne ustanove i OIK nisu na istoj ravni iz jednog prostog razloga, ne znam 
koliko se sjećate prethodnih mandata, ali izvještaj su podnosili predsjednic upravnih odbora, a ne 
direktori. Obzirom da ja neću ovo što je kolega Kusur pitao za predsjedavajuću, ali ona je direktorica, 
a mandat predsjednice upravnog odbora, kao i apoteke je istekao prije par dana. Možete vi sad tražiti 
da se ovo skida s dnevnog reda, ali izvještaj podnose predsjednici upravnih odbora, a njima je mandat 
istekao. 
Zaključujem raspravu. 
 
KLUB SDA PAUZA. 
 
Dopredsjedavajuća Aida Bašić, imali smo nekoliko prijedloga. Obzirom da nisu ovdje predsjednici 
upravnih odbora, ne mogu se ni obratiti, ali uvažavajući želju direktorica Centra za socijalni rad i 
Biblioteke da se obrate, nećemo glasati za to. Nego ići ćemo po redu. Dakle, prvi prijedlog, ko je za da 
se skinu s dnevnog reda ustanove Dom kulture i Narodna apoteka? 
 
GLASALO ZA: Adis Abdurahmanović, Jasmin Begić, Mirsad Bejzić, Safet Jašić, Eldis Kusur, Edin 
Osmić, Eldin Pehrat, Edin Salatović, Maid Suljaković (SDA). 
GLASALO PROTIV: Elvir Arnautović, Mirza Bradarić, Fikret Delić, Jasmin Đuhera, Samir Fetić, 
Firuz Galijašević, Mirza Mešić, Arif Mujkanović, Almin Smailović, Senad Šehić (SDP), Aida Bašić 
(A-SDA), Mustafa Bešić (SBB), Elvir Vehabović (NBL), Pero Mamić ( HDZ). 
GLASALO UZDRŽANO: Hajrudin Fermić (DF). 
 



Dopredsjedavajuća Aida Bašić, konstatujem da nismo usvojili ovaj prijedlog. Sada na glasanje 
stavljam JU Narodna apoteka, ko je za? 
 
 

Z A K L J U Č A K 

12.1. Usvaja se Izvještaj o radu za 2020 godinu i Plan i program rada za 2021.godinu JU „Narodna 
apoteka“ Maglaj; 

GLASALO ZA: Elvir Arnautović, Mirza Bradarić, Fikret Delić, Jasmin Đuhera, Samir Fetić, Firuz 
Galijašević, Mirza Mešić, Arif Mujkanović, Almin Smailović, Senad Šehić (SDP), Aida Bašić (A-
SDA), Hajrudin Fermić (DF), Mustafa Bešić (SBB), Elvir Vehabović (NBL), Pero Mamić ( HDZ). 
GLASALO PROTIV: Adis Abdurahmanović, Jasmin Begić, Mirsad Bejzić, Safet Jašić, Eldis Kusur, 
Edin Osmić, Eldin Pehrat, Edin Salatović, Maid Suljaković (SDA). 
 
Dopredsjedavajuća Aida Bašić, konstatujem da je usvojen Izvještaj i plan  Narodne apoteke, 
prelazimo na Dom kulture, ko je za? 
 

Z A K LJ U Č A K 

12.2. Usvaja se Izvještaj o radu za 2020 godinu i Plan i program rada za 2021.godinu JU Dom kulture 
„Edhem  Mulabdić“ Maglaj; 

 
GLASALO ZA: Elvir Arnautović, Mirza Bradarić, Fikret Delić, Jasmin Đuhera, Samir Fetić, Firuz 
Galijašević, Mirza Mešić, Arif Mujkanović, Almin Smailović, Senad Šehić (SDP), Aida Bašić (A-
SDA), Hajrudin Fermić (DF), Mustafa Bešić (SBB), Elvir Vehabović (NBL), Pero Mamić ( HDZ). 
GLASALO PROTIV: Adis Abdurahmanović, Jasmin Begić, Mirsad Bejzić, Safet Jašić, Eldis Kusur, 
Edin Osmić, Eldin Pehrat, Edin Salatović, Maid Suljaković (SDA). 
 
Dopredsjedavajuća Aida Bašić, konstatujem da je usvojeno, prelazimo na Izvještaj i plan Centra za 
socijalni rad, ko je za? 
 

 
Z A K LJ U Č AK 

12.3. Usvaja se Izvještaj o radu za 2020 godinu i Plan i program rada za 2021.godinu JU „Centar za 
socijalni rad“; 

 
GLASALO ZA: Elvir Arnautović, Mirza Bradarić, Fikret Delić, Jasmin Đuhera, Samir Fetić, Firuz 
Galijašević, Mirza Mešić, Arif Mujkanović, Almin Smailović, Senad Šehić (SDP), Aida Bašić (A-
SDA), Hajrudin Fermić (DF), Mustafa Bešić (SBB), Elvir Vehabović (NBL), Pero Mamić ( HDZ). 
GLASALO UZDRŽANO: Adis Abdurahmanović, Jasmin Begić, Mirsad Bejzić, Safet Jašić, Eldis 
Kusur, Edin Osmić, Eldin Pehrat, Edin Salatović, Maid Suljaković (SDA). 
 
Dopredsjedavajuća Aida Bašić, konstatujem da smo usvojili i Narodna biblioteka, ko je za? 
 

Z A K LJ U Č AK 



 
12.4. Usvaja se Izvještaj o radu za 2020 godinu i Plan i program rada za 2021.godinu JU „Narodna 
biblioteka“); 
 
GLASALO ZA: Elvir Arnautović, Mirza Bradarić, Fikret Delić, Jasmin Đuhera, Samir Fetić, Firuz 
Galijašević, Mirza Mešić, Arif Mujkanović, Almin Smailović, Senad Šehić (SDP), Aida Bašić (A-
SDA), Hajrudin Fermić (DF), Mustafa Bešić (SBB), Elvir Vehabović (NBL), Pero Mamić ( HDZ), 
Adis Abdurahmanović, Jasmin Begić, Mirsad Bejzić, Safet Jašić, Eldis Kusur, Edin Osmić, Eldin 
Pehrat, Edin Salatović, Maid Suljaković (SDA). 
 
Dopredsjedavajuća Aida Bašić, konstatujem da smo usvojili. Molim direktorice da nam se obrate. 
 
Aida Hadžić, dobar dan svima. Ja nisam do sada nisam imala priliku da vam čestitam na izboru i 
imenovanju kao vijećnicima, želim puno sreće i uspjeha. Što se tiče izlaganja našeg izvještaja, mislim 
da je teško u kratkom vremenu objasniti šta radi Centar za socijalni rad. Možda u narednom periodu 
nekad da bude posebna sjednica Vijeća posvećena radu javnih ustanova, jer mislim da mi to 
zaslužujemo. Posao Centra je jako osjetljiv, radimo sa ugroženim građanima sa najosjetljivijim 
kategorijama. Naš prvenstveno posao je briga za djecu, briga o porodicama, stare i bolesne. Onolike 
kolike su naše mogućnosti, s obzirom da imamo 9 radnika od čega su 3 socijalna radnika. Najbolje 
odgovaramo svom zadatku onako kako možemo. Voljela bih da iznesete svoje prijedloge, ideje, 
kritike, mi zaista sve uvažavamo. Ovom prilikom želim da se zahvalim svim javnim ustanovama, jer 
mislim da imamo izuzetnu saradnju, mjesnim zajednicama. Prošla godina je bila teška, poremetila nas 
je sve. Ne olim se ni sjetiti. Svima nam je bilo novo. Za Plan, ne znam još o izvještaju šta bih rekla 
osim da smo se zaista trudili raditi poslove koji možda nisu ni u opsiu našeg rada, radili smo na 
projektima, informisali smo vas koliko smo donijeli novca putem projekata u našu lokalnu zajednicu. 
Mi smo ove godine imali dobru saradnju sa mjesnom zajednicom Liješnica gdje smo jednom našem 
građaninu pomogli, nažalost njegovu sestru smo morali smjestiti u dom. Teško mi je pričati o tome, 
nažalost naš posao je takav. Bila bih sretna kada bismo uspjeli realizovati projekat kućne njege i ja vas 
ovim putem molim da pokušamo to zajedno uraditi da to bude možda naš zajednički projekat, jer to je 
nešto što je neophodno za našu općinu. Sve je više osoba koje nisu u stanju da se brinu sami o sebi. 
Više je problema u proodici, više je razvoda i problema sa djecom. Ove godine prestaje sa radom 
projekat jačanje porodica SOS i to ćemo zaista osjetiti. To je organizacija koja je i ekonomski 
pomagala. Taj projekat će nam itekako faliti, opet se veže ta potreba za psihologa. Nekad i ne treba tu 
velika sredstva, već volja. Ali mi sami ne možemo. Ovim putem se zaista zahvaljujem Policijskoj 
stanici, javnim ustanovama i Domu zdravlja, građanima. 
Nina Bunjevac-Salkić, lijep pozdrav svima. Hvala vam što ste jednoglasno usvojili Izvještaj 
Biblioteke, baš sam ponosna, lijepo je biti na čelu jedne takve ustanove. Reći ću vam ono što ste mogli 
vidjeti, da smo prošle godine iz Općine uzeli 12.400 KM, ova ustanova vas je koštala otprilike jednu 
prosječnu plaću, a rezultati zaista postoje. Već petu godinu mi naš Izvještaj radimo u ovoj formi, naš 
načelnika ima ovu formu. Ovakav Izvještaj je ušao u onaj INSS sistem. Neću govoriti o detaljima 
Izvještaja, to ste vidjeli. Hoću zahvaliti našoj dosadašnjoj predsjednici Upravnog odbora Dženani 
Hadžiedhemović, članovima našeg odbora koji su funkcionirali u protekle četiri godine i pružili nam 
zaista podršku. Pružili su nam podršku, imali su razumijevanje. Vjerujem da ćemo na isti način 
sarađivati i sa novim članovima Upravnog odbora. E sad ću se malo našaliti. Možete misliti koliko 
moram biti dobra u svom radu da mi kantonalni predsjednik SDP da saglasnost za funkciju. Ja sam 
možda najfriškija direktorica i dolazim iz reda SDA i kada je bio Konkurs, svi su ono gledali iz SDA, 
ona je naša pa je nema, iz drugih stranaka šta će nam ona. Međutim drago mi je što se cijenio rad, 
zalaganje, cijenila se korektna saradnja i mogu reći da je sva ta korektna saradnja uzvraćena s druge 
strane. Zaista tokom ovih godina ostvarili smo dobre kontakte, dio ovog rada je posljedica takve 



saradnja. Upravo nam to treba u Maglaju. Treba nam da se ne gledmao poprijeko, da radimo zajedno 
projekte, planove u interesu svih građana Maglaja. Vi načelniče kako hoćete, možete me sad i 
smijeniti. Bila je to samo šala, al hoću da kažem da postoje dobre mogućnosti da se zajedno radi, samo 
treba volja. I hvala vijećniku Maidu na lijepim riječima. 
 
13. 
a) Izvještaj o radu Općinskog urbanističko-građevinskog i putnog inspektora za period od 01.01. – 
31.12.2020.godine i 
 b) Plan rada urbanističko–građevinskog i putnog inspektora za 2021.godinu; 
 
Otvaram raspravu. 
Vijećnik Hajrudin Fermić, neću ni čitati, obećo sam da neću postavljati nikakva pitanja. Ali samo 
jedno malo pitanjce. Dvije godine mi na Vijeću, a i u javnosti nemamo nikakve informacije o stanju 
pitkosti, odnosno zdravstvenom iz mjesnog vodovoda, javnih česmi. Nemamo informacije kakva nam 
je voda u školama, kakva u mjesnim zajednicama.  
Dopredsjedavajuća Aida Bašić, izviniti ovo je urbanističko-građevinski inspektor. 
Vijećnik Hajrudin Fermić, mislio sam da ste rekli oba inspektora. 
Dopredsjedavajuća Aida Bašić, ne, ne. 
Vijećnik Hajrudin Fermić, aj kad sam već izašao da kažem.Dakle, zašto nemamo i koliko redovno 
ide ta analiza i kvalitet vode i zašto se ne objavljuje. I predložio bih da se već na narednoj sjednici 
imamo informaciju o stanju vodovoda, oni u izgradnji, kapaciteti i eventualno planovi koji se trebaju 
raditi. 
Vijećnik Arif Mujkanović, govorim o oba inspektora. Klub SDP-a je razmatrao oba Izvještaja i 
Planove rada, iste prihvata i pohvaljuje i daje podršku u daljem radu. Posebno se zahvaljujem na 
velikom angažmanu za vrijeme trajanja pandemije, dgje su dali svoj maksimum. Bili su zatrpani sa 
predmetima i iskoristit ću priliku da se još jednom zahvalim i nadam se da sam i ja kao dio tima koliko 
toliko pomogao. Još jednom Klub SDP-a će prihvatiti oba Izvještaja i Planove. 
 
Dajem na glasanje 

Z A K L J U Č A K 

13.1. Usvaja se Izvještaj o radu Općinskog urbanističko-građevinskog i putnog inspektora za period od 
01.01. – 31.12.2020.godine; 
13.1. Usvaja se Plan rada urbanističko–građevinskog i putnog inspektora za 2021.godinu. 
 
 
GLASALO ZA: Elvir Arnautović, Mirza Bradarić, Fikret Delić, Jasmin Đuhera, Samir Fetić, Firuz 
Galijašević, Mirza Mešić, Arif Mujkanović, Almin Smailović, Senad Šehić (SDP), Aida Bašić (A-
SDA), Hajrudin Fermić (DF), Mustafa Bešić (SBB), Elvir Vehabović (NBL), Pero Mamić ( HDZ), 
Adis Abdurahmanović, Jasmin Begić, Mirsad Bejzić, Safet Jašić, Eldis Kusur, Edin Osmić, Eldin 
Pehrat, Edin Salatović, Maid Suljaković (SDA). 
 
14. 
a) Izvještaj o radu Komunalno-sanitarno-vodoprivrednog inspektora za 2020.godinu 
b) Program rada Komunalno-sanitarno-vodoprivrednog inspektora za   2021.godinu; 
Otvaram raspravu. 
Vijećnik Eldis Kusur, ja vas opet selamim. Ovdje imamo prisutna oba inspektora. Ja nisam htio u 
prethodnoj tački. Klub vijećnika SDA čestita inspektorima na dobrom radu, iako su radili u 



otežavajućim okolnostima. Kao što ste mogli vidjeti da je u radu isnpektorice pomagao i inspektor. 
Pošto s njima imam zaista dobar odnos, oni su zaista profesionalci, samo im moramo omogućiti da 
rade u još boljim uslovima. Ispred SDA pohvaljujemo oba inspektora, želimo im dobar rad i još bolje 
mogućnosti za efikasnije rješavanje problema. 
Vijećnik Mustafa Bešić, evo i ja bih čestitao oba inspektora i želim im sretan rad u budućnosti. Imam 
jedno pitanje, Bio sam uz obalu Bosne, pa mi treba jedna informacija. Dva i po do tri sata je tekla niz 
korito jedna mrlja, imate li informaciju odakle to dolazi. Jedno sat vremena, pola Bosne je neka mrlja. 
Imate li informaciju šta je u pitanju? Moramo ovo spriječiti, nije uredu. 
Merima Mahmutović, kao prvo selamim sve i pozdravljam. Zahvaljujem se na ovako lijepim 
pohvalama za rad mog kolege i mene u toku prošle godine, nadam se da smo opravdali. Ono što je 
problem, ne znam je li moglo biti bolje, jer nemamo šefa, odnosno rukovodioca, sami smo, trudimo se 
da to bude po prioritetima. Dva čovjeka šest inspekcija da radi, zaista je tako kako je. Prvo bih 
odgovorila gospodinu Fermiću, kada je u pitanju kvalitet i ispravnost vode, nažalost vode su javno 
dobro. Iz godine u godinu sve lošijeg i lošijeg kvaliteta. Najmanje se vodi računa, nismo toga svjesni 
koliko nam je važna. Trebali bi ozbiljno shvatiti to. Rađen je elaborat vodnih objekata 2017 .godine, 
gdje je urađeno, uzeta u obzir 103 vodna objekata, koja su registrovana kao i gradski. Od 103 uzeta 
uzorka, ne znam da li je 10 vodnih objekata bilo ispravno. Druga stvar ja sam i u Izvještaju navela, 
konstatovano je i dalje problema ne pribavljenih vodnih akata od strane pravnih lica, udruženja 
građana , udruženja građana  i mjesnih zajednica a općinski vodovodni inspektor nije u mogućnosti 
riješiti navedeni problem  bez obzirom na izrečene upravne mjere bez aktivnog učešća iz razloga što je 
većina problema vezana za imovinskopravne  odnose i nadležnosti lokalne zajednice, neupučenost 
korisnika vodovoda o načinu pribavljanja vodnih akata itd. A istovremeno s druge strane postoji velika 
opasnost od pojave raznih drugih oboljenja vezanih za nedomačinski i nestručan odnos naspram 
lokalnih vodovoda. Iz navednog proizilazi da je neophodno izraditi katastar objekata u 
vodosnabdjevanju općine Maglaj kao i sistem organizacije, nadzora i reagovanja u kriznim 
situacijama. Sa navedenim, između ostalog dobili bi se i odgovori na pitanja kakav je uticaj kvaliteta 
vode na zdravlje korisnika, kako legalno izgraditi i urediti vodovod, kako organizovati upravljanje i 
održavanje vodnog sistema i kako obezbjediti adekvatnu sanitaciju. Ja mislim sa ovim, a to je 
napisano u mome izvještaju otprilike rečeno sve. Znači kada je u pitanju kvalitet vode da je i po 
zakonu o vodama svaka općina obavezna da ima Katastar, da bi se vodila evidencija o kapacitetu, 
broju korisnika o kvalitetu i ispravnosti vode, koliko često se uzimaju uzorki za analizu, ko je taj ko 
plača uzorke, kontroliše itd. Gradskim vodovodom se snabdjeva večina škola, te je i MZ  Ulišnjak, 
ostale MZ Kosova iz mjesnog vodovoda Kosova, Moševac ima svoj zaseban bunar, Tujnica, Novi 
Šeher se takođe snabdjeva iz mjesnog vodovoda, Kopice i Čobe su priključeni na vodovod koji 
pripada MZ Domislica. Bočinja i Bradići istoj imaju svoje vodne objekte kao i Oruče i Ravna. Jedini 
problem je kod Osnovne škole Ravna zato što oni imaju vode najlošijeg kvaliteta jer o tom 
vododovodu niko ne vodi računa, naime taj vododovd postoji ali svako od korisnika ima svoju vodu u 
dvorištu i tu vodu pije a ovu koristi samo za zaljevanje bašte jer vodovod nije registrovan, nema vodne 
akte.. S direktoricom škole sam pričala i predsjenikom mjesne zajednice da se nešto uradi, da se ta 
vode dovede da bi bila na nivou ispravnosti za pića, međutim došla je korona, tako da je to sve stalo na 
nuli i nije ništa poduzeto. Opet ponavljam, sve ovo je neophodno da kompletna, šira zajednica, znači 
općina Maglaj uzme problem u rješavanje. Da se krene odpočetka, da se izgradi Katastar svih ovih 
vodnih objekata, tu će biti i sve osnovne škole, i sve druge od značaja ustanove i pojednici a onda kada 
uradimo to ili već prije da se rade  evo svi ovi. Kada je u pitanju kvalitet vode, svako onaj ko koristi 
vodu odnosvno vloasnik vodovodnog objekta ima obavezu da vrši analizu ispravnosti vode, međutim 
ljudi to ne rade u većini mjesnih zajednica, odnosno seoskog ruralnog područja, gdje god sam išla kad 
se radio ovaj elaborat i pitala mještane kad su posljedni put čistili izvorište svi su rekli da ne znaju, te 
da ne znaju kad su posljedni put radili analizu vode  i da ne znaju kakve je kvalitete ta voda , odnosno 
šta piju. Neću dalje širiti , jer mislim da ste stekli neku sliku i ako ima još pitanja, evo tu sam . Kada su 



pitanju javne česme vjerovatno ste upoznati da je Općinsko vijeće donijelo odluku još prije ne znam 
koliko tačno.mislim 2007 godine.da je za 12 javnih česmi na području općine Maglaj rade dva puta 
godišnje analiza voda, proljeće i jesen a troškove tih analiza snosit će općina Maglaj.u pravu je 
gospodin Fermić da prošle godine nisu rađene te analize , znaći ne dvije već samo za proslu godinu, a 
načelnik je bio upoznat s tim, jer sam pitala dva puta hoćemo li raditi, međutim sad opet kažem korona 
je stvarno nešto što nas je u svemu ne usporila, već zaustavila mnoge stvari. Mada kad je u pitanju 
voda, po meni tu nema opravdanja,jer je gledamo kao osnovu životnu namirnicu jer je svi  koristimo, i 
moramo da imamo kod sebe. Ove godine će se raditi. Sa svih javnih česmi radit ćemo analizu čim se 
vratim s godišnjem odmora , javnost će biti obaviještena tako da za prošlu godinu, desilo se to što se 
desilo, međutim ove javne česme i kod njih je problem  neodržavanje , odnosno svačija je i nije ničija , 
mada je i to regulisano Zakonom o vodama, međutim ne pridržava se zakonskih odredbi., ni oni koji 
koriste neće to da prihvate jer sve ono što je javno to je javno.a ko je taj koji ima obavezu , ponovo 
kažem regulisano je zakonom o vodama , međutim ljudi se niti interesuju kada postavljaju ta pitanja i 
onda dobiju odgovor sa kojim nisu zadovoljni.  To je to, otprilike ako ima još nekih pitanja, evo tu 
sam. Sad za ovu vodu Bosnu , za ovu masnu mrlju što je jučer viđena, Bosna je vodnodobro prve 
kategorije, sa kojim upravlja Federalna inspekcija, međutim bez obzira na to kad se javi bilo kakav 
problem , znači ili je nedozvoljeno vađenje šljunka ili je kao evo ovo, ova masna mrlja općinski vodni 
inspektor ima obavezu da obavijesti federalnu inspkeciju koja bi postupala po tome. Niko nije došao 
da prijavi, ja jučer nisam niti radila , taj pobleme, ili taj ekces , ne znam u kom vidu da bi se znalo, šta 
je i odakle je u tom momentu bi se trebalo reagovati , možda ako se na licu mjesta da se uzme uzorak 
te vode , uzorak te masnoće, da se da na analizu ili da se pozove federalna inspekcija , međutom dok 
oni dođu to će već proteći , ali evo ono što bi bilo prvo da se uzme za analizu voda i da se radeći 
analizu pokuša doći do onog odgovora ko je to ispustio ili od čega bi to moglo doći. To je to otprilike. 
Dopresjedavajuća Aida Bašić, hvala inspektorici. Ako se više niko ne javlja za riječ zaključujem 
raspravu za tačku 14. I imam obavezu da pitam gospodina Fermića, pošto je imao jedan prijedlog 
vezano za tačku 14.da li ostaje potreba da se viječnići izjašnjavaju pošto je inspektorica dobrim 
dijelom obrazložila vezano za analizu i vodosnabdjevanje. 
Vijećnik Hajrudin Fermić, obzirom na zaista teško stanje kada su u pitanju javi izvori i 
vodosnabdjevanje , pogotovo na terenu, smatrao sam da imamo odgvornost da se ozbiljno tome 
posvetimo da u septembru mjesecu , naravno to može biti i oktobar dobijemo jednu sveobuhvatnu 
informaciju o vodonsbadjevanju na području općine Maglaj u kojoj bi se sve ovo što ste vi inače 
pomenuli u saradnji sa upraviteljima tamo gdje postoje upravitelji ovih javnih vodovoda Šeher, 
Fojničani, u Kopicama itd ili mjesnim zajednicama napravi cjelovita slika kakav je  problme,kakvo je 
stanje kada je pitanju Domislica, dakle šta je potrebno da se uradi, kakvo je stanje sa papirokogijom, 
ovo što ste vi govorili osim registra vodovoda , mislim da mnogi nemaju ni one odluke o zaštiti 
izvorišta , tako da i to predstavlja problem., dakle puno je pitanja koja se postavljaju a mislim da bi 
kroz tu informaciju mi mogli da progovorimo da se nađe i neki realan p'lan kako da se počne rješavati 
sve ono štoste vi napisali u svom izvještaju da je neophodno, dakle odluka o vodovodu i kanalizaciji, 
Registar vodnih područja . Ovo što pominjete javne česme, naravno postoje finansijska sredstva u 
budžetu  koja su predviđena da vi to redovno šaljete gore uzorke, evo nisu urađena ali postavlja se 
pitanje zaista ko će ih i održavati, čistitit itd.kroz tu infrmaciju mislim da bi se moglo dosta toga 
navesti da ovo općinsko vijeće počne na određeni način  ozbiljno rješavati ovu problematiku u 
narednom periodu. 
Dopresjedavajuća Aida Bašić, hvala gospodine Fermiću. 
Merima Mahmutović, bit ću kratka. Već sam sve rekla , gospodin Fermić je isto tako rekao apsolutno 
se slažem s ovom potrebom, međutim da ne bi opet stekli pogrešnu sliku o tome šta je posao 
inspekcije  a šta je posao službe općinske. Znači inspektor je neko ko kontroliše provođenja zakona i 
zakonskih akata i ja sam tu za ono da pružim bilo šta kada je ova oblast na stolu, međutim inspektor 
nije taj ko će da radi elaborat, nije taj ko će da vodi brigu o registrovanju i upoznavanju građana kako 



to sve da se uradi itd, mislim da je to ako ćemo već da usvajamo,mislim ako čete da usvajate kao 
općinsko vijeće da se usvaja tako neka odluka onda da imate na umu da je to posao općinski službi 
općine Maglaj. 
Dopresjedavajuća Aida Bašić, hvala inspektorice. Ukoliko se više niko ne javlja za rijeć, 
zaključujem raspravu i stavljam prijedlog gospodina Fermića na glasanje. Ko je za? 

GLASALO ZA: Mirsad Bejzić, Safet Jašić, Edin Osmić, Edin Salatović, Maid Suljaković (SDA), 
Hajrudin Fermić (DF). 
GLASALO UZDRŽANO: Elvir Arnautović, Mirza Bradarić, Fikret Delić, Jasmin Đuhera, Samir 
Fetić, Firuz Galijašević, Mirza Mešić, Arif Mujkanović, Almin Smailović, Senad Šehić (SDP), Aida 
Bašić (A-SDA), Mustafa Bešić (SBB), Elvir Vehabović (NBL), Pero Mamić ( HDZ), Adis 
Abdurahmanović, Jasmin Begić, Eldis Kusur, Eldin Pehrat, (SDA). 
 
 
Dopresjedavajuća Aida Bašić, konstatujemo da prijedlog gospodina Fermića, nije usvojen. Sada 
stavljam tačku 14. na glasanje Izvještaj o radu  komunalno sanitarno vodoprivrednog  inspektora za 
2020 i program rada komunalno sanitarno voprivrednog inspektora za 2021.godinu, glasamo odmah 
znači i pod a i pod b. Ko je za? 

 

Z A K L J U Č A K 

14.1. Usvaja se Izvještaj o radu Komunalno-sanitarno-vodoprivrednog inspektora za 2020.godinu; 
14.2. Usvaja se Program rada Komunalno-sanitarno-vodoprivrednog inspektora za 2021.godinu; 
 

15. Informacija o stanju bezbjednosti na području općine Maglaj za 2020.godinu. 

Otvaram raspravu. 
Vijećnik Eldin Perhat,  Selamim i pozdravljam sve prisutne. Ja samo želim da iskoristim priliku  da 
se zahvalim  policijskoj upravi  Maglaj, ja sam prije nekoliko sjednica dakle zahtjevao veču kontrolu 
policijskih službenika na Novo Šeherskom  području, i nakon toga je zaista  primjećen  veči broj 
policijskih službenika u Novom Šeheru i na cjelokupnom području , s obzirom da se radi o velikom 
području i smatram da je potreba za policijom na tom kraju zaista neophodna i evo kao što sam rekao 
želim iskoristit priliku da se zahvalim policijkoj upravu Maglaj jer su ispoštovali ono što sam ja 
zahtjevao na sjednici općinskog vijeća, nadam se da će i u narednom periodu nastaviti provoditi svoje 
aktivnosti na području Novog Šehera a naravno naš konačni cilj je vračanje policijske ispostave u novi 
Šeher kao što je to nekada bilo. Hvala. 
Dopredsjedavajuća Aida Bašić,  hvala. Smajilović gospodin izvolite. 
Vijećnik Almin Smailović,  E ovako, ja ću kratko se referisati vezano za moju inicijativu koja je bila 
baš na ovom fonu koji je Perhat iznjeo i na osnovu te incijative primječeno je nekoliko dana da su 
policijski službenici obilazili teren i nakon toga vratilo se stanje na isto, nema redovne kontroletako da 
kažem. Pogotovo bih sugerisao pošto je ljetni vremenski period, sada ima više i motora, ima više tako 
da kažem i dijaspore i svega toga, da bude što učestalija kontrola, evo ovdje ću reći vjerovatno je i na 
općini Maglaj isti takav slučaj. Također što se toga tiće, dolazim iz sektora obrazovanja, škole kada 
nisu u funkciji i kada su raspusti, one su ostavljene na vjetrometini i šta se dešava, nema ni učenika, 
nema ni radnog osoblja, onda se dolazi do okupljanja mlađih kategorija, ljudi i opijanja itd. i ovom 
prilikom bih sugerisao da se učestalije obikaze školski objekti pogovoro naveče poslije 10 sati, za 
okupaljnje mladeži koji u tom smislu prave u štete na školskim objektima. Mi smo imali dosta 
negativnih iskustava bar što se tiče , govorit ću u ime škole u kojoj radim Čobe Kopice, da smo imali i 



paljenje fasade i uvijek kada smo zvali policijske službenike oni su rekli nije vam ograđeno dvorište 
mi tu ne možemo puno uraditi. Međutim mi smo  to ogradili, sada također imamo ista okupljanja i ne 
možemo ih konstatno kontaktirati, ovaj svako veće zvati policijske službenike i da obilaze . javno im 
sugerišem i apelujem da obilaze , da uđe u tu njihovu redvonu kontrolu i obilaženje školskih objekata, 
baru periodu dok su radnici tih objekata na godišnjem i učenici. Tako da ova incijativa, znaći ja imam 
tu incijativu koja se odnosila i na redovnu kontrolu a i na kontrolu tereta na Novo Šeherskom kraju, 
znaći imamo također odvoz , nekontrolisani odvoz sirovina i tu u tom dijelu mi ne možemo ništa puno 
uticati, jedino da kao građani uslikamo te kamione pa da ovaj kaže i da još tablice registarske 
uslikamo. Ne znam više šta da radimo. Znaći to posao policije, mi ovom prikikom kao građani 
možemo sugerisati da se i dalje dešava onaj urušavanje tih puteva , zato što nosivot prelazi i do 4.5.x 
više nego što je dozvoljeno. Akcenat bi ovdje stavio na redovnu kotrolu Novo Šeherskog kraja da ne 
bude opet incijativa pije vodu pet dana i onda opet idemo po starom i onda znaći da se kontroliše i taj 
prekomjerni tereti obikazak  školskih objekata. Hvala 
Dopresjedavajuća Aida Bašić,  hvala gosp. Smailoviću. Gospodin Bešić izvolite. 
Vijećnik Mustafa Bešić: Evo ja ću pohvaliti zaposlenike policijske stanice, vjerujem da oni rade u 
skladu sa svojim mogućnostima. Al evo ja ću  ispred svoje mjesne zajednice Domislica, iznijeti jednu 
sugestiju i da nam ukoliko su u mogućnosti,pošto smo mi jedna od zadnjih mjesnih zajednica gore na 
Novo Šeherskom kraju. Na mjesnom poligonu Domislica u večernjim satima dolazi do okupaljanja, 
znaći pojedinaca. Vjerujte u kasnim jutarnjim satima sam neku noć izašao, nisam uspio doći, stići cika 
guma na poligonu, znači galama pa evo vjerujemo tu je i komandir da nam izađe u susret, da nam 
koliko mogu da suzbiju taj , te probleme koje imamo mi. Mi smo nedavno napravili i jedno dječije 
igralište i u tom smislu da ga i zaštitimo, pošto dođu pijane osobe pa će nam vjerovatno devastirati to, 
e u tom smislu da pojačaju nadzor u naseljenom mjestu Domislica. Eto toliko i hvala. U svakom 
slučaju Policijskog stanici Maglaj želim sretan dalji rad i sigurno u skladu sa svojim mogućnostima. 
Hvala, živio.  
Dopresjedavajuća Aida Bašić, gospodin Mešič. izvolite. 
Vijećnik Mirza Mešić, evo ja ću opet pokušati da budem kratak, kako su kolege i Almin i Perhat 
izlazili i ovorili samo za šeherski kraj, ja bih isto tako napomenuo da je to veoma bitno da se provede 
na cijeloj opštini i Kosova i Moševac, da patrole budu maločešć. Mi imamo isto problem dole i brzu 
vožnju po tim lokalnim cestama,svi smo svjedoci da se vozi bez vozačke dozvole i vozila i skuteri. 
Znači jednostavno pojačati u koliko je u skladu sa mogučnostima naravno policijske stanice a ne 
uprave da se pojača kontrola saobraćaja na cijelom području opštine Maglaj i na lokalnim 
kategorisanim i nekategorisanim cestama. Dalje ono što želim da napomenem, imao sam par poziva iz 
Liješnice gdje su me građani zamolili kada je u potanju poslovna zona gdje se naveče svašta dešava, 
isto tako okupljajju se ina toj dionici trke se dešavaju itd.i ostave iza sebe otpad, ukoliko postoji 
mogućnost a trebali bi da postoji da policijska stanica vrši kontrolu na toj dionici. Kada je upitanju 
Ulica 1.Marta, svi smo svjedoci i vidimo i po internetu tamo da se dešavaju trke, objavljuju se. Znaći 
dok bude radar, odnosno policijsko vozilotu, sve je ok, čim se vozilo makne nastavlja s. Znaći da se 
pokuša iznači neki način, ako treba da se traži način da se reguliše, postavi kamera ili tako nešto. Kada 
je u pitanju jedna od pozitivnih stvari je policajac na motociklu koji stvarno radi svoj posao 
profesionalno, samo što one ne može naravno sve da stigne sam. Bilo bi dobro isto tako, ali evo u 
predhondom razgovoru sa komandirom da se već radi na tome. Postoji mogućnost da se radi sa još 
jednim motociklistom, što je veoma dobro. Kada je u pitanju prevoz đaka , premalo se pažnje predaje 
tome, ja sam kroz svoj posao nažalost svakodnevno tu i  vidim šta se dešava. Od toga se vozi vozilima 
koja nisu ehnički ispravna, da ljudi voze bez vozačke dozvole, da djeca otvaraju prozore tokom vožnje 
i izlaze,znači to nije bezbjedno pa ja tražim jednu inforamciju da se dostavi svima nama , da se izvrši 
kontrola naravno kada škola krene, sada je već raspust, nema djecei tih vozila i osoba. i najvažnije za 
prevoz đaka se dobijaju sredstva sa nivoa viših, međutim prevoz đaka se vrši redovnim linijama, što 
nebi smjelo, trebalo bi da postoji linija za te đake. Toliko, hvala. 



Dopresjedavajuća Aida Bašić,  hvala gospodine Mešiću.  Gospodin Bejzić , izvolite. 
Vijećnik Mirsad Bejzić: Selamim i pozdravljam sve prisutne. Ja sam izašo prije svega da pohvalim  
rad službenika Policijske stanice Maglaj i usput da pitam komadira Policijske stanice Maglaj, imate li 
vi dovoljno ljudi da pokriju sve ono što su vam obaveze plus ono što su naše želje. Posebno u ovo 
vrijeme godišnjih odmora, toliko. 
Dopresjedavajuća Aida Bašić, hvala..Gospodine Mamiću , izvolite. 
Vijećnik Pero Mamić, pozdravljam sve skupa, posebno presjedavajuću. Ja nisam ustinu mislio 
izlaziti, kao što kaže ona stara fraza. Jesam mislio izlaziti, da vidim sa komandirom. Puno stvari mi je 
pojašenjeno ali vidim kolege svih, podržavam sve dosadašnje i govore vezano za policijsku stanicu, ja 
sam prije svega to je jedna informacija i osjećam se sigurno pod broj jedan, ali da štitimo nekakve 
interese Maglaj, selo, govorim o cjelom prostoru općine Maglaj. Jedna interesantna stvar u posljednje 
vrijeme  što se dešava jeste omladina koja koristi opijate, koriste te ružne puteve  na području općine 
Maglaj radi toga da bi izbjegle policijske kontrole i naseljena mjesta itd. Ja sam sam kroz 1-2-3 
mjeseca imao poprilično teške konfliktne situacije sa takvim momcima, oni su vjerovatno i poznati 
policiji, tako da sam ja jednostavno morao intervenisati. Ja sam zvao policiju, policija je došla. Prije 
dva mjeseca, mjesec i po, imali smo krađu jednu. To je svetište jedno malo koje je napravljeno gore u 
blizini moje kuće, ukraden je kip jedan,veličine 1 m. Policija je došla, bili su na uviđaju. Naravno nije 
nađeno. Teško je to kriviti sada nekoga, zašto nije nađeno i otkriveno. U principu svi ti ljudi su dobro 
poznati. Mali je ovo prostor, da se ne zna ko i kako, ali bilo bi uistinu dobro kada bi se iznašla kakva 
mogućnost da se pojaća patroliranje rubnih područja. Malo se tih stvari dešava u samim centrima, jer 
je mogućnost kontrole puno veća i bolja. Ja znam da je problem od zadnjih 15-20 godina problem 
sredstava, novca i svega kada su u pitanju te patrole, iako mi komandir govori ja vjerujem i istina je da 
rade u okviru svojih mogućnosti najbolje što mogu i mislim da bi stav svih političkih opcija bio cilj da 
bude što kvalitetnija, što bolja, da se ponovo u Novom Šeheru, bez obzira na to što kaže kolega da li je 
to odjeljenje, stanica nekakva, da li je nešto. uglavnom  da se sama nazočnost policijskih službenika 
pokuša povećati. Šeher je velik, ogromno područje, ja znam da tu nastaje problem i da ne može jedna 
policijska patrola biti na jednom mjestu, a 3-4 patrole iziskuju više sredstava. Mi smo imali i problem 
migranatau više navrata iz pravca Tešnja, preko Crnog  vrha. Ništa oni nisu napravili, da budem iskren 
al to malo izaziva strah kod tih ludi jer ima puno samih žena,stari ljudi. Došli su i pitali jednu mlađu 
ženu nešto, ona ih nije razumjela i normalno prepala se itd. da završim, bilo bi dobro kada bi neki 
zajednički stav mogli zauzet , incijative sve ukupne, da se pokuša pojačati na cijelom prostoru 
kontrola. 
Dopresjedavajuća Aida Bašić, hvala gospodine Mamiću. Ima li još neko. Gospodine Bradariću, 
izvolite. 
Vijećnik Mirza Bradarić, da ne budu samo određena pitanja, ja ću iskoristit ovu priliku da 
komandira policijske stanice i sve uposlene u policijskoj stanici i ovako javno pohvalim za određeni 
napredak u mnogim oblastima oko kojih oni rade. Znamo mi jako dobro da ovdje ima problema. Ovo 
što je kolega  Bjezić rekao, zaista želja je puno a mogućnosti i ljudstva u policijskoj stanici nisam 
siguran da ima puno. Ja ću se malo nadovezati na ovo što je kolega Mešić govorio, zaista i ja u svoje 
lično ime ću pohvaliti ovaj potez policajca na motociklu. Zaista vidi se određeni broj vozaća, 
pogovoro mlađih vozaća je ipak stekao utisak da se motociklista može negdje pojaviti, da kazna može 
biti rigorozna i smanjili to divljanje u autima. I ja ću zaista zamoliti komandira ako postoji ikakva 
mogučnost da se uvedu barem dvije smjene jer zaista policajac na motociklu bude u tim nekim 
dnevnim satima a problemi se dešavaju u nočnim satima. Naročito evo ja živim u Ulici 1 Marta gdje 
zaista postaje reli staza u nočnim satima i u ulici Civilnih žrtava rata. Evo skoro smo imali saobračajnu 
nesreću prije par noći, oko 11 sati jer nije bilo nikakvog nadzora, divljanje je bilo cijelu noć i 
rezurtiralo je žestokom saobračajnom nesrećom. Još jedna molba, ja ne znam da li policijski službenici 
pogotovo u noćnim satima obilaze i ove industrijske  zone, naime jedna molba u mjesnoj zajednici 
Liješnica da policijski službenici obiđu naročito u nočnim satima. Nisam svjedočio tome ali sam  čuo 



od stanovnika gore kojekakve  ružne  scene na području industrijske zone. Međutim ovo sve  nekako 
vezano za saobračaj za patroliranje u saobračaju,. Međutim ja se izvinjavam komandiru, moram 
ponovo postaviti pitanje koje smo postavljali prošle i pretprošle godine a to jer zaista do dana 
današnjeg nemamo nikakvih informacija.  Moje pitanje upućeno prema vama da li do dana današnjeg 
imate ikakvu informaciju iz tužilaštva, sudstva vezano za određene paljevine motornih vozila , 
vikendica i paljevinu državfne zastave u Novom Šeheru. Ponovo kažem, ne tražimo imena počinioca 
tih djela , samo da li su pronađeni, otkriveni i adekvatno procesuriani.Toliko, hvala. 
Dopresjedavajuća Aida Bašić,  hvala,gospodine Bradariću. Arife, izvolite. 
Vijećnik Arif Mujkanović, sad će kolega pero, reć ustaljeno ono nisam mislio al jesam., i ja sam. 
Prije svega pohvalit ću rad policijskih službenika za vrijeme pandemije. Zaista ste odgovorili zadatku, 
međutim komnadire zamolit ću vas čisto jedno tehničko pitanje da mi objasnite ako smatrate da treba , 
da ulazi u domen neke službene tajne ne morate odgovoriti. Interesuje me ako rade tzv. treptaći pored 
puta. Imam osjećaj u jednom momentu da pored puta stoje dvije patrole , to su obično zaposlenici 
drugih policijskih stanica . ali u jednom momentu svi smo svjesni da nema dovoljno službenika koji bi 
u nekom momentu mogli odgovoriti po pozivu a, ako smatrate da možete mi objasniti da objasnite ako 
ne ja ću prihvatiti i drugačiji odgovor i mislim zaista možda bi se moglo sa nekog višeg nivoa da nam 
kažete to je tako tako, ja ću prihvatiti.  
Dopresjedavajuća Aida Bašić,  hvala. Obzirom da se više niko ne javlja za riječ a imali ste dovoljno 
pitanja, prijedloga, sugestija. Kako je komandir Policijske stanice sa nama jutros od 09h , dajem mu 
riječ da odgovori na vaša pitanja i prijedloge. 
Alen Musić, komadir, pozdravljam sve prisutne. Pokušat ću prije negoodg na sva postavljena pitanja 
samo se kratko osvrnuti na ovamo dostavljenu inf. o stanju bezbjednosti za  2020.godinu. Vidjeli ste 
da su u njoj  uglavnom statistički podaci iz oblastima kriminaliteta vezanog zasaobračaj. I neću 
ponavljati napisano kada su u pitanju brojke, nego samo par segmenata koji se odnose na rad 
policijskih službenika . znamo da je 2020.god obilježila pandemija covid 19. Upoznati smo sa 
migranstkom krizom koja je također prisutna pored rugih općina i na našoj. Pored svih tih problema i 
zadataka koje smo imali u tome periodu iz oblasti kriminaliteta evidentirano je 166 KD . Od tih 166 
KD , ako ste pomno pratiliove pokazatelje vidjeli ste da trečina se odnosi na dva KD neolvaštena 
proizvodnja i stavljanje u promet opojnih droga i posjedovanje i omogućavanje i uživanje opojnih 
droga. Službenici PS Maglaj u kontinuitetu daju značaj na procesuiranju lica koja počine ova KD. Ja 
ću samo reći da u 2019.i 2020god, i za prvih  6mj 2021.godineimali smo  podnesenih 80 izvještaja za 
ova KD a trenutno čekamo nalaze sa vještačenja za još 28  događaja kada su u pitanju ova KD. 
Određen broj imovinskih delikata preovladava a kada je u pitanja teška krađa i krađa , međutim 
procenat ukupne rasvjetljenosti je izuzetno visok i mi smo tu u vrhu kada  su u pitanje sve policijske 
stanice na niovu kantona. Kada je u pitanju javni red i mir, vidjeli ste da je broj 2019. I 2020. Enormno 
povećan u 2020  po pitanju nepoštivanja epidemiološkim mjera koje su bile na snazi , tada su 
policijski službenici poduzimali mjere protiv prekršioca , zato je taj broj izrazio veći u odnosu na 
2019.god. kada je pitanju bezbjednist saovračaja, najveći broj pitanja se i odnosio na kontrolu, 
regulisanje, problematiku kada je u pitanju bezbjednost  saobračaja. Mi smo u 2020.godini kad su u 
pitanju saobračajne nezgode imali 4 smrtno stradala lica i uglavnom se taj broj dešava največim 
dijelom na magistralnom putu M17 . U 6 mjeseci 2021.godine su pozitivni pokazatelji kada je ova 
oblast u pitanju, jer nismo imali smrtno stradali , nadam se da će tako stanje i ostati. Bezbjednost 
saobračaja, ovdje vidite sada govorimo brza vožnja, neregistrovana i bez položenog vozačkog ispita , 
tehnička ispravnost vozila, vidite pokazatelje i najveći broj tih prekršaja koji su izdati uglavnom se 
odnose, vidite ovdje podatak 5232 prekršajna naloga najveći se broj odnosi na prekoračenje brzine, 
ono što je zabilježeno mobilnim radarom. Još samo kratko o pitanju bezbjednosti saobraćaja, a tiće se 
ovih podataka, oduzimanja privremeno putničkih vozila od povratnika u činjenju krivičnih djela u 
kontinuitetu, imamo zapažene rezultate od 2019.god je oduzteno 19 vozila, 2020.god 29, za prvih 6 
mjeseci 2021.godine oduzeto je 14 vozila. Procedura se odnosi na sljedeće da mi  protiv onoga ko je 



povratnik u činjenju težih oblika prekšaja , to se odnosi na upravljanje vozila bez položenog vozačkog 
ispita, neregistrovanog vozila. Takvo vozilo se oduzima privremeno i sud donosi odluku da takvo 
vozilo daje na uništenje. I mi protiv takvih lica podnosimo zahtjev za pokretanje  prekršajnog 
postupka. Imamo izuzetne rezulatate i od ovoga što se ovdje spominje protiv lica tih na industrijskoj 
zoni, i ta vozila su oduzeta. Pored svih problema u 2020.godini koje je izazvao Covid 19 mislimo da 
smo tu profesionalno odradili posao pružili asistentciju  svim organima koji su u tom momentu  
poduzimali mjere iz njihove nadležnosti. Migrantska kriza , mi nemamo značajnjih problema na 
području naše općine , uglavnom su to osobe koje su u tranzitu i do sada imali smo zabilježenih par 
slučajeva gdje su takve osobe počinile krivična djela i to smo uspješno zadokumentovali i procesuirali.  
Da vam ne bih oduzimao više vremena preći ću na postavljena pitanje. Prije svega zahvaljujem na 
svim pohvalama upućenim PS Maglaj. 
Prvo pitanje koje je gospodin  Perhat postavio a tiče se pojačane kontrole na području Novog Šehera a 
poslije toga su ponavljana takva pitanja a tiču se uspostave  policijskog odjeljenja  u Novom Šeheru. I 
u ranijim svojim izlaganjima  na sjednicama općinskog vijeća bilo je takvih pitanja , obrazložiti da 
policijska stanica u svom sastavu koji ima policijske kancelarije Novi Šeher i policijsku kancelariju 
Bočinja. To su nekada bila policijska odjeljenja, međutim kada su bila u funkciji odjeljenja, tada su u 
tim odjeljenjima bili dežurni službenici, koji su obezbjeđivali takve objekte i to je povečavalo a nisu 
mogli napuštati to mjesto kada se desi prijava  nego su samo evidentirali.  A ukoliko nema policijskih 
službenika, dolazili su iz Maglaja. Da bi se to izbjeglo i uspostavila bolja operativna pokrivenost 
terena i vremenski  prostorno to područje  bilo pokriveno uspostavljeni su policijske kancelarije tako 
da su policijski službenici sa vozilom mogli operativno djelovati a nisu vezani za određenu policijsku 
prostoriju. Nastojimo i stvarno sve mogućnosti iznalazimo na području čitave općine i vremenski i 
prostorno budemo prisutni na terenu i da poduzimamo mjere koje su nam naložene iz naše nadležnosti. 
Spominjale su se i pojačane kontrole . U ovim pokazateljima ima dosta sankcija protiv takvih  osoba  
na svim područjima i ne bih želio izdvajati niti jednu mjesnu zajednicu nego govorimo o čitavoj 
općini. Naravno da je naša obaveza da obilazimo i školske objekte i za vrijeme dok traje nastava u 
određenim terminima i to ćemo nastaviti i u buduće, to nam je i obaveza svakako kao i sve ostale 
vitalne objekte na svim  područjima  i kada djeca ne idu na nastavu u svim terminima, ne bih izuzimao 
dnevne i nočne termine.kontrola teretnih motornih vozila , odnosno prevoza tereta na području Novo 
Šeherskog kraja također je pitanje koje se ponavljalo i na predhodnim sjednicama  OV-a. Mi imamo 
pokazatelje kada su u pitanju sva područja , govorimo o kršenju saobračajnog znaka , najčešće je to 15 
t, međutim činjenica je da kada mi zaustavimo takvo teretno vozilo moramo utvrditi da li je on  
počinio taj prekšaj, da li postoji saobračajni znak na tom području , da li je teret na tom vozilu prelazi 
dozvoljenu tonažu itd.i mi protiv takvih osoba podnosimo izvještaj ili prekršajne naloge . večina 
pitanja, evo gospodin Smailović ako se ne varama postavio ovo pitanje odgovorio sam da ćemo i dalje 
nastaviti pojačane kontrole i nije ovo samo 5 dana da smo gore. Mi smo u različitim terminima gore i 
mi ćemo nastojati da razumijemo da je to područje Novo Šeherskog kraja veliko i nastojati da budemo 
prisutni gore svakodneno u različitim vremenskim  terminima. Gospodin Bešić dao je sugestiju8 da se 
pojača nadzor na mjesnom poligonu, mi smo imali prije izvjesnog vremena određenih prijava sa tog 
područja i određena lisa smo sankcionisali koja su počinila određene prekrđaje i po saobračaju i po 
dnevnom redu i miru kada govorimo o mjesnom pologinbu , i to ćemo nastaviti naravno u narednom 
periodu. Gospodin Mešiću možda sam u svom predhondom izlaganju odgovorio na neka pitanja ali 
evo mi ćemo nastojati da ovo što je postavljeno kao pitanje ili sugestija , mi nastojimo i radimo 
naravno svakodnevno pokušavamo da budemo prisutni u svim mjesnim zajednicama. Svjesni smo 
problema s kojim se susreću građani sa neodgovornim pojedincima i vozačima, pokušati da 
odgovorimo na sve naše postavljene poslove i zadatke i sigurno ćemo pojačati kontrolu u narednom 
periodu i na ovim područjima. Kada su u pitanju prevozi đaka, mi smo imali u proteklom periodu 
kontrole ono što je iz  naše nadležnosti, mi poduzmemo i sankcionišemo protiv osoba i pravnog i 
odgovornog lica . a ono što nije iz naše nadležnosti mi evidentiramo i proslijđujemo svoje inf. 



nadležnoj kantonalnoj inspekciji. To ćeno naravno i nastaviti u narednom periodu. Gospodin Bejzić, 
postavio je pitanje da li imamo dovoljno ljudi. Naravno ja imam običaj reći, uvijek ima dovoljno, 
naravno postoje uvijek određene situacije gdje ljudi koriste  godišnji, bolovanje i ljudi koji odlaze u 
penziju, tako da taj nedostatak nije velik u odnosu na neke druge policijske stanice. Međutim nekada 
se desi da određeni policijskih službenika bude izvan redovnih poslova i zadataka ali mi nastojimo da 
bez obzira na sve, kada se dese eventulane takve situacije da odgovorimo brzo, efikasno, profesionalno 
i mi smo uvijek u saradnji sa građanima. Uvijek sam koristio priliku da građane pozovem da svaka 
dešavanja koja su nezakonita na vrijeme i blagovremeno prijave Policijskoj stanici Maglaj i mi ćemo 
pokušati da na sve to , odnosno imamo obavezu da na sve to odgovorimo, evidentiramo i 
sankcionišemo. Gospodin Bradarić Mirza , isto je postavio par pitanja. Uglavnom se tiču brze vožnje u 
Ulici 1 Mart, i Civilnih žrtava rata , obilazak industrijske zone  ,policijski službenik na motociklu . 
Naravno da događaji koji se dese a možda ste svjedoci i vi i ja u određenim terminima  i određenim 
danima , oni budu i evidentirani i sancionisani naravno govorimo o bezbjednosti saobračaja. Međutim 
nekada to ne daje taj željeni efekat, bez obzira na sankcije i na ono što je propisano prema zakonu, i mi 
nastojimo a iznalazimo mogučnosti da one koji krše takve propise a upravo ovi podaci goovore o 
oduzimanju takvih vozila, da na taj način pokušamo riješiti taj problem. Ogroman je broj u zadnji pet 
godina vozila koja su oduzeta od takvih lica i mislimo da smo postigli određeni efekat, kada je 
bezbjednost saobračaja, odnosno brza vožnja u pitanju. Postavljeno je pitanje vezano za događaje i 
paljevine vikendica, zastava Novi Šeher, bilo je to , ja mislim da smo i pismeno odgovarali na 
viječničko pitanje. Nekada morate razumjeti da mi nismo u situaciji kada poduzmemo sve mjere iz  
naše nadležnosti zadokumentujemo i na prošlim sjednicama sam govorio da je određeno, kada je 
upitanju na području mjesne zajednice Jablanica da smo slali izvještaje protiv određenih osoba i lica i 
ono što mi možemo dati u tom dijelu, mi to i damo i nemamo razloga. Međutim postoje određene 
procedure do koje mi možemo dati određenu inf. gdje su u određenom dijelu nadležne druge institucije 
i mi u to ne bismo ulazili. Međutim u svim ovim slučajevima poduzmemo maksimalno sigurno sve 
mjere i radnje da odgovorimo profesionalno na taj zadatak i nastojimo da bezbjednost bude na nivou. 
Gospodin Mujkanović Arif, postavio je pitanje vezano za policijske službenike koji rade na 
magistralnom putu M17 .Nije nikakva  tajna oni su , ja mislim od 2017.godine uspostavljeni i njihova 
uloga je između ostalog da sprijeće prvenstveno preventivno određeni broj saobračajnih nezgoda , da 
prate situaciju odnosno odvijanje saobračajana magistralnom putu M17, da pružaju pomoć određenim 
građanima ili turistima koji prolaze kroz područje magistralnog puta  na potezu Doboj Jug do Zenice. 
Naravno imaju i obavezu kada uoće određene prekršaje, da takve prekršaje i sancionišu. Oni nisu 
sigurno tamo samo kao nijemi posmatraći, imaju svoju ulogu. U određenim situacijama govorim, jer 
sam upoznat sa tom tematikomna području kantona sigurno se smanjio broj saobračajnih nezgoda 
njihovim prisustvom na tom području samo preventivno. Naravno oni ono što imaju, što im zakon 
nalaže mogu poduzimati mjere koje su im zakonom propisane i tako da oni nisu tamo samo da 
posmatraju i da neko može proći a da čini prekšaj, to nikako,. Znaći, imaju svoju ulogu. Ja mislim da 
sam uspio odgovoriti na sva pitanja. Još jednom ponavljam da smatram da ste informaciju dobili za 
2020.da je stanje zadovoljavajuće. Da bi u 2021.nastavljamo sa aktivnostima na spriječavanju i na 
otkrivanju počinioca krivičnih djela, a naravno i ovih segmenata kada je u pitanju javni red i mir i 
bezbjednost saobračaja, nastojat ćemo da dignemo na viši nivo. Bez pomoći građana, mi uvijek 
apelujemo od građana da steknu povjerenje u policijske službenike , da imaju potpuno povjerenje da 
svaku informaciju koja je bitna za sigurnost, prijave i da će biti svakako zaštičeni policijski službenici 
blagovremeno odgovorili. Policijska stanica Maglaj svima stoji na raspolaganju za sve informacije, za 
sve događaje, tako da hvala još jednom na ukazanom vremenu. 
Dopresjedavajuća Aida Bašić, hvala komandiru Mušiću na ovako iscrpnim odgovorima koje nam je 
ponudio. Konstatujem sljedeći 
 

Z A K L J U Č A K 



15.1. Prima se k znanju Informacija o stanju bezbjednosti na području općine Maglaj za 2020.godinu; 
 
 

16. Informacija o stanju  kretanju nezaposlenosti i zapošljavanje na području općine Maglaj u 
2020.godini u saradnji sa Biroom rada Maglaj.  

Otvaram raspravu.  
Zatvaram raspravu i konstatujem sljedeći 
 

Z A K L J U Č A K  

16.1. Prima se k znanju Informacija o stanju i kretanju nezaposlenosti i zapošljavanju na području 
općine Maglaj u 2020.godini – u saradnji sa Biroom rada Maglaj; 

 
 
 
 
17. Informacija o deminiranju, obilježavanju i uništavanju neeksplodiranih ubojnih sredstava na 
teritoriji općine Maglaj u 2020. godini,  
 

Otvaram raspravu.  
Zatvaram raspravu i konstatujem sljedeći 
 

Z A K L J U Č A K  

17.1. Prima se k znanju Informacija o deminiranju, obilježavanju i uništavanju neeksplodiranih 
ubojnih sredstava na teritoriji općine Maglaj u 2020. godini; 

 
 

18. Informacija o stanju zaštite od požara na području općine Maglaj za period 01.01.- 
31.12.2020.godine, 
 

Otvaram raspravu.  
Vijećnik Maid Suljaković, potrudit ću se što prije da prodiskutujemo ovu infomarciju o zanju zaštite 
od požara na području. Iz informacije je vidljivo da PVJ nema u svom vlasništvu vozilo za 
intervenciju jer su u vlasništvu nekih drugih pravnih subjekata. Dakle zanima me kada su i da li su u 
planu uopšte da se nabavljaju vozila za ovu PVJ. Zatim iz dijela je spomenuto da je servisirano 1007 
pp aparata , uz informaciju da neki objekti ne servisiraju redovno pp aparate i pored zakonske obaveze 
– šta je poduzeto po tom pitanju. Dalje da li je PVJ Maglaj kao dio općinske administracije 
servisiranje radi prema zakonskoj obavezi, odnosno da li radionice za servis pp aparata posjeduje svu 
potrebnu opremu , stručno lice propisano Pravilnikom i ovlaštenje  nadležnog kantonalnog 
ministarstva . kada su pitanju prijedlozi mjera za poboljšanje stanja u oblasti zaštite od požara i 
vatrogasca mi svakako podržavamo te mjere koje su neophodne za našu općinu kako bi izvršavali ovaj 
jako bitan zadatak na pravi način. Vidim da je ukupno u predhodnoj godini izvršeno 109 intervencija , 
od toga 81 požarna , dakle nije mali broj. Smatram da sve ove stvari i večinu stvari koje traži da ima 



PVJ treba da se podrži i izađe u susret . Kada je pitanju informacija vezano za instalirane hidrante, 
vidimo da je skoro pola hidranata neispravno. Kada će isti biti sanirani itd. Eto toliko.Hvala. 
Dopresjedavajuća Aida Bašić,  hvala. Još neko? Možete gospodine Anto, ako možete izaći 
odgovoriti na pitanja gospodina Suljakovića. Ništa, dostavit će se odgovor u pisanom obliku 
gospodinu Suljakoviću. 
 
Zaključujem raspravu i konstatujem   
 

Z A K L J U Č A K 

18.1. Prima se k znanju Informacija o stanju zaštite od požara na području općine Maglaj za period  
01.01.-31.12.2020.godine; 

 
19. Informacija o upisu učenika u prve razrede osnovnih i srednjih škola za školsku 2021/2022 godini; 
 
Otvaram raspravu. 
Vijećnik Eldis Kusur, znači, informacije i ona se prima k znanju. Samo me interesuje i primjetno je 
da sve više naše djece , kako sa ruralnih područja tako i sa urbanih područja upisuju srednje škole u 
Doboju, Tešnju, i u Žepču. Sve više djece Sa Novo Šeherskog kraja upisuje srednje škole u Žepću . 
interesuje me dali postoji mogučnost i da li menandžmenti škola razmišljaju u narednom periodu da da 
ubace neke nove smjerove, neke nove srednje škole. Tipa medicinska škola, znamo da večina djece 
naše koja je na Novo Šeherskom kraju da upisuju medicinsku srednju školu u Žepću ili u  Tešnju . Čak 
što više i u Doboju, tako da interesuje me i u narednom periodu treba sugerisati menandžmentima 
škola da se povede računa o tome , da se uvedu neki novi smjerovi koje će djeca da upisuju a koji su 
deficitarni na našem području ali su isplativi u periodu kada završe škole. Moći će dobiti brže 
zaposlenje.  
Dopresjedavajuća Aida Bašić,  hvala gospodine Kusur. Izvolite gospodine Firuz. 
Vijećnik Firuz Galijašević, slažem se i ja  sa gospodinom Eldisem. Mi smo to pokušavali nekoliko 
godina. Pominjali smo vezano za zanimanja koja oni uporno trpaju našoj djeci koja će upisivati u 
srednjoj školi. Znamo da nemamo uslove za medicinsku školu, realno ne možemo. Ali postoje nam 
neki drugi uslovi. Recimo za kv vozača uvijek se mogla napraviti, jer imamo srednju školu tehničar 
drumskog saobračaja četverogodišnju. Imamo mnogo auto škola koje bi mogle obavljati praktičnu 
nastavu. Nemamo ni jednog pekara, a imamo 13 pekarskih radnji. Ali mi smo to đaba govorili u 
prošlom mandatu, tako da ovu informaciju primit ćemo je k znanju.  
Dopresjedavajuća Aida Bašić,  hvala, gospodin Delić izvolite. 
Vijećnik Fikret Delić,  poštovana predsjedavajuća, kolege viječnici , gosti, uvaženi načelniće ja vas 
sve srdačno selamim i pozdravljam.  Što se tiće ove informacije, morao sam se javiti . volio bih da ima 
neko od direktora da postavim pitanje svima njima. Volio bih znati koliko je se prošle godine ispisalo  
djece iz škole u toku školske godine i odselilo u strane zemlje. To bih volio da znam.isto što se tiće 
upisa djece za ovu godinu 2021-2022.ovo je jedna katastrofa, veća nego poplava. Ko je kriv? Svi smo 
krivi. Svi , ja i svi ostali viječnici ovdje, kanton, federacija , država. zašto? Nije smiješno kolege 
viječnici . ja ću sve podržati dobro što je. U budžetu općine Maglaj imamo za ne znam kako bih ih 
nazvao, neradnike, parazite koji se financiraju a jedna majka neki dan me pita ima li šta iz općine 
budžet ,da se da jedno 100-njak maraka. Znaći nema djece. Umjesto da damo 50000 maraka za tu 
djecu koji bude , ne znam ni ja koliko. Evo samo ću navesti ovo. u područnoj  školi Čobe prije 10-tak 
godina je vjerovali ili ne 60% upisano manje djece. Samo će starci ostati ovdje. Svi smo krivi. Samo 
će starci ostati. Evo za 10 godina, gledaj sada, realno nije smiješno. Ravna 7, Moševac 9, Kosova 10. 
Ulišnjak 6, Bradići 1, Tujnica  4. A šta hocu još da kažem mnogi ovi u mojoj mjesnoj zajednici, sad ću 



vam reći 10 porodica je odselilo sa djecom 21 dijete.  Imam evo napismeno koji su odselili. Priprema 
se još 4 porodice koliko imam informacije. Niko ništa ne poduzima a 90% što napuštaju i općinu i 
državu je nepravda. Ima i nepravde kada vide da država ne funcioniše , ne funcionišemo mi od općine 
do kantona pa do države sve je nepravda. Uzet ću samo jedan primjera, možda nije da se govori za 
govornicom ali reći ću. Duša me boli, evo neki dan gledam čovjeku su ubili dijete Memiću onom, svi 
znate. Ništa, sve je to ušutilo se, niko ništa. I zna se garant i ko ga je ubio i šta je ubio. E to je naša 
država a tako i ovo. Ja se nadam da ćemo sljedeći budžet od ovih neradnika što ih finansiramo ne ja ne 
moram ja to predložiti evo koliko nas ima 25 , daj nek neko predloži. Ja ću za sve dobro dignuti ruku. 
Sve što je dobro da će se povečati za 300 % za novorodženčat i dijete i majke porodilje a da ćemo 
ukinuti ovo sve što smo do sada radili, što ne valja. Ništa više, hvala. 
Dopresjedavajuća Aida Bašić. Hvala. Gospon Smailović 
Vijećnik Almin Smailović,  obzirom da je ovaj informacija u pitanju, iznijet ću nekoliko činjenica 
koje se odnose na obrazovanje, kako stojimo s obrazovanjem. Fikrete , nije to baš tako, da se toliko 
smanjuje drastično broj djece gore kada govorimo o našem kraju. Znači, ja dolazim iz poručne škole 
Čobe Kopice,tako da otprilike stotinjak učenika je uvijek na saldu 100-115. Eh, šta se dešava  Sektor 
obrazovanja je na nivou kantona, općina nema nadležnost za obrazovanje to treba da znaju svi 
pojedinci koji ovdje određene stvari iznose. Kanton rukovodi i kanton je finansijer i on je poslodavac i 
osnovnom i srednjem obrazovanju. Rapidan je odlazak djece, to je činjenica. Štase radi? Radi se mimo 
pedagoških standarda, da bi se zadržalo radno osoblje škola. Doći će situacija kada će neko na vlasti 
morati to srezati, sasjeći tako da kažem iz korijena. Pokazatelj da recimo osnovna škola Novi šeher 
nebi ni postojala kada bi se primjenjivali pedagoški standardi. To bi bilo ispod 18 odjeljenja, što bi 
značilo njeno gašenje kao takve i pripajanje nekoj školi, što bi značilo da je to jedna područna škola. 
Šta mi na niovu općine možemo uraditi. Mi radimo ali moramo da znamo da je to na nivou kantona 
obrazovanje i ono kao takvo radi. Što se tiće struktura škola, svi znamo da se školama  upravlja školski 
odbor a rukovodi direktor, a i o tim sferama bi mogli razgovaarti dugo, te na koji način se biraju ti 
organi i sve drugo. Houću da kažem da je situacija u obrazovanju zaista alarmantna iz razloga što 
djeca odlaze pa se ovaj djeca i kojih nema na saldu predstave u odjeljenjima da bi se sačuvale ta radna 
mjsta, socijalni mir itd. Kada ne bude onih koju budu htjeli da čuvaju socijalni mir i budu radili po 
zakonu. Ja odgovorno tvrdim na nivou kantona o obrazovanju se malo stvari radi po zakonu i 
primjenjuje ono što je u pitanju, kad su u pitanju pedagoški standardi i ovako i onako. Da ne dužim, 
svi smo umorno, tako da ne spuštam ove nivoe na nivo opštine jer kanton je poslodavac obrazovanju i 
on rukovodi sistemom obrazovanja, postavlja , imenuje direktore, maltene školske odbore i sve ono 
što upravlja školom, tako da općina tu nema nikakvu nadležnost na nivou obrazovanja, tako da 
možemo ovo primiti kao informaciju a možemo i određenim  mjerama možda bolje pomoći u dijeluda 
sačuvamo odlazak ljudi. To su neke dugoročne mjere, da ne bih ulazio u te sfere. Hvala 
Dopresjedavajuća Aida Bašić, hvala Smailović. Gospodin Delić. 
Vijećnik Fikret Delić, ovako da samo kolegi Smailoviću. Ja sam dobio podatke tačne  . prije 10 
godina je bilo u Novi Šeher školu upisano preko 150 učenika. Pa je prije 3-4 godine  na 100 pa je sada 
50. Ja sam tačnu informaciju dao. A nisam ovdje za govornicom pomenuo ni jednu rijeć da je općina 
nadležna. Općina može pomoći, mi možemo pomoći. Mi znamo ko je da je ministarstvo nadležno. Još 
samo nešto da potvrdim. Iz mjesne zajednice Kopice pola učenika dođe dole. Hoću da kažem borit 
ćemo se i truditi da u budžetu sljedeće godine da imamo budžet za novorođenčad i za majke porodilje. 
Da uvećamo 300 % .  
Dopresjedavajuća Aida Bašić, hvala gospodine Deliću. Gospodine Jašić. 
Vijećnik Safet Jašić, ništa , ovaj. Kad je u pitanju ovaj problem o kome diskutujemo ja ću ponovo 
navesti jel ima i jedan direktor prisutan škole. 
Dopresjedavajuća Aida Bašić, nema. 
Vijećnik Safet Jašić, nema ni jedan, nije ih ni briga.i nemojte prebacivati bilo je u par navrata navoda 
odgovoran je ovaj, odgovoran je onaj , samo nije onaj ko jest. Ministarstvo obrazovanja, zna se za što 



je nadležno i da redovno isplačuje plate uposlenim i da propisuje standarde i onda idu molbe, zamolbe 
i daj spusti niže radi radi upravo o ovom o čemu je govorio predhodnik da se ostavi veći broj 
uposlenih ljudi, a ne radi se ništ drugo kako bi se obezbjedio taj neki broj djece ili uslova za djecu i 
ostalo. Znači, ne možemo se tako ponašati,.Svaki put, ćini mi se i u predhodnom mandatu bili su 
direktori prisutni p su nam odgovorili na neka pitanja itd. očito da smo u krizi u svakom pogledu a 
posebno kada su djeca u pitanju..Znači,nisu  aršini isti ni prema svim školama, ni da ne pričamo dalje, 
ni uposlenici ne rade svoj dio posla. Ko je svaki dan tamo, može da vidi. Činjenica je i porazna 
činjenica da ovoliki broj učenika trenutno koji se upisuje u Maglaju znam radim u osnovnoj školi 
Maglaj, zbam tačno koliko se upisalo učenika.Stvarno , ovo treba da bude i predlaže ako može nekada 
da bude tematska sjednica, da to bude neki okrugli sto na ovu temu. Da  se zaista djeci ponudi sve ono 
što im pripada kako bi se djeca obrazovala, školovala itd i da ne dojdemo u situaciju , jer svi nam rade 
o tome da dodjemo u situaciju da budemo država staraca i tu se slažem. Znači, izškolujemo djecu 
nekvalitetnu .posebno kada je upitanju srednje obrazovanje i odvedoše nam i taj kadar neki, posebno 
djevojke i momke koji završavaju fakultete. Sve država uložila u njih i onda ih oni odvedu za jedan 
običan posao. Da izvinete ne rade ni onaj posao za koji su završili srednju školu. Znaći, ovo je 
globalan problem i evo ja ponovo tvrdim da treba na ovu temu malo šire. 
Dopresjedavajuća Aida Bašić, hvala gospodine Jašiću. Gospodine Sulajkoviću . 
Vijećnik Maid Suljaković, ponukalo me izlaganje nekih kolega viječnika kada je u pitanju ova oblast. 
Rekao bih da je ovo toliko ozbiljna stvar koju propuštamo, ne primječujemo. Rekao bih samo da je 
ovo posljedica problema, svrha i uzrok je daleko širi. Generalno rekao bih u najvećem dijelu kanton 
odgovoran za ovakvo stanje . Profesori su postalisvrha sami sebi, ono što znaju predaju. Hoće li neki 
učenik, dijete srednjoškolac ili fakultetlija imati ikakve koristi od toga što je prošao u toj školi njih i ne 
zanima. Veliki je jaz potrebe između privrede i onoga što škole daju pa tako nama trebaju  obrađivači 
plastike mi školujemo tokare itd. i onda to dijete kada završi školu izgubio je ogromno vrijeme , 
roditelji su izgubili ogroman novac, država je uložila a mi imamo osobu ko0ja ne može da posluži 
svrsi. Također znanje je izgubilo na vrijednosti. Generalno se gledaju samo zvanja. On je završio neki 
fakultet, a to što znanja nigdje ni na mapi, to nije ni bitno. Također rekao bih da je odgovornost i naših 
profesora ovdje na lokalnom nivou i da bi ih trebalo izvjesiti na stub srama, iz razloga što, naravno 
čast pojedincima određenim koji rade svoj posao odgovorno jer nhe postoji odgovornost tog profesora 
nakon završene škole. Da dijete stvarno posjeduje ta znanja i da se on ne sramoti i moli nekoga u 
nekoj filmi da se zaposli ukoliko profesori odogovorno obave taj posao ta firma će moliti njega da 
dođe da radi jer će on doprinjeti razvoju te firme. Toliko , hvala. 
 Dopresjedavajuća Aida Bašić hvala gospodine Suljakoviću. Konstatujem sljedeći 
 
 

Z A K L J U Č A K 

19.1. Prima se k znanju Informacija o upisu učenika u prve razrede osnovnih i srednjih škola za 
školsku 2021/2022 godinu; 

 
 
20. 
a) Informacija o gazdovanju šumama na području općine Maglaj u 2020. i 2021.,  
b)Informacija o gospodarenju šumama na području ZDK u 2020.godini i planovi     gospodarenja za 
2021.godinu. 
 
Otvaram raspravu.  
Zatvaram raspravu i konstatujem 



 
Z A K L J U Č A K 

 
20.1. Prima se k znanju Informacija o gazdovanju šumama na području općine Maglaj u 2020. i 2021; 
 
 
21. Izmjena zaključka vezano za davanje predhodne saglasnosti na prijedlog za imenovanje članova 
Nadzornog odbora KJD d.o.o. Maglaj  
 

Dopredsjedavajuća Aida Bašić, ovo je tačka s kojom smo dopunili današnji dnevni red a odnosi se 
na izmjenu zaključka vezano za davanje predhodne saglasnosti na prijedlog  imenovanja nadzornog 
dobra KJD d.o.o. Maglaj, pa ću zaključak pročitati i dati na glasanje. „Donosi se odluka o davanju 
ovlaštenja punomoćnika za zastupanje Općinskog vijeća Maglaj na vanrednoj skupštini KJD d.o.o. 
Maglaj, te ovlašćuje Bašić Aida, dopresjedavajuća Općinskog vijeća Maglaj da odredi lice kao 
oponumoćnika državnog kapitala za potpisivanje pojedinačne prijave i punomoći sa obavezujućom 
uputom o postupcima i aktivnostima u postupku sazivanja skupštine, prisustvovanju učešću  u radu i 
načinu glasanja  po pojedinim tačkama dnevnog reda na Vanrednoj skupštini KJD d.o.o. Maglaj po 
zakazivanju iste. Ko je za? 

 

Z A K LJ U Č A K 

 

21.1.Donosi se Odluka o davanju ovlaštenja punomoćniku za zastupanje Općinskog vijeća Maglaj na 
Vanrednoj skupštini KJD d.o.o. Maglaj, te ovlašćuje Aida Bašić, dopredsjedavajuća Općinsko vijeća 
Maglaj da odredi lice kao opunomoćenika državnog kapitala za potpisivanje pojedinačne prijave i 
punomoći s obavezujućom uputom o postupcima i aktivnostima u postupku sazivanja Skupštine, 
prisustvovanja i učešću u radu i načinu glasanja po pojedinim tačkama dnevnog reda na Vanrednoj 
Skupštini KJD d.o.o. Maglaj  po zakazivanju iste. 

 

GLASALO ZA:  Elvir Arnautović, Mirza Bradarić, Fikret Delić, Jasmin Đuhera, Samir Fetić, Firuz 
Galijašević, Mirza Mešić, Arif Mujkanović, Almin Smailović, Senad Šehić (SDP), Mustafa Bešić 
(SBB), Aida Bašić (A-SDA), Hajrudin Fermić (DF), Elvir Vehabović (NBL), Pero Mamić ( HDZ). 
GLASALO UZDRŽANO: Adis Abdurahmanović, Jasmin Begić, Mirsad Bejzić, Safet Jašić, Eldis 
Kusur, Edin Osmić, Eldin Pehrat, Edin Salatović, Maid Suljaković  (SDA). 
 
 
22. Odluka o dopuni Odluke o Javnom redu i miru broj 02-05-1-1511/18 od 04.07.2018. godine. 
 
Dopredsjedavajuća Aida Bašić, tačka 22. također tačka kojom smo dopunili današnji dnevni red. 
Odluka o dopuni odluke o javnom redu i miru broj 02-05-1-1511/18 od 04.07.0.2018.godine. obzirom 
da je i ovo dopunjeni dnevni red, ja ću pročitati samo dio u toj odluci koji je jako bitan, da znate. 
Utvrđuje se radno vrijeme ugostiteljskim objektima na području općine Maglaj koji će svakim radnim 
danom trajati od 07-24-h a za dane vikenda, vjerske i državne praznike može trajati jedan sat duže  tj  
do 01h sat. Radno vrijeme ugostiteljskim objektima poćinje teći od dana donošenja ove odluke a trajat 



će najduže do  30.09.2021.godine. Ovu odluku stavljam na glasanje. Ko je za?  Prijedlog, može. 
Izvinjavam se, izvolite. 
Vijećnik Eldis Kusur, znači, kao što smo kazali ispred kluba viječnika da ćemo podržati ovu odluku, 
samo tražimo ovdje u ovoj izmjeni i dopuni da se doda ako postoji mogučnost, znaći stav , član 1, 
stav2  da se doda poslije radnog vremena 01h , da se doda i radno vrijeme ugostiteljskih objekata tipa 
nočni bar ili objekti organizuju muziku uživo da može trajati svakim radnom danom do 02h, a dane 
vikenda, vjerske i državne praznike do 03h. Eh to samo to da se dopuni. 
Dopresjedavajuća Aida Bašić, evo ja ću ovako dati prijedlog gospodina Kusura na glasanje. Pauza 
dvije minute.  
Vijećnik Mirza Mešić,  ovako vezano za ovu odluku, pošto sam ja ovu odluku, upućeni su ono koji su 
bili na kolegiju predlagao da se donese ova odluka ko je bio prisutan to zna. Mi ćemo podržati ovu 
odluku uz jedan zaključak tamo da se stavi i da u dane vikenda, znaći petak, subota, nedjelja se tim 
barovima odnosno klubovima doda radno vrijeme do 02h  uz odobrenje načelnika, naravno. 
Dopredsjedavajuća Aida Bašić: dobro. Možemo li onda glasati za odluku sa zaključkom gospodina 
Mešića. Na isto se svodi. Oni su se složili da je to isto sa vašim zaključkom, jel tako? Dobro, stavljam 
odluku na glasanje. Fermiću, izvolite  izvinjavam se nisam vas vidjela. 
Vijećnik Hajrudin Fermić, ja, zaista sam imao nekoliko primjedbi kada je podijeljeno prije same 
sjednice. Ova odluka nije nešto posebno bitno ni važno da izlazim. Obzirom na sam format prijedloga 
ove odluke. Nije urađen u formi prijedloga odluke ali hajde doradit će se. Međutim ovaj zaključak koji 
je predložen, želio bih samo da upozorim. Nisam zapravo htio ni da predložim u formi nacrta. Ovo je 
ipak nešto što se zaista tiće velikog broja građana i imaju pravo i mi imamo obavezu da to ide u javnu 
raspravu. Međutim nisam ja htio izlaziti i to predalagati iz prostog razloga što ovako koncipirana 
odluka zaista omogučava ugostiteljskim objektima da rade nešto duže u ovom ljetnom periodu kada to 
i treba ali ovaj prijedlog sada da se omogučava muzika uživo itd. mislim da bi ušli u jednu opasnost da 
postoje Zakon o javnom redu i miru, Zakon o zaštiti od buke koji jasno i decidno propisuju radno 
vrijeme, mogućnosti korištenja muzike u ugostiteljskim objektima sa precizno utvrđenim terminima i 
rokovima. Nemojte da ulazimo u to i donosimo nekakvu nezakonitu odluku. Mislim da tu treba biti 
oprezan.  
Dopredsjedavajuća Aida Bašić,  hvala gospodine Fermić. Gospodine Šehiću izvolite. 
Vijećnik Senad Šehić, Ma evo samo ću se kratko referirati na ovo izlaganje gospodina Fermića. Ja se 
slažem dakle, mi u suštini na općini Maglaj nemamo puno registrovanih tih klubova koji prezentuju tu 
muziku uživo i da imajuu registrovano duže radno vrijeme, tako da mislim da je ovo sasvim dovoljno 
da podržimo ovu današnju odluku . A i do sada su svi oni imali mogućnost da zatraže pojedinačne 
zahtjeve za muziku uživo, na šta načelnik nikad nije pravio problem, tako da evo znam i kada su 
zadnji put bili ovi gostovali u Bulevaru, da mi ipak samo ovo danas podržimo, ovu odluku a svakako 
svi ti koji će organizovati muziku uživo  podnosit će pojedinačne zahtjeve, Hvala. 
Dopredsjedavajuća Aida Bašić, Iz diskusije se može zaključiti da je odluka ovakva kako je napisana, 
bez ovih prijedloga koje smo čuli i bez zaključka gospodina Mešića. Stavljam na glasanje. 
 

Z A K LJ U Č A K 

22.1.Usvaja se Odluka o  dopuni Odluke o javnom redu i miru broj:02-05-1-1511/18 od 
04.07.2018.godine.  

GLASALO ZA: Elvir Arnautović, Mirza Bradarić, Fikret Delić, Jasmin Đuhera, Samir Fetić, Firuz 
Galijašević, Mirza Mešić, Arif Mujkanović, Almin Smailović, Senad Šehić (SDP), Aida Bašić (A-
SDA), Hajrudin Fermić (DF), Mustafa Bešić (SBB), Elvir Vehabović (NBL), Pero Mamić ( HDZ), 
Adis Abdurahmanović, Jasmin Begić, Mirsad Bejzić, Safet Jašić, Eldis Kusur, Edin Osmić, Eldin 
Pehrat, Edin Salatović, Maid Suljaković (SDA). 



 

Vijećnička pitanja i inicijative 

Vijećnik Mirza Mešić, nisam dostavio u pisanoj formi, dostavit ću samo.odnosi se na javni red i mir 
jedna incijativa na djelimičnu izmjenu i dopunu  odluke o javnom redu i miru u članu 7.tačka 17 tamo 
se jasno nabrojano kada su u pitanju životinje, posebno psi kada se vode bez žaštite na licu, da je to 
kažnjivo. Međutim u toj odluci su kazne propisane, pa eto tražimo , pokrenut ću incijativu da se izvrši 
izmjena te odluke gdje se može staviti kazna kolika je za one koji to ne poštuju. 
Vijećnik Mirza Bradarić, ja imam jednu incijativu ispred neformalne grupe građana a koju su suštini 
roditelji djece oboljele od dijabetesa. A potpisnik te neformalne grupe građana tj. roditelja oboljelih od 
dijabetesa je gospođa Edina Međić. Pa ću ja samo ukratko pročitati ovo što stoji. Moram naglasiti da 
incijativa nije upućena prema OV Maglaj, nego da mi samo budemo inicijatori tj OV Maglaj zajedno 
sa načelnikom da budemo incijatori prema našim kantonalnim zastupnicima i zastupniku u  Domu 
naroda gospodinu Kapiću, da oni pokušaju na kantonalnom nivou  izdejstvovati bilo kakvu pomoć, tj 
zakonsku regulativu vezano za ovu djecu koja su oboljela od dijabetesa. I kaže ovako : „Poštovani, 
Obraćam vam se u ime neformalne grupe građana i djece oboljelih od dijabetesa koji žive na području 
općine Maglaj. Po preporukama ljekara, oboljeli, naročito djeca nabavljaju aparat za kontinuirano 
praćenje nivoa šećera po nazivom Abbott Freestyle Libre ( čitač + senzor). Na području BiH nije 
moguće nabaviti navedeni aparat, te smo primorani isti nabavljati iz Francuske u kojoj je u slobodnoj 
prodaji u apotekama ili  preko poznatih  osoba u drugim zemljama. Cijena čitača je 60 eura, a 1  
senzor čije je trajanje 14 dana košta 60 eura. U ostalim evropskim zemljama korisnici ih dobijaju 
besplatno na ljekarski recept. Nabavkom se kratkoročno izbjegavaju opasne hipoglikemije i skupo 
bolničko zbrinjavanje, a dugoročno smanjuje trošak skupih dijabetičkih  komplikacija.Zavod 
zdravstvenog osiguranja Kantona Sarajevo je svojom Odlukom od 11.11.2020.god. osigurao nabavku 
čitača sa 26 senzora za svoje osiguranike i to za djecu do 18 godina, osobe između 18 i 26 godina na 
redovnom školovanju  i trudnice.U Zeničko-dobojskom kantonu živi više od 100 djece oboljelih od 
dijabetesa sa stalnim trendom porasta broja. Njima je potreban poseban režim raznovrsne izhrane, 
doziranje različitih insulina, kontinuirano praćenje nivoa šećera ( 8-10 dnevno ), te sve potrebno za 
hitne intervencije u slučaju hipo i hiperglikemije. Imaju obezbjeđen samo insulin i trakice za mjerenje 
šećera na klasičnom aparatu. U drugim općinama Vijeća i načelnici kontinurano pomaže (Kakanj, 
Zavidovići….), a neki sredstva planiraju budžetom.Molimo vas za pomoć u pokretanju incijative 
prema nadležnim kantonalnim i federalnim institucijama, uz pomoć naših predstavnika na svim 
nivoima vlasti, da se navedeni aparat nađe  na tržištu  Zeničko-dobojskog kantona i BiH , te da bar 
djeca dobiju određeni senzor preko zdravstvenog osiguranja. Evidenciju  broja oboljelih na području 
naše općine ima Dom zdravlja Maglaj. Nadam se da uviđate značaj ove incijative, te da ćete učiniti sve 
da pomognete oboljelim.u potpisu ispred neformalne grupe građana je gospođa Edina Međić.Ova 
incijativa je u suštini samo prema nama pokrenuta kako bi mi proslijedili dalje prema kantonu ili 
eventulano federaciji a ja ću zamoliti ovako s ljudske strane načelnika općine da pokuša zaista na 
području općine Maglaj  da tako kažem na svu sreću nema toliko veliki broj te  oboljele djece od 
dijabetesa da pokuša barem preko budžetske rezerve, obzirom da je budžet usvojen itd da pokuša da 
kontaktira te roditelje i da pokuša barem na nekakav način da pomogne tim roditeljima tj prije svega 
toj djeci , kojoj zaista nije lako. Eto toliko.“ 
 
Vijećnik Hajrudin Fermić, ako nema, niko evo ja bih jedno pitanje, jednu incijativu postavio. Naime 
vijećničko pitanje glasi otprilike ovako : 2014.godine u februarskim protestima grupa sugrađana je 
pokrenula incijativu , tadašnje općinskom vijeće prihvatilo incijativu o izmjenama  Zakona o 
socijalnoj zaštiti  ZE-DO kantona ,gdje su tražili da se roditelji sa djecom koja su potpuno nepokretna, 
potpuno  




